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 Констатује се да су на главни претрес приступили: заменик Тужиоца за 
ратне злочине Милан Петровић, из Окружног затвора у Београду на претрес 
доведени оптужени Бранко Грујић, Бранко Поповић, Драган Славковић, 
Синиша Филиповић, Иван Кораћ и Драгутин Драгићевић, браниоци 
оптужених, адвокат Миломир Шалић, који ће на почетку главног претреса 
мењати адв. Мирослава Перковића и адв. Илију Радуловића, те да је присутан 
адвокат Драган Ђокић, који ће на почетку главног претреса замењивати адв. 
Мирослава Ђорђевића, уз сагласност оптужених, те пуномоћници оштећених, 
адвокат Драгољуб Тодоровић и Наташа Кандић. 
 
 
 
 Суд доноси 
 
 
 
     Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 
 Да се главни претрес настави. 
 
 
 
 

НАСТАВАК ДОКАЗНОГ ПОСТУПКА 
 
 
 

Суд доноси 
 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 

 
Да се у наставку доказног поступка саслуша сведок под псеудонимом «В» 

 
 

СВЕДОК «В» 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добар дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала Вам што сте се одазвали позиву нашег суда. Значи, Ви 
ћет данас да сведочите под псеудонимом, као што смо јуче донели решење. Ви сте 



 2

као сведок дужни истину да говорите. За давање лажног исказа кривично се 
одговара. Предвиђена је и затворска казна до пет година. Ја ћу Вас сада позвати да 
прочитате гласно тај текст заклетве, а претходно да Вас питам, да ли су то Ваши 
лични подаци, ту испред Вас, на том папиру? Само, погледајте, Ваши лични подаци. 
СВЕДОК "В": Наглас? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, не, само погледајте, је ли то у реду, јесу ти подаци, 
пошто нећемо причати о Вашем личном идентитету? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хоћете ли да прочитате сада тај текст заклетве, то, 
«заклињем се»? 
СВЕДОК "В": Заклињем се, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има ту? 
СВЕДОК "В": Заклињем се да ћу о свему што пред судом будем питан, говорити 
само истину и да ништа од онога што ми је познато, нећу прећутати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала. Ви нисте дужни да одговарате на поједина питања, 
уколико бисте се тиме изложили тешкој срамоти, знатној материјалној штети или 
кривичном гоњењу, значи Вас или Вама блиска лица. Овде пред судом је у току 
поступак против шест лица, због кривичног дела ратни злочин против цивилног 
становништва. Између осталог, стављају им се на терет и догађаји који су се 
одиграли у Дому, ја Вас молим мало само, у Дому културе у Челопеку у пролеће 
1992. године, па да нам Ви сада укратко испричате, Ви сте дали већ једанпута у фази 
истраге? 
СВЕДОК "В": У Сарајеву. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Сарајеву изјаву, а давали сте изјаву и пред хашким 
истражитељима. 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре, колико је то, десет и по година, у јануару 1996. године, 
да нам кажете, да ли Ви остајете при својим исказима? 
СВЕДОК "В": Остајем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које сте дали и да нам сада испричате, мало да кренемо 
раније, значи, где сте Ви живели у време отпочињања ових ратних сукоба, шта је то 
се десило и како је дошло до тога да Ви доспете у овај Дом културе? Изволите. 
Значи, да кренемо мало од Дивича када су почели ти сукоби и када је то све кренуло, 
када се заратило. Изволите. 
СВЕДОК "В": Од посла где сам радио, ту сам живео на Дивичу, а радио сам у 
«Шперплочи» Зворник, Каракај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, путовали сте у Каракај? 
СВЕДОК "В": У Каракај аутобусом. Од 1992. године, јануара месеца, Срби су ишли 
на војне вежбе, Муслимани су остајали сви, радили. Ми смо се побунили што иду 
све Срби на војне вежбе, а ми остајемо. Не можемо да извршимо оне задатке који су 
нам остали и тако, они су били по десет, петнаест дана и били су негде до марта. 
Ишли су, кажу, у Бијељину доле на те војне вежбе и ми смо, ја сам био друга смена, 
04. априла, друга смена, дошао нам је директор и рекао: Муслимани, идите кући, 
није добро, а и Срби ако хоће, нека иду и они. Ми смо око 6 сати навече изашли из 
фабрике. Горе сам уочио униформе шарене, маскирне, дошао сам кући. У понедељак 
сам требао да идем на посао, барикаде су пале, зване Метеризе од српске стране. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту су стављене барикаде? 
СВЕДОК "В": Стављене барикаде од српске стране. Сада не знам који су ставили и 
нисмо могли ићи на посао. Преко Радио Зворника позивани смо на посао да идемо, 
да ћемо, ако не дођемо у року, то је 24 сата, да ћемо добити отказе. Ја нисам покушао 
да идем. Неки су покушавали, отишли су у друге фирме, били су утучени. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То говорите за 06. април или када, који је то датум, 
отприлике? 
СВЕДОК "В": Не, не, то је после 08., када је напад на Зворник био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисмо још дошли дотле, да мало покушамо оно хронолошки. 
СВЕДОК "В": Добро, добро, извините. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, кажете, сада ту барикаде на тим Метеризама? 
СВЕДОК "В": Барикаде су биле ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви не идете више у Каракај? 
СВЕДОК "В": Не идем више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Морате преко Зворника да прођете? 
СВЕДОК "В": Морам преко Зворника, неки су ишли Србијом, али и ту је било већ. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пређете, значи, преко Дрине, па? 
СВЕДОК "В": Преко моста па доле на други мост, па у фирме. Ја нисам хтео да идем 
и тако 08. април тај, Зворник је нападнут око 9 часова, ја мислим да је ту, 9, 10 сати 
било завршено све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се дешава у Дивичу док то у Зворнику се пуца? 
СВЕДОК "В": Не, нема ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа? 
СВЕДОК "В": Ништа у Дивичу нема, ништа, после. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има ту неке барикаде, неке страже, нешто? 
СВЕДОК "В": Страже су почеле, ја мислим једно 03. или 04. априла, када су пале 
доле барикаде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онда су ту почеле страже? 
СВЕДОК "В": После смо и ми. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, нема борби, нема ништа? 
СВЕДОК "В": Нема ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро? 
СВЕДОК "В": Када су борбе почеле доле, ту смо држали страже. Нико нам није ни 
долазио од српске стране, војске. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту? 
СВЕДОК "В": Ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где је била најближа војска? Јел било негде око вас војске, 
тенкова, нечега? 
СВЕДОК "В": Било је у Зворнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У граду? 
СВЕДОК "В": Било је на централи митраљеска гнезда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На хидроцентрали? 
СВЕДОК "В": Хидроцентрали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А са које стране? 
СВЕДОК "В": Целом дужином од Србије до Босне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И са једне? 
СВЕДОК "В": Да, цела дуж, преко моста. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, са српске стране? 
СВЕДОК "В": И са српске. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И са босанске? 
СВЕДОК "В": И са босанске, то је било уједно, то је можда од Дивича једно двеста 
метара, до централе. Ту су поредана митраљеска гнезда врећама песка. Можда је 
било 20, 21, тако нешто, а два тенка су била више централе на Виле, такозване 
«Виле»; где су куће биле те горе, те виле, ту су била два тенка. Када су Зворник 
напали, браниоци су се повукли на Кула град. Они су из тенкова гађали горе из 
Србије, те виле, где су горе, гађали су по Кула граду. Код централе био је један топ, 
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ту је постављен био још један. Ровови су се копали дуж централе, па горе Сакар, 
војска, били су горе ова снајперска гнезда, пошто сам уочио ноћом батерије оне и 
гађали су одозго. 26. април када је Кула пала, када су били ови бранитељи и када је 
Кула пала, ја сам био на стражи, тзв.  Тушчина сина, то је одмах на Дивичу, уочио 
сам камиони долазе у град, у те Проклете јерине, то је доле на путу према Зворнику, 
тунел има један, уочио сам камионе да су стали ту и да иду према Кули горе, у 6 сати 
ујутру. У 9 сати је пала Кула. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какви су то камиони? 
СВЕДОК "В": Војни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војни? 
СВЕДОК "В": Војни камиони. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која војска је то? 
СВЕДОК "В": Па, српска, вероватно, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, мислим, како изгледа, ознаке и то? 
СВЕДОК "В": Нисам могао уочити, то је можда једно километар од Дивича. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да иду? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А нисте нам рекли, шта се дешава до 26. у Дивичу? Пао је 
Зворник? 
СВЕДОК "В": Нико није нама долазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви ту? 
СВЕДОК "В": Ту смо били, немамо ни јести ништа, мислим онако испразнило се све, 
ниси могао у Зворник доле отићи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нешто сте пред истражитељима помињали неко наоружање, 
преговоре, нешто? 
СВЕДОК "В": Не, не, то сада после Куле када је пала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То се после дешава? 
СВЕДОК "В": После. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
СВЕДОК "В": 26., Кула пала, у пет до девет или девет и пет, не могу, заставе на 
таблу горе, да ли је била табла нека велика, па су ту заставу ставили и чуо сам горе, 
хватајте их живе. То је се завршило, сишао сам одатле доле кућама, аутомобил је 
наишао Србијом и са мегафона позивао Дивичане да предају наоружање до 10 
часова. Отишао је поред централе горе према Сакари. Ми нисмо имали наоружања. 
15 до 10 почело је гранатирање. Они су рекли, ако не предате до 10, да ћемо вас 
сравнити са земљом. 15 до 10 почело је гранатирање. Тенкови су гађали, тај топ био 
је доле код централе, гађали су џамију, ја не знам, једно двадесет пута се погодило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из правца? 
СВЕДОК "В": Из правца централе, ту где је био постављен топ. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А на којој страни? 
СВЕДОК "В": На србијанској је био, а на босанској је била џамија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, значи и са српске стране гађају џамију у Дивичу? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу неке куће гранатиране? 
СВЕДОК "В": Јесу и куће су гранатиране, има изгорелих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било страдалих, да ли је неко страдао од мештана? 
СВЕДОК "В": Био је само један рањен у руку, један у руку. То је трајало све до 2 
сата после подне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте имали нека склоништа да се склоните негде? 
СВЕДОК "В": Имали смо своје подруме у кућама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу се мештани склањали? 
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СВЕДОК "В": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу? 
СВЕДОК "В": До 2 сата после подне, ту је негде било и престали су, нико више није 
ни. Суградан су опет запуцали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је већ сада 27.? 
СВЕДОК "В": Да, 27. април запуцали. Нема, за сат времена ушли су у Дивич, пет до 
шест тенкова, један транспортер испред тенкова. Ушли су у Дивич, покупили нас и 
довели горе код «Видиковца». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Код хотела? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кога, кога су покупили? 
СВЕДОК "В": Мештане ту Дивича. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је било? 
СВЕДОК "В": Можда је било једно до 300, 250, 300. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оба пола, сви? 
СВЕДОК "В": Сви, и деца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где су ови остали Дивичани, било је, претпостављам више? 
СВЕДОК "В": Они су отишли пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре? 
СВЕДОК "В": Јесте. Они су пре отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где су они отишли? 
СВЕДОК "В": Отишли према Тузли, отишли, где је ко могао, отишли су према 
Аустрији тамо, где је ко могао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте нигде хтели да идете из свог места? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
СВЕДОК "В": Остао сам са женом и мајком, децом, ајде. Они су нас покупили на 
Видиковцу горе. Ја сам био распоређен да станем у кућу Салих Пашић, та једна 
група, можда стотињак, сто и више, а друга не знам где је група. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То су распоређивали? 
СВЕДОК "В": Да, раздвајали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то био, ко вас је то искупио код Видиковца? 
СВЕДОК "В": И ми смо дошли горе, један је стајао ту, каже, ја сам мајор Павловић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај који је дошао? 
СВЕДОК "В": Јесте, стоји на тенку, ово је Југословенска народна армија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је изгледао тај човек? 
СВЕДОК "В": Па, средњег раста. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Којих година, да ли је имао нешто специфично? 
СВЕДОК "В": Можда је имао 30, 35 година, тако нешто, не знам. Када смо пошли у 
куће тамо улазити, нисмо могли стати. Вероватно и ови, не знам у другој кући, не, 
рекли су, сви својим кућама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта је он рекао, ја сам мајор Павловић и ово је војска ЈНА? 
СВЕДОК "В": Југословенске народне армије. Ја сам видео да то, знам каква је била 
Југословенска народна армија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква је ова била? 
СВЕДОК "В": Ова је била, косе, минђуше, свега, ако је то Југословенска народна 
армија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу имали, како су били обучени, јесу имали униформе? 
СВЕДОК "В": Обучени су, имали су и маскирне униформе, имали су и СМБ, ималио 
су и кокарде на глави. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На капама? 
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СВЕДОК "В": На капама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какве су капе имали? Јесу ли имали сви једнообразне или? 
СВЕДОК "В": Нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Имали су и ове као чарапе, оно очи само да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Маске оне? 
СВЕДОК "В": Маске, једно тројицу сам видео таквих и ми смо дошли кућама, рекли 
су да не смемо изаћи нигде из кућа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта Вам је рекао још тај мајор, само се представио? 
СВЕДОК "В": Да, ја сам мајор Павловић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ништа више? 
СВЕДОК "В": Рекао је, ако мом војнику фали длака на глави, да ће нас нестати, тако 
је рекао Ту смо ноћили, они су се распоредили, негде по кућама, снајпери су били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу они ушли у Дивич? 
СВЕДОК "В": Јесу, јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са тим тенковима? 
СВЕДОК "В": Да, горе су били око Видиковца, дуж пута, видим да горе имају на 
кућама са снајперима, са. Сутрадан смо устали и пред џамију сви, сви пред џамију. 
Таква је тортура била сваки дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да излазите? 
СВЕДОК "В": Да излазимо, да се постројавамо на игралиште, на, била је почела 
пљачка аутомобила, одвожење. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из места? 
СВЕДОК "В": Из места, купили су коме је шта требало, по кућама злато. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било неког оружја да траже или да је било? 
СВЕДОК "В": И оружје да се преда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то тражио? 
СВЕДОК "В": Тражио је Павловић да се однесе горе ко је имао оружје, ко је имао, 
имао је приватни пиштољ, ја не знам, нисам ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се нешто негде предавало, где се то? 
СВЕДОК "В": Ја нисам имао ништа, а они су горе носили ја мислим на Видиковац, 
где, не знам, ко је имао пиштољ, ловачку пушку или нешто. И тако они су почели то 
аутомобили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било неких преговарања, нешто? 
СВЕДОК "В": Јесте, било је преговарања, Мирсад Халиловић, ја мислим, јесте 
Мирсад Халиловић он је испред нас ишао са мајором Павловићем, преговарали су и 
тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте га ви мештани овластили? 
СВЕДОК "В": Ми смо га овластили да он као појединац. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли знате колико пута је ишао? Да ли вам је давао 
неке повратне информације шта сазна, шта се договорио, шта је преговарао? 
СВЕДОК "В": Ја нисам, нисам, мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Лично? 
СВЕДОК "В": Лично, али, изгледа да то није вредело ништа. Ноћна пуцњава, ми по 
кућама, то се пуца, малтретира, изводе се поједини, туку се. Ефендија који је 
обављао своје дужности у џамији ту, Руед име, не могу презимена се сетити, они су 
њега тукли, па тукли су и јучерашњег сведока, Куљанин Сабита, Хоџић Мехмеда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За тај период, значи, после? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 27.? 
СВЕДОК "В": Одводили. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули какви су резултати преговора, уопште, у ком 
правцу се преговара? 
СВЕДОК "В": Ја сам чуо само када је била депортација из Дивича. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули да се помиње да ви ту имате неке «зелене 
беретке» или да ту негде у близини има? 
СВЕДОК "В": Да, то је преко Радио Лознице, Радио Зворника да има 14.000 
«беретки». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, где? 
СВЕДОК "В": У Дивичу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они кажу, на радиу? 
СВЕДОК "В": Да, на Радио Зворнику, 14.000 «зелених беретки» да има. Ја не знам, ја 
нисам видео ни једне «зелене», а могао је и мајор Павловић се уверити када је ушао, 
да никаквог отпора није било, никаквог. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је долазио у место, да се увери или? 
СВЕДОК "В": Долазио је, био је први дан када је ушао ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, после, да ли је долазио? 
СВЕДОК "В": Долазио је у Видиковац, у Видиковац је долазио на преговоре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта би са тим оружјем, да ли се предавало или није? 
СВЕДОК "В": Па, неко је, ја мислим, однели су пиштољ, каже, добићете потврде за 
то, нису ни давали потврде, ето то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се дешава после? 
СВЕДОК "В": Али, имали су некакве спискове постројавања. Мене када су нашли у 
кући, ја сам, мене су два војника са наоружањем и било постројавање, јер мени је већ 
било, ја нисам хтео да идем, па нека ме убију, не мореш више да издржиш. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какве спискове, шта? Кажете, неке спискове су имали? 
СВЕДОК "В": Да, када сам дошао тамо где су ове жене и децу и ове остале 
постројили, један је узео, како се зовеш, тако и тако, погледао је, ајде тамо, међу оне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то било оног дана када сте већ кренули? 
СВЕДОК "В": Не, не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Раније? 
СВЕДОК "В": Раније. Тада су ухватили Нијаза Хаџиавдића, Нијаза Хаџиавдића су 
ухватили. Сада ја не знам који, само је та војска била ту, да ли су паравојне јединице 
или, Шефко, сада не могу Вам рећи како се и он презива, он није био мештанин, али 
живео је ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био мајор Павловић пред џамијом? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је ту нешто причао више или? 
СВЕДОК "В": Причао је, каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте у истрази помињали нешто, да Вас је он искупио пред 
џамијом? 
СВЕДОК "В": Да, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је то било? 
СВЕДОК "В": Па, говорио да неће ништа бити, да ће све добро проћи, мада ту није 
добро, јер ми смо осетили поред свега, а када су Нијаза Хаџиавдића ухватили и дан-
данас га нема, па Шефко. Ја не могу му презиме. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то се све дешава за то време, док ви нисте кренули? 
СВЕДОК "В": Да, све док нисмо депортовани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да не стају? Па, колико је људи тако нестало? 
СВЕДОК "В": Шефко, Нијаз. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте се нешто распитивали, шта је са тим људима? 
СВЕДОК "В": Па, нема, код кога ћемо се распитивати. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, тај Мирсад, да ли је нешто покушавао да сазна? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "В": Не. И када су 26. Мирсад преговарао са Павловићем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је већ мај? 
СВЕДОК "В": 26. април. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада се враћамо опет. 
СВЕДОК "В": Не, не, не, 26. мај, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мај, добро? 
СВЕДОК "В": 26. мај када је преговарао, каже да морамо, каже мајор је рекао да 
морамо напустити место. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви међу собом који сте остали у Дивичу, размишљали о 
томе да одете или не? 
СВЕДОК "В": Нисмо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "В": Ма, нисам ја имао појма да ће ићи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел то за Вас било изненађење што он каже морамо? 
СВЕДОК "В": Нормално да је било. Ако си ти војник ЈНА, да штитиш нас и своје 
војнике, што нас ниси штитио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта каже Мирсад, како је дошло до тога да овај каже, мора 
да идете? 
СВЕДОК "В": Дошло је, каже, да морате напустити, каже, своје место. Био је и 
Павловић тај дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тог маја? 
СВЕДОК "В": Јесте, једно два-три дана, морате напустити, жене и деца нису хтеле. 
Изашли су они тамо код игралишта. Жене и деца нису хтели да иду, да улазе у 
аутобусе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, када су дошли аутобуси? Сада смо већ, значи, дошли 
до тог? 
СВЕДОК "В": Аутобуси су дошли негде око 9, 10 сати. Један је са аутобуса, видео 
сам да су поредани од игралишта горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који је то био датум? 
СВЕДОК "В": 26. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 26.? 
СВЕДОК "В": 26., поредани аутобуси, жене и деца нису хтели да улазе у аутобусе, то 
је плач, врисак, ја мислим до једно 1 сат, после су запуцали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какви су то, чији су то аутобуси? 
СВЕДОК "В": «Дринатранс». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви знали да ће, како се они ту створише, ко је њих ту? 
СВЕДОК "В": Ништа ја нисам знао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам, то је спремљено било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте имали ви времена да се попакујете, да се спремите? 
СВЕДОК "В": Да Вам кажем, то је речено да, не смеш закључати кућу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко каже то? 
СВЕДОК "В": Тако нам је Мирсад пренео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се остави? 
СВЕДОК "В": Да се остави, и војска је ова, која, кажете, не смете закључавати кућу, 
мора све остати отворено. Неко је понео нешто мало хране да има у аутобусу и тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И где Ви идете, шта каже Мирсад? 
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СВЕДОК "В": Нису хтели да уђу, жене и деца, први ја нисам хтео да идем. Они су 
запуцали, војска та. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е, сада, ту је тих десет, једанаест аутобуса? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ко је још ту од тих који вас сада избацују из места, војска? 
СВЕДОК "В": Војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико војске? 
СВЕДОК "В": Па да Вам кажем, између кућа ја нисам могао да видим, било их је,  а 
то је све стајало између кућа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било њихових неких возила, како су дошли они ту? 
СВЕДОК "В": Ја нисам приметио возила. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него, овако, војници? 
СВЕДОК "В": Да, војници, вероватно су били горе у Видиковцу, ту се стационирали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сада Ви одбијате и шта они раде? 
СВЕДОК "В": Они су запуцали, почели пуцати, нису по народу почели пуцати, да ли 
су у зрак, не знам, то су пуцали. Народ је почео улазити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У те аутобусе? 
СВЕДОК "В": У аутобусе. Ја сам био можда у трећем, не знам колико је аутобуса и 
кренуло, не знам. Углавном смо сви кренули према Дрињачи, један сат можда 
послеподне. Пратња је била испред аутобуса. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Која је била пратња? 
СВЕДОК "В": Војна пратња  и позади. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неко возило? 
СВЕДОК "В": Неко возило, ово је џип онај војни онај. Кренули смо према Дрињачи 
горе, прошли Дрињачу, Милиће, видимо војске пуно са страна, у Милићима горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел сазнајете где идете, да ли се враћате или? 
СВЕДОК "В": Ништа ја не знам, ништа. Само су рекли, идемо на слободну 
територију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте у истрази да су вам као рекли, вратићете се ви? 
СВЕДОК "В": За два-три дана, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вам то каже? 
СВЕДОК "В": Па, Мирсад када је преговарао, да ћемо се вратити, да му је Павловић 
рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Као идете па да се вратите? 
СВЕДОК "В": Да ћемо се вратити ту, да они само нешто ту. Ми смо кренули горе, 
дошли до Милића, војска са страна видим, из шума, неки провоцирају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то тамо код Власенице? 
СВЕДОК "В": Ниже Власенице. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ниже? 
СВЕДОК "В": Јесте. Има ли шта заклати, има ли шта на ражњу испећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко каже то? 
СВЕДОК "В": Војска та српска која је у Милићима горе, провоцирали су, улазили у 
аутобусе, гледали нас, да ли познавали кога, да ли су. Нису никога изводили. Тако у 
Власеницу, дошли смо у Власеницу, дошли смо до Хан Пијеска и мислим прошли 
смо Хан Пијесак, Хан Поглед, ту је радионица била нека, камиони ту, поправљали 
су, шта су. Ту смо дошли око једно 9 сати навече и седели смо у аутобусима, војник 
по који уђе, провоцира, неће вас Балије нико тамо, неће вас ваши. Једно два сата, 
када су се вратили, каже, неће вас ваши да приме. Окренули су аутобусе, опет назад. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте спавали негде? 
СВЕДОК "В": Где ћеш спавати, немаш где, из аутобуса ниси смео изаћи нигде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где сте ноћ провели, у аутобусима или? 



 10

СВЕДОК "В": У аутобусима, све. Добро, када смо се почели враћати према 
Власеници, прошли смо Власеницу, то неко место Заклопаче испод Власенице, не 
знам. Ту смо преноћили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Остали сте ту? 
СВЕДОК "В": Ту смо можда око 1 сат дошли, преноћили смо ту. Ови возачи су 
изашли из аутобуса, а где су отишли, не знам. Војска је остала около, чувала нас, 
сигурно. Ту смо преноћили и кренули смо око 5 сати ујутру. Дошли смо доле на 
Дрињачи, Дивичу, то је пусто, стока иде путевима, нема нигде никога, прозори 
отворени, врата, све отворено. Дошли смо у Зворник код СУП-а. Стајали смо ту 
једно два сата. Где су они ишли на разговоре неке, ја не знам, вероватно у СУП-у. 
Тада долази један војник. Ја нисам видео, одводи Мирсада Халиловића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војник? 
СВЕДОК "В": Војник, тако сам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви изашли из аутобуса за тих сат времена? 
СВЕДОК "В": Ми не излазимо нигде, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли неко ту сада излази из тог СУП-а, из те зграде? 
СВЕДОК "В": Ми нисмо видели, то је приобалски пут доле према Дрини, а СУП је 
био горе више, па нисмо могли да то уочимо, прилази војник, бар тако сам чуо, 
долази војник, одвози Мирсада горе према Дивичу, а то Павловић вероватно зна 
Мирсада, да има кера, онај вучјак и треба нека кола, нечија од тог ефендије који је 
код нас, да да том војнику. Имао је «Ладу», ја не знам, тако нешто, «Ладу». Отишао 
Мирсад, није се никада вратио. А Павловић треба да зна где је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко га је, тај војник га је одвео? 
СВЕДОК "В": Одвео га тај војник, ја не знам, ја нисам видео, а тако сам чуо, одвео, 
сео га у кола и отишао је горе, а вероватно Павловић треба да зна где је, ако је то и 
тако једно два сата смо били ту, кренули смо опет даље према Каракају. Хајде, 
дошли смо у Каракај на раскршће, кренули смо према Тузли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Опет оно пратња или? 
СВЕДОК "В": Пратња, све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто војска? 
СВЕДОК "В": Исто. Отишли смо горе према Тузли, дошли смо горе на Црни врх, 
барикаде, не дају нам проћи. Ту смо стајали једно сат, два, шта је се причало, да ли 
се причало, ја не знам, аутобуси су се окренули према Зворнику опет. Дошли смо у 
Зворник, на аутобуску станицу. Неки су запуцали. Сви мушкарци вани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко пуца? 
СВЕДОК "В": Војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има полиције? 
СВЕДОК "В": Има и полиције. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А пре, да ли је било полиције? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се то први пут појављује? 
СВЕДОК "В": Ту у Зворнику, када смо стигли на аутобуску станицу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то зворничка полиција? 
СВЕДОК "В": Ја не знам чија је, ја не могу да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јесу униформисани? 
СВЕДОК "В": Јесу, униформа плава на њима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте познали некога од ту локалних? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Верујте у оној, ми смо изашли, изашли смо сви вани. Они су нас 
постројили, правац, каже, стадион Фудбалског клуба «Дрина». 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сви? 
СВЕДОК "В": Мушкарци. Жене, каже, нека остану. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то раздвојио, та полиција или војска? 
СВЕДОК "В": И полиција и војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажу то? 
СВЕДОК "В": Да. Сви способни мушкарци, вани. Ми смо изашли на Фудбалско 
игралиште клуба «Дрине». Ту нас је можда било једно, можда до 200, не знам тачно. 
Почели су, видео сам војна полиција, опртачи бели, шкорпиони, беретке оне СМБ, 
мислим ми смо сели на трибину, почели су пробирати старије. Они су ишли у 
аутобус, то што нас је остало, када су аутобуси отишли, не знам куда су отишли, они 
су рекли, постројите се, идемо, ми смо се постројили и изашли смо горе на аутобуску 
станицу и кренули горе према општини. Дошли смо ту до близу општине, скренули 
смо десно где је стари, био бивши затвор, био сада Суд за прекршаје. Ту смо дошли 
до тог хаустора, ушли смо у једну зграду, да ли је други или трећи спрат, не могу 
Вам рећи тачно. Горе смо дошли, једна, канцеларије су биле, а ту су биле преграде 
па су скинуте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од тих канцеларија? 
СВЕДОК "В": Од тих канцеларија, када ови кажу управна зграда «Новог извора», 
каменолом горе. Ту смо ушли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где сте се сместили? 
СВЕДОК "В": У ту просторију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Једну? 
СВЕДОК "В": Једну просторију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колика је? 
СВЕДОК "В": Па, можда, једно седам са пет, тако нешто, долази. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је то већ сати? Јесте ви на том стадиону боравили 
кратко или дуже? 
СВЕДОК "В": Можда једно сат и по, два, ту смо били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И долазите? 
СВЕДОК "В": Долазимо горе можда око 4. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Поподне? 
СВЕДОК "В": Поподне, 5, тако некако, долазимо горе ту, носи нам папир војник, 
господин Брано Грујић да лојалност потпишемо за српску војску. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војник и Брано Грујић? 
СВЕДОК "В": Јесте. Ми смо узели тај папир и оловку, писали смо. Брано каже да 
нам неће ни длака са главе фалити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, ко је Брано? 
СВЕДОК "В": Брано Грујић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је био председник СДС, тадашњи начелник, председник, 
начелник општине, шта је, не знам, не могу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте га познавали? 
СВЕДОК "В": Јесам, онако укратко и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислим, јесте знали како изгледа, јесте сигурни да је то он? 
СВЕДОК "В": Имао је бркове, имао је црну косу, сређено лепо увек. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте сигурни да је то он? 
СВЕДОК "В": Сигуран сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато што он каже да није он то улазио, да сте га Ви 
побркали? 
СВЕДОК "В": Није? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, зато Вас питам. 
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СВЕДОК "В": И рекао је да нам неће ни длака са главе фалити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко то каже да потпишете папир за лојалност и то, он или тај 
војник? 
СВЕДОК "В": Па, војник тај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какав је био тај војник? 
СВЕДОК "В": Раде или Радо, ја не знам како се зове, он је, ја не знам одакле је, 
Чворак, тако су га звали, један, помали је и то вероватно ове мајке горе које су 
радиле у фирми у Стандарду знају ко је Раде Чворак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај је радио ту у Зворнику? 
СВЕДОК "В": Радио је он у фирми, а сада је у војсци, у фирми у Стандарду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У тренутку је био у војсци када је дошао? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте, он нас је отпратио за Челопек. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чворак? Добро. 
СВЕДОК "В": Ми смо потписали, било нас је 174. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте се сваки? 
СВЕДОК "В": Сваки је свој потпис посебно, мислим, овај, овај, све је ишло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте неког задужили испред групе да буде ту? 
СВЕДОК "В": Стајао је папир тамо и један смо ишли, писали смо своје име и 
презиме. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чули смо јуче учитељ неки се помиње. 
СВЕДОК "В": Мустафа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је он радио, јел имао неку улогу? 
СВЕДОК "В": Па, он је, ето, изабран ту да он буде ту као писар ту, и то смо и 
урадили, потписали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви тако знате да вас је било 174? 
СВЕДОК "В": Да, 174. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко каже то за лојалност војсци? 
СВЕДОК "В": Тај војник. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта ви кажете? 
СВЕДОК "В": Ми нећемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нећете? 
СВЕДОК "В": Рекли смо, нећемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да идете у војску или само да будете лојални, шта траже од 
вас? 
СВЕДОК "В": Да идемо у војску, да будемо српски војници, нећемо. И тако, ту смо 
преноћили, долази полицајац неки у униформи са опртачима, наочаре сунчане на 
очима и тражи десет добровољаца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када се то дешава, сутра? 
СВЕДОК "В": Да, сутрадан, 28. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ујутру или увече? 
СВЕДОК "В": Увече. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, већ прошао један дан? 
СВЕДОК "В": Да, већ ту је послеподне је већ ту било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта он тражи? 
СВЕДОК "В": Десет добровољаца да иде на Дивич горе да се нешто ради. Тако су 
неки поскакали. Једанаест се ја мислим пријавило, да су отишли, нема их. А то 
Брано зна сигурно где су отишли. Ја мислим да је главни човек ту био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тај са сунчаним наочарама, када је рекао десет, да ли су се 
они одмах јавили или? 
СВЕДОК "В": Да, одмах су, једанаест је отишло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И иду? 
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СВЕДОК "В": Иду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који су били, да ли се сећате имена? 
СВЕДОК "В": Па, били су Омеровић Салих, Мархошевић Ибрахим, Тухчић Мехмед, 
Тухчић Алија, Тухчић Кемал. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био и Хасан ту, Хасан, од Тухчића? 
СВЕДОК "В": Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од Тухчића, да ли је био и Хасан? 
СВЕДОК "В": Хасан? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да ли се сећате? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте, јесте и он је био ту, једанаест их је било углавном. Нема 
их. Има неки, ено их сада у гробљу, пронађени, ексхумирани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када су нађени, да ли Ви то знате? 
СВЕДОК "В": Јој не могу Вам рећи да ли је то, можда пре две године можда су 
ексхумирани ту негде на, да ли је Рамин гроб, да ли је Црни врх, ја немам појма. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то било раније гробље, Рамин гроб? 
СВЕДОК "В": Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то било раније гробље, то место? 
СВЕДОК "В": Није, то је масовна гробница била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту никада није било гробље? 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За мира? 
СВЕДОК "В": Није. Ја Вам не могу рећи тачно локација која је, где су нађени, али. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви сазнали, како су они доспели у тај Рамин гроб, јесте 
чули нешто? 
СВЕДОК "В": Откуд ћу чути. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су ту сахрањени или су? 
СВЕДОК "В": Немам појма ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И, они одоше и после? 
СВЕДОК "В": После ми смо кренули. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је сада увече, већ следеће вече? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико сте ви ту боравили? 
СВЕДОК "В": Преноћи смо, 29. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је већ 29. мај? 
СВЕДОК "В": Да, освануло је, каже, идемо у размену, на сигурно место, није у 
размену. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта се ту дешава, то, кажете, колико је то било, два дана, 
колико ту боравите? 
СВЕДОК "В": 27., 28. и 29. смо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, трећи дан идете? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте добијали храну ту, какви су вам услови? 
СВЕДОК "В": Добили смо неке конзерве. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је ту било? 
СВЕДОК "В": Нешто конзерви добили смо ту и 29. идемо каже на сигурно место. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко каже то? 
СВЕДОК "В": Та војска. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војска каже? 
СВЕДОК "В": Да, да идемо, ту је био тај Раде Чворак. Ја не знам одакле је, а ове 
мајке сигурно знају које су у фирми радиле са њим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се појављивао Брано више? 
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СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Никада га нисам више видео. Могу ли се напити воде? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Наравно. 
СВЕДОК "В": Потрпани смо у аутобусе, кренули смо према Каракају. Прошли смо 
Каракај, дошли смо до Челопека. Стадоше аутобуси ту, скренуше аутобуси у оно 
двориште где је Дом културе. Сада не могу Вам рећи колико је било аутобуса, да ли 
два, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли вас сада неко прати? 
СВЕДОК "В": Прати, прати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: До Дома? 
СВЕДОК "В": Прати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК "В": Полиција и војска ту има. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полиција? Да ли је то резервна или ова обична полиција, да 
ли су то неки мештани? 
СВЕДОК "В": Ја тог Раду Чворка као знам који је имао 40 можда година, то је 
резервни сигурно војник, није активни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, од полицајаца? 
СВЕДОК "В": Резервни, резервни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте их знали? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу они у аутобусу или? 
СВЕДОК "В": У аутобусу, са нама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И долазите? 
СВЕДОК "В": У Челопек ту, шта је ту, на цести према Бијељини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел и даље вас има 174? 
СВЕДОК "В": Не, 11 је и 1 је размењен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, који? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да није био пунолетан, да га је неки полицајац 
Куршумовић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је Муамер? 
СВЕДОК "В": Муамер. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је он? 
СВЕДОК "В": Каже, слободна територија, не знам куда је отишао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел он неки млађи или старији? 
СВЕДОК "В": Није он, ја мислим да није био пунолетан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, већ 12 мање? 
СВЕДОК "В": Дванаест је отпало, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Долазите тамо? 
СВЕДОК "В": Долазимо ту до Челопека. Ту смо неких пар минута стали, ушли су 
тамо у двориште. Ми смо већ видели шта је и колико је, оно што каже, сати. Изашли 
смо из аутобуса, ушли смо у Дом културе, на коме су била жељезна врата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то било отворено када ви долазите? 
СВЕДОК "В": Отворено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вам каже ту да уђете? Да ли вас неко ту чека? 
СВЕДОК "В": Па, нема, они све, са нама који су били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исти ти? А јел има неки који су били ту на лицу места, када 
ви стижете? 
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СВЕДОК "В": Ја нисам приметио, ја нисам приметио. Ту смо стали, изашли из 
аутобуса и ушли на жељезна та врата, можда једно 160 ширине, дупла су била. Ушли 
смо тамо унутра, бетон, прљаво, нема нигде ништа, ту смо били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има неки намештај, кревет неки, столица? 
СВЕДОК "В": Нема ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има прозора, да ли има још неких врата? 
СВЕДОК "В": Прозори су били, ту је био Дом културе који је са бином био и кино 
пројект, филмови се давали, који су били горе на спрату, тај неки, како ја кажем, 
назива неко шеретве, ако знате неко испупчење горе, где су апарати стајали, она 
прозорчад која су била, нормално на шест метара висине са страна. Једна сијалица 
горела која је офарбана у црвено, висине можда 4, 5 метара, која је била, једина 
горела ту и дању и ноћу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А прозори ти високи? 
СВЕДОК "В": Високи прозори, горе под плафоном скроз. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су се отварали? 
СВЕДОК "В": Како су, ко ће их отворити, како ћемо када не можеш ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, све време затворени? 
СВЕДОК "В": Све. Ту смо били, нико нам није долазио. Нисмо ни јели, ни пили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико дуго? 
СВЕДОК "В": Па, једно 72 сата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, има ли ту неко? 
СВЕДОК "В": Има нека стража тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када се сада стража појављује? 
СВЕДОК "В": Па, појављује се, ја мислим да се одмах појавила, чим мало провириш 
кроз врата, видиш да има тамо, неки седе, не знам. Нисмо јели 72 сата, лежали смо 
на бетонима, нико нам није улазио. Онда су они неки неколико хлебова донели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК "В": То што је било, можда једно десетак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то донео? 
СВЕДОК "В": Тај из страже ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, имате ту један списак још нека лица која смо 
саслушавали, па има исто слово поред њих, као псеудоним. Јел има неко ту да је био 
од стражара ту, под словом, немојте му име читати, ако има, а да је Вама познато? 
Јел има ту неки да га знате, па да му кажете то слово, а не име, ако знате? Чули смо 
ту приче исто да су неки стражари вам дали нешто хлеба за то врем? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да овде нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да нема? 
СВЕДОК "В": Не знам, не познам ова имена, не могу Вам рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, добили сте хлеб? А шта је са водом тих 72 сата? 
СВЕДОК "В": Па, нема је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема? Јел неко донео неко црево? 
СВЕДОК "В": Па, није нам ни требала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Па, нисмо сити и не пије нам се вода. То су мало поделили по једно 
парче сви и тако, било је све до 09.06., 09.05., не знам, мало сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте у истрази да сте препознали некога што је радио са 
Вама, у фабрици «Шперплоча» у Каракају, неки резервни полицајац? Јесте 
препознали некога? Да ли га има ту на списку или га нема? 
СВЕДОК "В":  Овде га нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се зове? 
СВЕДОК "В": Срећо. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Срећо? Али није ту, на том списку?  
СВЕДОК "В": И Лазија Лазић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Лазић? 
СВЕДОК "В": Ја мислим тако да је, Лазија Лазић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Лазија Лазић? 
СВЕДОК "В": Који је некада радио у «Шперплочи», а возио је у пекари државној. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то нису полицајци ови, је ли тако, него резервни, 
кажете? 
СВЕДОК "В": Да, возио у државној пекари камион, хлебове разносио, ето то је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате презиме том првом, кога сте поменули? Није ту 
на списку? На чему сте спавали тих 72 сата? 
СВЕДОК "В": На бетону. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, после? 
СВЕДОК "В": После су нам неки бацали одозго неке шињеле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК "В": Не знам, да ли су мештани ту били, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да легнете? 
СВЕДОК "В": Да, да легнемо ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мало гласније, неће се чути када се буде скидао транскрипт. 
СВЕДОК "В": Добро. Ту мештани, вероватно, не знамо, пошто се то одозго, где су 
пре били апарати, кино апарати, нисмо могли да видимо ко је и шта је. Бацали су нам 
некада цигара и ето тако. Није нам нико долазио, улазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Значи, то је сада већ крај маја, је ли тако, уствари, три дана 
пролазе, већ почиње јуни месец? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шести месец? 
СВЕДОК "В": Да, до 09., појавише се неки војници. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Напољу или унутра? 
СВЕДОК "В": Унутра уђоше, да ли су они били горе, ми смо приметили да има 
војника горе где су ти апарати били, али да ли су горе били када су посматрали, па су 
ушли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте први пут приметили да има неког горе код тих 
апарата? 
СВЕДОК "В": Увек смо били приметили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За то време? 
СВЕДОК "В": Да неко има горе, види се, онај један пролаз, пропуст, помакне главу 
тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да су војници то вирили? Јесте видели? 
СВЕДОК "В": Нисмо ми видели, али можда су и мештани ту били, они су бацали 
нама и цигара одозго. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, неког има горе? 
СВЕДОК "В": Неко има, неко има, да ли нас прати шта радимо, или, не знам, не могу 
Вам рећи. Улазе нам ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, први пут сада улазе? 
СВЕДОК "В": Да. Одводе Хусеина Хаџиавдића. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хусеина? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли га прозивају или? 
СВЕДОК "В": Ти? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. Ко од њих одводи? 
СВЕДОК "В": Па, нисмо знали, који су, шта су. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико њих улази? 
СВЕДОК "В": Једно пет, шест их је било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како изгледају? 
СВЕДОК "В": У војним маскирним униформама, у фармерицама, били су 
разнобојни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јел био неко баш у цивилу скроз, да не делује на војника? 
СВЕДОК "В":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико њих од тих пет, шест? 
СВЕДОК "В": Па, тај један био је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Као у цивилном? 
СВЕДОК "В": У цивилном, у фармерицама и шешир на глави. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шешир? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имају неке капе, осим тог што има шешир? 
СВЕДОК "В": Не, нису имали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имају неке бркове, наочаре, браде, нешто специфично 
што бисте могли? 
СВЕДОК "В": Имао је овај у шеширу, они су извели тог Хусеина. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хаџиавдића? 
СВЕДОК "В": Хаџиавдића. Касније можда након десет минута, ми смо тако седели 
ту, Хаџиавдић Нурија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И њега? 
СВЕДОК "В": Да, он каже спортиста, он је имао неку на себи тренерку неког 
фудбалског клуба. Каже, и ти овамо. Он је устао, каже, само да обучем ципеле, каже, 
неће ти требати. Отишли су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Извели њих двојицу? 
СВЕДОК "В":Њих двојицу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се дешава, да ли се нешто чује напољу? 
СВЕДОК "В": Да Вам кажем, ја нисам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа нисте чули? 
СВЕДОК "В": Нисам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, шта би са њима? 
СВЕДОК "В": Нема их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема их? 
СВЕДОК "В": Нема. И вратила се та група и рекли су нам, знајте да ће вам бити 
крвав Бајрам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко је то казао? 
СВЕДОК "В": Па, они сви, овај у фармерицама, са шеширом и знаћете, каже, знајте 
да ће вам бити крвав Бајрам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је био Бајрам? 
СВЕДОК "В": 10. ја мислим, 10. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то се још дешава 09., кажете, ово Хусеин и Нурија? 
СВЕДОК "В": Да, предвече. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Увече? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел још некога одведоше или сам Нурију? 
СВЕДОК "В": Ја знам само њих двојицу. Они су рекли да ће нам бити крвав Бајрам и 
дошли су, не знам, касније опет дошли су, ја не могу да, навече опет, ја мислим, 
можда ујутру, не могу Вам рећи. Почели су се неким именима звати, Репић, Торо, 
Зокс, Пуфта, Мајор, тако то нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су се звали, међусобно, шта? 
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СВЕДОК "В": Да, међусобно, Мајоре, Пуфта, Репић, овај, Зокс. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А у којој се то ситуацији тако зову, ословљавају, док су 
унутра? 
СВЕДОК "В": Унутра, унутра. Тако, почели су, прво су нам почели певати песме, 
постројили нас уза зид, почели певати песме. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви или они? 
СВЕДОК "В": Ми, ми. 
СВЕДОК "В": На захтев или како? 
СВЕДОК "В": На захтев. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То нам испричајте, како? Ко тражи то? 
СВЕДОК "В": Репић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта каже? 
СВЕДОК "В": Каже, песма. Не знамо коју песму. Он каже, од Тополе до Тополе, 
Српкиња се пред, Муслиманка се пред џамијом клела и то нешто, те песме смо 
певали. Почела је туча. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је сада већ тај Бајрам, је ли тако? 
СВЕДОК "В": Бајрам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када то певате, да ли се то дешава те ноћи или ујутру? 
СВЕДОК "В": Те ноћи, те ноћи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У току ноћи? 
СВЕДОК "В": Да, у току ноћи и почела је та туча, одвајања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко туче? 
СВЕДОК "В": Сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чиме? 
СВЕДОК "В": Имају пиштоље, револвери, оволико нешто, шта ја знам, имали су и 
палице, била је једна и столица ту унутра, ногама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу имали неко хладно оружје? 
СВЕДОК "В": Имали су неке палице. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, ножеве? 
СВЕДОК "В": Ножеве су имали, револвери су били, у Зокса је био револвер исто као 
у Док Холидеју, колики је револвер био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Као? 
СВЕДОК "В": У Док Холидеју, они каубојски, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да је код Зокса баш био? 
СВЕДОК "В": Па, бетони била, први, то је био један мали, овај, он је први почео да 
нас удара. Мене није, али изабрали су неку групу, набили на бину горе и нисмо 
гледали доле шта су коме радили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то на бину извео? 
СВЕДОК "В": Они, наредили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заједно или један од њих? Јесу заједно сви рекли, ајде на 
бину, где сте Ви, јесте Ви близу ту? 
СВЕДОК "В": Па, били смо ми сви близу ту, то је једна просторија овако, као и ми 
што смо овде били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је, претпостављам, већа просторија? 
СВЕДОК "В": Да, већа, можда десет са седам можда било дужина, тако нешто, не 
знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада морам нешто да Вас замолим. Јуче смо то, да нам 
одвојите, значи, оно што сте Ви лично видели и оно што сте евентуално од некога 
чули, па када нам причате да знамо шта сте Ви лично видели, а шта сте чули. 
Претпостављам да нисте баш сваки догађај Ви својим очима видели. Значи, оно што 
нисте видели, а знате да се десило, то нам некако нагласите. Ви сада кажете, само да 
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се вратимо на тог Зокса, како Ви знате, он је имао велики револвер. Како Ви знате да 
је то Зокс?  
СВЕДОК "В": По њиховој причи, каже Зокс. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По чијој причи? 
СВЕДОК "В": Ових осталих његових колега. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, они га ослове? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро? 
СВЕДОК "В": Он је увек био спреман, све увек први почне да туче. Ја сам био горе 
на бини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су Вас издвојили на бину? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него? 
СВЕДОК "В": Не, рекли су остали горе на бину. Ми смо се набили горе на бину сви, 
један на другога, окренути према зиду, они су доле радили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта су радили, да ли сте могли да видите, обзиром да сте? 
СВЕДОК "В": Ја нисам могао видети. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули неке крике? 
СВЕДОК "В": Чуо сам крике, кукњаву, чује се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то је и даље та ноћ, тај 09., 10.? 
СВЕДОК "В": Да, да, то је ја мислим већ око 5 сати ујутру. Чули су се и пуцњеви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико то сада траје, на пример? 
СВЕДОК "В": Па, трајало је једно до 10 сати, до 11 сати, тако. Чују се пуцњеви, ово, 
ударање. Тада када су све завршили, онда су ударали и имали су и неки «Л» профил, 
ја не знам где су га нашли и шта су нашли, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је имао? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам рећи ко је сада имао то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имао неко неку безбол палицу или нешто тако? 
СВЕДОК "В": Имао је овај Торо онај топуз. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како то изгледа? 
СВЕДОК "В": То је округло, са неком дршком можда од пола метра, са каишем 
неким ту, на руци, са бодљама неким на томе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На тој дршци? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или на том кругу? 
СВЕДОК "В": На томе, облини тој. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А та облина, од чега је? 
СВЕДОК "В": Од дрвета. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И дршка исто? 
СВЕДОК "В": И дршка има и неки каиш, ту на тој дршци, овде овако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како знате да је Торо то имао? 
СВЕДОК "В": Па, звао га овај Пуфта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је тај Торо изгледао? 
СВЕДОК "В": Ух, крупан човек. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Крупан? 
СВЕДОК "В": Способан, млад. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Плав, црн? 
СВЕДОК "В": Па, црн. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како оцењујете да је спортиста? 
СВЕДОК "В": Нисам рекао спортиста. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него? 
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СВЕДОК "В": Крупан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Крупан? 
СВЕДОК "В": Способан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Морате мало гласније, неће се чути, колегиница када буде 
морала да скида ове транскрипте. Способан, добро? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тај Пуфта, кажете, он га зове, како он изгледа? 
СВЕДОК "В": Ја га нисам могао први пут уочити, знате. Нисам га могао уочити, али 
тада је, мислим, наших је страдало десет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте икада касније поново видели тог Пуфту, па да 
можете да га опишете како је изгледао или не? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислим у току боравка? 
СВЕДОК "В": Ту са, у Челопеку? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
СВЕДОК "В": Овај, Пуфта је, Пуфта је изгледао, био онако средњег раста и са 
његовим ножевима којима је одстрањивао тела са затвореника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био мршав или дебљи или средњи, какав? 
СВЕДОК "В": Био је и он мало физички способан. Тада су нам убили десет комшија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли видели како је тих десет убијено? 
СВЕДОК "В": Видео сам само како је убијен Бикић Шабан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је то било? 
СВЕДОК "В": Њему је Пуфта нож ударио ту у прса. Овај је давао знаке живота, хтео 
је да извади. Репић је стао ногом на тај нож и окретао се и гурао доле, каже, види 
Балије, каже, што је снажан, каже, не море га ни нож да убије. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Бикић Шабан био снажан? 
СВЕДОК "В": Па, био је он некако поширок, али низак, можда једно 165. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико година је имао? 
СВЕДОК "В": Можда је имао, можда је имао једно 30, не знам, тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Шабан имао још некога од родбине ту у Дому заточеног? 
СВЕДОК "В": Ту? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
СВЕДОК "В": Па, добро, било је ту фамилије, било је браће по тројица и четворица, 
отац и син. Ја сам чуо да је од једнога, вероватно да ће Вам доћи он овде, да су 
Салиху Хаџиавдићу Пуфта тим топузом, ударио га у главу, да му је глава пукла, да 
су га. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Салиху? 
СВЕДОК "В": Салих Хаџиавдић и да је пао мртав. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од тог ударца, значи? 
СВЕДОК "В": Јесте, тако сам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од некога ко је ту био? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А у истрази сте другачије рекли. У истрази сте у Сарајеву 
рекли да је Зокс имао топуз са великом куглом и бодљама, да мислите да је, па сте 
после рекли, да мислите да је имао топуз и да је он ударао по леђима, глави Салиха 
Хаџиавдића? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада кажете да сте чули да је Пуфта? Да ли сте Ви то 
видели? 
СВЕДОК "В": Нисам ја видео то када је он ударао. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте онда у истрази рекли да мислите да је Зокс имао 
топуз и да је он ударао? 
СВЕДОК "В": Ја знам да је Зокс имао само овај пиштољ и нож. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, сада сте рекли да је имао, за кога сте рекли да је имао 
топуз? 
СВЕДОК "В": Зокс да је имао пиштољ и нож. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, али у истрази сте рекли, ко је имао топуз, пита Вас 
судија, кажете, мислим да је Зокс имао? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је било пре годину дана, а сада кажете да је Торо, па 
морамо то да. 
СВЕДОК "В": Ја мислим, Торо је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да је Торо имао? 
СВЕДОК "В": Да, Торо, Торо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте у истрази, тај што је имао топуз, је ли ударао са 
тим затворенике, Ви сте рекли, јесте, мене није. 
СВЕДОК "В": Мене није, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, па онда каже, куда је ударао, ударао је по леђима, по 
глави Салиха Хаџиавдића. 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ударио по глави. 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испада да је тај што је имао топуз? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али сада рекосте, Торо је имао топуз, а кажете да Вам је овај 
рекао да је Пуфта топузом. Јесте Ви уопште видели ударац? 
СВЕДОК "В": Нисам ја видео удара, чуо сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте, само сте чули? 
СВЕДОК "В": Само сам чуо, чуо сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли можете сада да нам кажете, чули сте, кажете, да 
је Пуфта? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кажете сада знате да је Торо имао топуз, али нисте видели 
ко је ударио Салиха? 
СВЕДОК "В": Ја сам чуо, можда сам се мало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ја Вас схватам, али морам да Вам предочим разлике, 
јер морамо утврдити колико можемо, шта сте видели, а шта сте чули. Значи, нисте 
видели лично? 
СВЕДОК "В": Нисам, ја сам видео само Бикић Шабана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А када Вам је тај, кажете, који ће можда доћи овде, причао да 
је то Пуфта ударио га у главу и да му је глава се распукла? Да ли је то било док сте 
још тамо били или касније? 
СВЕДОК "В": Ту, када су они отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А када су отишли? 
СВЕДОК "В": Када су отишли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А када су они отишли, да ли сте Ви видели да је Салих мртав 
Хаџиавдић? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква му је глава била, да ли се сећате? 
СВЕДОК "В": Разбијена глава била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Разбијена? 
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СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није било од метка? 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нека рана? 
СВЕДОК "В": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато што нама у оптужници каже да је он из пушке убио? 
Јесте Ви сигурни да он није? 
СВЕДОК "В": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? Добро. Осим тог Салиха, кажете, овај Вам је причао. 
Има ли нешто да сте Ви видели од тих десет? 
СВЕДОК "В": Кажем, видео сам Шабан када је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то смо рекли за Шабана. 
СВЕДОК "В": То, мислим, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете, Шабану је Пуфта прво нож у прса? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А онда Репић? 
СВЕДОК "В": Хтео да извади и Репић је ногом стао одозго. Он је се дерао, али, ето. 
Ту је десет их страдало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта је било са Бикић Дамиром, да ли сте то нешто видели? 
СВЕДОК "В": Овај, чуо сам од једнога који је био ту, да је изумро, да је Репић, овај, 
ставио му цев од малокалибарске пушке у уста и да је пуцао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте чули? 
СВЕДОК "В": Јесам. Тухчић Ејуб, он је био изударан када га. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте то опет питам, видели или чули, за Ејуба? 
СВЕДОК "В": То сам видео када је Тухчић Ејуба Торо ударио песницом и пао је, 
ударио је главом о бетон и није устајао пет дана, био је у коми. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У коми? 
СВЕДОК "В": Јесте, није се померио. Давао је знаке живота, али није био изумро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па је тек после пет дана? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел му неко ту пружао помоћ? 
СВЕДОК "В": Не, нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте сигурни да је то Торо урадио? 
СВЕДОК "В": Ту је Јахигајић Фикрет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је и он страдао том приликом? 
СВЕДОК "В": И он је страдао ту из ватреног оружја, не знам где је био погођен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, он је упуцан? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели ко је пуцао у њега? 
СВЕДОК "В": Нисам, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел још неко од тих десет, ко још, од оружја страдао, ако је 
страдао? 
СВЕДОК "В": Дамир Бикић, онда Алија Атлић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он од оружја или? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели ко га је? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли је можда страдао Химзо неки? 
СВЕДОК "В": Куршумовић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? Да ли је он ту страдао? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели? 
СВЕДОК "В": Не, нисам ја видео то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то било истом приликом када су и Фикрет Јахијагић 
и Атлић Алија, то за тај Бајрам? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У току те ноћи? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате шта је било са Халиловић Хасаном? 
СВЕДОК "В": Халиловић Хасан? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, шта се са њим десило? 
СВЕДОК "В": Халиловић Хасан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате, можда? 
СВЕДОК "В": Ја знам да је, овај, да га нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Знате да га нема? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли је неко, кажете, Бикић Шабана је заклао, кажете, 
прво Пуфта, па онда Репић. Да ли сте можда видели да је у Бикић Шабана и пуцано, 
случајно? 
СВЕДОК "В": Нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Не, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је још неко од ножа страдао те ноћи, осим Шабана, да 
сте Ви видели или да сте чули, па ако можете да нам кажете? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нешто сте причали о Заиму Пезеровићу? 
СВЕДОК "В": Заим Пезеровић? То ме је највише. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел он страдао? 
СВЕДОК "В": Да и он је заклат. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви то видели или не? 
СВЕДОК "В": Нисам видео, али мислим, чуо сам ову једну изреку, али не знам ко је 
рекао, каже, са Вама Српкиња спава. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Њему каже, Заиму? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он био ожењен Српкињом? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су они то сазнали? 
СВЕДОК "В": Ех. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта он каже, да? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И онда? 
СВЕДОК "В": Ту су га заклали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А нисте видели ко? 
СВЕДОК "В": Нисам, нисам. Капичић Сакиб ја мислим да је, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате још нечега тако специфичног, везано за 
Заима? За Заима сте више код истражитеља то 1996. године причали, нешто везано 
за његово убиство. 
СВЕДОК "В": Па, ја знам да је речено, да је, овај, да је речено да је ожењен 
Српкињом, да спава са Српкињом, тако нешто. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате, шта сте рекли за Заимово убиство у истрази? 
Другачије сте казали, када је Заим страдао? Кажете, Бикић Дамир је био са оцем ту, 
малолетан, Репић му је ставио цев од пушке и опалио? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јахијагић Фикрет, Пезеровић Заим и њему је рекао да је 
Српкињу оженио, њега је исто убио, па испада да је Репић, а Ви кажете нисте 
видели? 
СВЕДОК "В": Не. Репић да је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тако испада из ове Ваше изјаве прошле године, као да је 
убио Дамира, па онда причате даље, Заим, њему је рекао да је Српкињу оженио. Ви 
кажете, само сте чули, нисте видели? 
СВЕДОК "В": Да, чуо сам да је Српкињу, каже, лежиш са њом, то је то било тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је Сакиб, рекосте сада, Капичић Сакиб, и он је заклан? 
Јесте то видели или чули? 
СВЕДОК "В": Да, он је изведен, он и Капичић Сулејман, ја мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заједно су их извели? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исте ноћи? 
СВЕДОК "В": Тог дана, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко их сада од ових изводи? Да ли сте то видели? 
СВЕДОК "В": Не знам, ја мислим да је Зокс и Торо, и Репић извели га тамо и кажу 
да је, када су ишли тамо вани, да је Сулејман убијен из пиштоља. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко каже? 
СВЕДОК "В": Сакиб, када се вратио овамо. И каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта каже Сакиб, ко га је убио из пиштоља? 
СВЕДОК "В": Е, то није рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, Сакиб се враћа? 
СВЕДОК "В": Они су лежали доле, каже, има неко дрво, каже лежали потрбушке, да 
му је у главу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У главу? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Сакибу, не? 
СВЕДОК "В": Не. Сакиб се вратио унутра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И онда, шта је било? 
СВЕДОК "В": И онда, речено да ли је 2.000 или 5.000 марака да скупи да би остао 
жив. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сакибу су рекли? 
СВЕДОК "В": Сакибу су рекли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко му је то казао, јесте Ви чули? 
СВЕДОК "В": Ја нисам, то је вани било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А он каже да му је речено да скупи? 
СВЕДОК "В": Да му је речено да искупи паре, ако хоће да остане жив, да ли је две 
или пет хиљада, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И онда када је дошао унутра? 
СВЕДОК "В": Дошао унутра, седео је, ја мислим да је искупио неких пара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико, да ли се сећате? 
СВЕДОК "В": Не знам, да ли је две хиљаде, ја не знам. И он каже, не знам, колико је 
то, он каже, вероватно ја немам пара. Неко је скупљао, ко је имао шта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да му дају? 
СВЕДОК "В": Да, да се да, али то није вредело. Сакиба је заклао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заклан је? 



 25

СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели? 
СВЕДОК "В": Ту близу мене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Близу Вас? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко га је заклао? 
СВЕДОК "В": Е сада ја не могу Вам рећи, овај, ја сам седео овако, а он је овако мало 
изнад мене. Он је мени дао неку виндјаку. Он је имао виндјаку, он је био возач, 
кожну виндјаку, каже, сигурно ми неће требати и дао ми је. И сада, ту је био Репић, 
био је Пуфта и не знам и он је, да ли је Репић, да ли је Пуфта, узео за главу и преклао 
га. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био Зокс ту? 
СВЕДОК "В": И Зокс, били су они сви ту иза њега, иза Сакиба. Сада ја не могу Вам 
рећи ко га је ухватио за главу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био Торо? 
СВЕДОК "В": Сви су они ту били. Сада не могу Вам рећи који је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели ко је? 
СВЕДОК "В": Само сам видео да га је ухватио за главу, сада ко је, ја не знам, не могу 
Вам рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био још неки Капичић Сакиб? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само један? 
СВЕДОК "В": Само један. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био Капичић Салих? 
СВЕДОК "В": Салих Капичић? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
СВЕДОК "В": То му је брат. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел био? 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није био у Дому? 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Атлић Хасан? 
СВЕДОК "В": Атлић Хасан? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК "В": И он је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се њему десило? Да ли се њему нешто десило? 
СВЕДОК "В": Па, јесте, и њега нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема га? 
СВЕДОК "В": Нема га. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само то знате? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "В": Само то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био Алихоџић Рамо? 
СВЕДОК "В": Алихоџић Рамо јесте, био је, био је Алихоџић Рамо, али ја мислим да 
је он одведен, одведен, само не знам ко је. Био је и он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се он враћао? 
СВЕДОК "В": Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је одведен још са неким или сам? 
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СВЕДОК "В": Ух, не знам да ли је он сам, када је то било одвођења, сада не могу ја, 
имају Капичић Смаил и три брата још, ја не знам када су одведени. Они су одведени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате имена та три брата Капичића? 
СВЕДОК "В": Капичић Смаил. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Смаил? 
СВЕДОК "В": Да, Ениз,. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај Сулејман Капичић? 
СВЕДОК "В": Сулејман. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он био брат или? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте, био је брат. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што су га напољу убили? 
СВЕДОК "В": Да, али је ли Сејо или Сеад или Сејо, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, четири их је било? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Салих није био никакав? 
СВЕДОК "В": Није Салих био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А овај Сакиб, он није им брат, Сакиб? 
СВЕДОК "В": Није, то су рођаци неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То су само рођаци? 
СВЕДОК "В": Јесте, рођаци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта кажете, шта је било са том браћом? 
СВЕДОК "В": Не знам, одведени су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто су одведени? 
СВЕДОК "В": Одведени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу се појавили после међу живима? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": И данас дан не знам где су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели, ко их је одвео? 
СВЕДОК "В": Не знам, они су били жицом свезани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И одвели су их? 
СВЕДОК "В": Да, били су ту, ја знам да су били, да им је по 5.000 марака да им је по 
глави било да искупе, али није се искупило и они су нестали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, ко је то тражио, да ли сте Ви видели то? 
СВЕДОК "В": Репић је тражио по пет хиљада по глави. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За њих тројицу? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел било тих пара уопште ту међу вама? 
СВЕДОК "В": Па, било је неких пара, али није се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се Ви сећате, када су одведени Ениз и Смаил и овај 
Сејо? Јел истог тог дана када је убијен Сулејман? 
СВЕДОК "В": Није, ја мислим да није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А када је то, кажете, Сулејман напољу убијен, па се Капичић 
Сакиб вратио, па су њега заклали, да ли је то било пре Нурије? 
СВЕДОК "В": Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре Нурије и Хусеина или после, када су они одведени? 
СВЕДОК "В": Хусеин и Нурија, први су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они су први били? 
СВЕДОК "В": 09., да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, ово се после дешава? 
СВЕДОК "В": Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се још дешава те ноћи, значи, када је заклан Сакиб и 
Заим и овај Бикић Шабан и када је Дамир, да ли је то све иста ноћ и када је Дамир 
убијен? 
СВЕДОК "В": Да, да, да, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Све иста ноћ? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел се ту још нешто овако дешава? 
СВЕДОК "В": То је се завршило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је то трајало све? 
СВЕДОК "В": Можда до подне, ту нешто тако. Одвели су, ја мислим, четири или пет 
да утоваре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тела, изнутра? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је рекао да изађу, како су одређени ти да товаре? 
СВЕДОК "В": Ништа, само је рекао Репић, ти, ти, ти, ја мислим да је био Захировић 
Салих, онда Џихић Сенад или Сехад, ја не знам, не могу да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Салих и Сеад, јел био неки Несиб? 
СВЕДОК "В": Окановић Несиб, јесте, јесте, Окановић Несиб. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате можда још неко име од тих четири, пет? Кажете, 
Репић је рекао, ти, ти, ти и извео? 
СВЕДОК "В":  Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта каже, где ће они? 
СВЕДОК "В": Ништа, натоварили су, нисмо ни видели на шта су потоварили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели где их стављају? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И нису се вратили? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу некада пронађени, јел знате? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је Салих пронађен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате, у којој гробници? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, када Репић каже, хајде ви то носите, где су ови други? 
СВЕДОК "В": Који други? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војници? 
СВЕДОК "В": Па, ту су сви они. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту су и даље унутра? 
СВЕДОК "В": Да, ту су и они су, кажу, мора се све почистити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је рекао, мора се све почистити? 
СВЕДОК "В": Репић, да се ништа не види, крв ни ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту изнутра? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ви то урадили? 
СВЕДОК "В": Све смо урадили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте чистили? 
СВЕДОК "В": Па, имали смо оно шињела што су нам бацили одозго и то смо 
чистили. Они су отишли, изнели су мртве те. Ја не знам у којем правцу и где и шта, 
нити ко је одвукао, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јел било неких догађаја овако мучних на бини, нека 
иживљавања? 
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СВЕДОК "В": Јесте, сексуална иживљавања на браћи и очевима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када се то десило у односу на ова убиства и тај Бајрам? Јел 
то исто за Бајрам или касније или? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је то све исто за Бајрам то било и да су неке палице у, да 
извините, у гузицу гурали и имали су оне, од метле оне са дршкама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дршке од метле? 
СВЕДОК "В": Да, дршке од метле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, коме су то гурали? 
СВЕДОК "В": Па, Неџаду, Мирсадовом брату, је ли Халиловић, Халиловић Неџад. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то радио? 
СВЕДОК "В": Не могу, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је од тих војника био присутан када се то догађало? 
СВЕДОК "В": Били су сви ту они. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сви ти исти? 
СВЕДОК "В": Аха. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где се то дешавало у односу на тај Дом? Да ли на бини или 
доле, где? 
СВЕДОК "В": Доле су били, доле су били они. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нису се попели на бину? 
СВЕДОК "В": И били су неки на бини, али сада ја не могу Вам то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, колико можете. А, пише нам овде у оптужници, да су 
они горе изведени и да су терани нешто још да раде међу собом? Шта су им то? 
СВЕДОК "В": Сексуално, сексуално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу морали да се скидају? 
СВЕДОК "В": Скину се голи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Скроз? 
СВЕДОК "В": То су употребљавали и то су радили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта су још радили, да ли сте Ви видели? Јесу се нешто 
устима, орално задовољавали, једни друге морали или, како? 
СВЕДОК "В":  Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су устима нешто морали да се задовољавају? 
СВЕДОК "В": Устима? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, једни друге? 
СВЕДОК "В": Нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели? 
СВЕДОК "В": Нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полни орган нешто у уста да стављају, да ли сте то видели? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него ово са тим моткама? Јесте Ви могли то да гледате? 
СВЕДОК "В": Ми? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви, остали? 
СВЕДОК "В": Могли смо да гледамо, али нисмо могли гледати, нису дали никако да 
се гледа. Ако је неко погледао како, он каже, шта ти гледаш. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви погледали да видите шта се ту дешава? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јесте видели да стављају те палице? 
СВЕДОК "В": То јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте видели? 
СВЕДОК "В": Јесте. 



 29

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јесу то стварно, јесу повредили некога? 
СВЕДОК "В": Ја не знам, ја не могу да будем паметан, да ли то може тако да буде, да 
се то уради, а да нешто не, он узме овако, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Палицу у руке? 
СВЕДОК "В": Да. Ја не знам да ли је то могуће да остане се живо, не знам и онако од 
ударања да то нешто замлади. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Па, јел било после повређених, после тога? 
СВЕДОК "В": Па, било их је повређених. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате, ко је учествовао у том, од људи који су били 
заточени, кога су приморали да то ради? 
СВЕДОК "В": Па, мора се чути све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имена тих људи који су, да ли знате, да ли се Ви некога 
сећате? 
СВЕДОК "В": Па, Неџад, отац му, Капичић, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко од Капичића? 
СВЕДОК "В": Како се зову, овај Пезић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пезић? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел био неко од Бикића или од ових Куршумовића можда 
или? 
СВЕДОК "В": Од Куршумовића? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
СВЕДОК "В": Па, били су ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, него то да су учествовали у томе? 
СВЕДОК "В": Не знам, не могу Вам рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете да се сетите? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Колико је то трајало, то иживљавање? 
СВЕДОК "В": Ма, то је трајало, то у том времену док су они све остало радили, 
издвајали су то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нешто сте поменули малопре да су тиме одсецали тела 
заробљеника? 
СВЕДОК "В": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то радио и коме и када, отприлике, ако можете да се 
сетите? 
СВЕДОК "В": Ја мислим, овај, Ефендић Зулкарнеин. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се њему десило? 
СВЕДОК "В": Да му је одсечен полни орган. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је то урадио? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам, Чикарић Енес. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је њему било? 
СВЕДОК "В": Ухо му одсечено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате, ко је то урадио? Јесте видели за Зулкарнеина и 
за Енеса? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам ништа гарантовати, да ли је, не знам, можда Пуфта, ја 
мислим да је Пуфта ножем одсекао моме шураку Енесу Чикарићу и да је појео ухо, а 
тако и Зулкарнеину, ја не знам ко је, да је одсечен и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За Зулкарнеина не знате ко је то урадио? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели то? 
СВЕДОК "В": Видео сам касније. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте сам чин видели? 
СВЕДОК "В": Не, видео сам касније да је, ко му је рекао, ја не знам, да поједе. Није 
могао појести, дао је, ваљда је овај дао другоме, Куршумовић Исмету. И Исмет му је 
појео полни орган. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли су Куршумовић Исмету нешто урадили, да ли су 
њему одсекли неки део тела? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, добро, рекли сте у истрази да је Торо одсекао уво Енесу? 
СВЕДОК "В": То је, не могу, ја Вам кажем, не могу ту, у тој гужви, не мореш бити 
паметан шта се ради и како се ради, не море се, ја Вам кажем, овај, то није нормално 
било све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А сада кажете да је Пуфта? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам рећи, стварно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте сигурни? 
СВЕДОК "В": Нисам сигуран, када је то све било ненормално, нису то били неки 
услови, све је то било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пошто сте и код истражитеља рекли исто, Пуфта, а у истрази 
сте рекли Торо, значи, јесте Ви то баш видели када му је то урађено? 
СВЕДОК "В": Нисам, али то је тако причано, ја сада не могу да Вам сто-посто то 
гарантујем да је то. Углавном је одсечено и појео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је било са Енесом после тога? 
СВЕДОК "В": Не знам он је био рањен, то је, рањен и ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има ли га данас? 
СВЕДОК "В": Нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема га? 
СВЕДОК "В": Нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте га Ви видели задњи пут? 
СВЕДОК "В": Задњи сам га пут видео 15., 15. јула, када смо се вратили из Челопека. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Те године? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И више га не виђате? 
СВЕДОК "В": Нисам, ја сам отишао даље, а он је остао ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте били у заробљеништву, а он је остао? 
СВЕДОК "В": Ја сам отишао горе у Батковиће, он је остао у Зворнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он је остао још у Зворнику? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Толики су људи рањени и убијени, јел долазио неки лекар ту 
у Челопек, у Дом?  
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ви некада се некоме могли да жалите или сте се жалили 
стражарима или? 
СВЕДОК "В": Па, добро, стражари су, викали су ови поједини, има ли која таблета, 
али нико то није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Доносио? 
СВЕДОК "В": Нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико? 
СВЕДОК "В": Нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте могли да се купате за то време? 
СВЕДОК "В": Где. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није било? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел била чесма у тој сали? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: WC? 
СВЕДОК "В": Једно извесно време, некада ту има оно пластично црево па тамо на 
чесми има вани и протурили кроз врата кроз неку шупљину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ту пијете воду? 
СВЕДОК "В": Да нам мало некада, али то није било стално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где сте ишли у WC? 
СВЕДОК "В": Имали смо једно буре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Буре? 
СВЕДОК "В": Одсечено по пола. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Унутра? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте могли напоље да идете? Јел био иначе WC у склопу 
Дома? 
СВЕДОК "В":  Био је доле позади WC? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Позади зграде? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ту смели да излазите? 
СВЕДОК "В": Нисмо, ја нисам никуда изашао, тешко је то било излазити. Ту смо 
ујутру само тај, на пола је буре то посечено и истресало се и опет се враћало и тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да не би излазили напоље? 
СВЕДОК "В": Да не би излазили напоље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте тражили да изађете напоље од стражара? 
СВЕДОК "В": Да Вам кажем, нисмо ни тражили, од страха. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А рекли сте, када сте ви смештени, ту су била жељезна врата, 
та 160 цм и сада је се то закључавало. Јел то већ било закључани када сте ви дошли, 
па је неко откључао или се тек после закључавало, како је то било? 
СВЕДОК "В": Па, био је ланац. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ланац је био? 
СВЕДОК "В": Био је ланац. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су то затварали? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било покушаја неко да бежи можда из Дома? 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Немаш куд, куд ћеш, висина горе и немаш куд. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су се ти стражари према вама понашали? 
СВЕДОК "В": Добро, нису нам они никада улазили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су дозвољавали да ови улазе? 
СВЕДОК "В": Е, то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви некада видели то, како се деси сада то, ови уђу а 
има ланац, како уђу? 
СВЕДОК "В": Па, вероватно отвори, ја не знам да ли му дају кључ, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То не знате, само они уђу? 
СВЕДОК "В": То ако буду неки стражари ту, па можете их питати, али сада, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ти стражари имали оружје, то су, кажете, резервни? 
СВЕДОК "В": Резервна полиција. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта су имали код себе? 
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СВЕДОК "В": Имали су аутомате, имали су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел ви њих некада питате, када дође јело или нешто, 
зашто пуштате ове људе, како они упадају? 
СВЕДОК "В": Па, не смеју им ништа, кажу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу стално улазили на та врата главна, где је ланац? 
СВЕДОК "В": Једном су ушли горе, Торо ја мислим да је сишао одозго, низа зид, да 
су неки чаршафи одозго везани, па је се спустио доле, једном. Да ли нису дали да се 
отворе врата, ја не знам, откуд одозго да сиђе, ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли се мењало нешто у том начину тог обезбеђивања врата 
и тога, да сте приметили касније да мање улазе или нешто? 
СВЕДОК "В": Ништа, ништа није, свеједно што су затворена, они када су хтели, они 
су улазили. Ми смо, нама је резервна та, стражари ту наредили, свако јутро да се 
напише, донесу папир и оловку, ко је жив, ко је мртав. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То кажу ти стражари? 
СВЕДОК "В": Да и где су те носили спискове, ја не знам, свако јутро, бројно стање 
живога и мртвога, ако има. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете, то је значи Бајрам? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико су још пута долазили, то кажете, први пут је 09., па 
10. у току ноћи се то догађа. Јесу још долазили до краја вашег боравка? 
СВЕДОК "В": Долазили су и, па, то је од 09. до 28. они су долазили, ја не могу Вам 
то сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Отприлике? 
СВЕДОК "В": Они су долазили. Ја знам да је и датум један 15. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се тада десило? 
СВЕДОК "В": 15. да су долазили ту, да су нас пљачкали, да су нас скинули голе, а 
мене нису. Можда је нас десет остало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је дошао тада? 
СВЕДОК "В": Дошао је Репић, дошао је Пуфта, дошао је Зокс, Торо, скинули су ове 
које су одвојили, скинули су им панталоне, ко је имао кошуљу, јакну, патике, каже, 
види Турчина, носи од 100 марака патике, каиш, јакну, то су скидали, паре су 
узимали, тражили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу нашли неке паре тада? 
СВЕДОК "В": Па, јесу, нашли су, ја мислим код Алије Алифендића који је имао 
аутошколу за обуку возача, да су га тукли, ти си тај који си од Србина узимао више 
100 марака да положиш возачки испит, да су у њега нашли, ја мислим једно 5.000 
марака. Они су га истукли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Алија Алифендић или Ефендић? 
СВЕДОК "В": Молим, Алифендић ја мислим, Алифендић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу му узели те паре? 
СВЕДОК "В": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико њих су тако голе скинули? 
СВЕДОК "В": Па, једно тридесет скинули су их сигурно. Мислим, остало нас је 
једно од десет до петнаест, до двадесет нас који нису. Каже, ми ћемо вас касније да 
вас скинемо да вас прегледамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је то био једини пут да су тако тражили и оно што 
кажете, 2.000 марака за Сакиба? 
СВЕДОК "В": Тражили су они стално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Стално су тражили? 
СВЕДОК "В": Када год су улазили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Паре? 
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СВЕДОК "В": Док нису очистили све, и злато и шта си имао код себе. Чак су носили 
и грицкалице. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За нокте? 
СВЕДОК "В": За нокте, односили су од нас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу тражили и нешто да се донесе ван, из кућа или да неко 
нешто, да се набави нешто споља? 
СВЕДОК "В": Новац, па тражили су они, ја мислим да је Ефендић Сулејман, Суљо, 
не знам, Сулејман, да је он ишао својој кући, да је нашао, ја мислим две хиљаде 
марака да је донео одозго. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је изашао, како је отишао кући? 
СВЕДОК "В": Па, отишао је са једним. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са једним од њих? 
СВЕДОК "В": Јесте и да је нашао две хиљаде марака. Ја не знам где је сакрио и да му 
је дао, шта ја знам и вратио га ту и не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је остао жив? 
СВЕДОК "В": Јесте, у Швајцарској је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коме је дао, да ли се сећате, паре? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било случајева да се неко води негде на неку 
размену, да сте Ви чули, за време боравка? 
СВЕДОК "В": Размена? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било тих размена уопште? 
СВЕДОК "В": Јесте, било је размена, ја мислим Тухчић Јакуб, Бикић Омер, Мурат 
Муратовић и Бојић Хасо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када су они изашли одатле и под којим околностима, да ли 
се сећате? 
СВЕДОК "В": Ја мислим, не знам, они су ту њих по том списку ту дошли и да су 
изашли вани и да су им набили вреће на главу, ове од фолије и да су сели у комби, не 
знам сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Извели их? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И после су они? 
СВЕДОК "В": После су они размењени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чули сте да су сви живи, сва четворица? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко их је извео? 
СВЕДОК "В": Е то не знам, то је неки војник дошао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није ови што помињете стално? 
СВЕДОК "В": Не, то је неки дошао са стране. 
 
 
 
 Констатује се да је приступио адвокат Сташевић Слободан. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, добро, Ви помињете стално ова имена, ове надимке. Да ли 
су долазили још неки или су они увек долазили у истој групи, или су се те групе 
некада мењале, кажете, стално су они долазили до Видовдана? 
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СВЕДОК "В": Па, добро, долазили су ови ту из тога села, али они нису, ништа, каже, 
ово је све овде очишћено и само се врате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из ког села, из Каракаја? 
СВЕДОК "В": Па, да, околина, ту мештани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неки локални? 
СВЕДОК "В": Па, да, они кажу, то је све очишћено ту, ту нема ништа и само изађу, 
оду и дођу са неким дететом, ето да те испровоцира, подигне га и удари ти неко дете 
ту шамар и одоше. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Доведу? 
СВЕДОК "В": Доведу неко дете и он сада то дете не може да ме докучи да ми удари 
шамар. Он њега подигне и он онда удари шамар. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То ти локални? 
СВЕДОК "В": Па, да, и прођу и изађу и одоше. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су ти локални некада долазили са овом групом коју сте 
помињали? 
СВЕДОК "В": Не, ја нисам то видео, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу они некога тукли, малтретирали и тако? 
СВЕДОК "В": Ко? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ти локални? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули за неког Ђованија из Каракаја? 
СВЕДОК "В": Ја сам чуо Ђовани, али нисам га видео да је улазио, да је стајао само 
на вратима и да је имао нека кљешта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Видели сте то? 
СВЕДОК "В": Да, кљешта нека је имао у руци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да је Ђовани, да ли сте га познавали од раније? 
СВЕДОК "В": Па, кажу, нисам га познавао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како знате? 
СВЕДОК "В": Не знам, чуо сам од наших. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који га знају? 
СВЕДОК "В": Ђовани, ја не знам, ја сам питао једнога из Челопека, који је тај, да ли 
има ту, да ли постоји неки Ђовани, каже, има Ђованија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како Ви знате да је тај што је стајао на вратима Ђовани? 
СВЕДОК "В": Па, чуо сам од наших овде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они кажу да је? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био неко из Челопека заточен, осим вас из Дивича 
или сте сви са Дивича? 
СВЕДОК "В": Није, то је све било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете, чуо сам од некога из Челопека? 
СВЕДОК "В": Не, не, питао сам једнога из Челопека. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте га питали? 
СВЕДОК "В": Овог сада касније када сам изашао, када се то завршило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, да, да, схватила сам, добро.  
СВЕДОК "В": Ја не знам за ово горе улазак Павловића мајора војника још ових који 
су страдали горе, не знам шта је, за време његовога, док смо били горе, који су 
остали, нису хтели да иду са нама у аутобусе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Остали у Дивичу? 
СВЕДОК "В": Јесте, остали у Дивичу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је са њима било? 
СВЕДОК "В": Па, нема их. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема ни њих? 
СВЕДОК "В": Један Мустафа Хаџиавдић који је био 1904. годиште, нема га, нашли 
су га ексхумираног ја мислим, па Нијаз Хаџиавдић, па Осман, ја не знам како му је 
име, звали су га Тесар, али не знам како. Ја мислим он је из Кладња, али ту је 
направио кућу, нисам био са њим у неком контакту да презиме знам, па Енвера, 
Енвера Бикића, и њега нема, и њега су одвели, па нема Ћеримовић Ахмета, нема 
Мустафић Хусеина и Хасана, браће. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како се десило да они не крену са Вама тим аутобусима? 
СВЕДОК "В": Овај Хусеин и Хасан они су ухваћени од војника, Ахмет, овај, Енвер, 
они су ухваћени ту у Дивичу и нема их. А ове Осман и овај Мустафа, они су убијени 
ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли знате, да ли је био Догић Нијаз са Вама у Дому? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте, њему су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се њему нешто десило? 
СВЕДОК "В": Њему су боли бутине ножем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то радио, да ли сте Ви то видели? 
СВЕДОК "В": Ма, има њих доста који су, али, мислим тешко је, мислим, он ће Вама 
доћи овде као сведок, па ће он то Вама све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато што сте Ви у истрази сте се изјаснили ко је то радио, да 
ли се сећате прошле године, да сте причали за Догић Нијаза шта му се десило? Он је, 
кажете, био фудбалер? 
СВЕДОК "В": Он је био фудбалер, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каже, па му је неко ножем у бутине забадао? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А не знате ко? 
СВЕДОК "В": Па, не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу они нешто знали да су они фудбалери или не? 
СВЕДОК "В": Ја не знам, ја знам да су рекли спортисти, а како су они знали, ја не 
знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли нису нешто имали обучено, специфично? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неки дрес? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био још неки спортиста? 
СВЕДОК "В": Био је овај, како се зове, Омер, да ли је Омер, није. Било их је ту, 
мислим, који није био спортиста, они су секли, ударали, Насер, и Насера су исто у 
бутине ударали ножем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Чормахић можда? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто фудбалер? 
СВЕДОК "В": Јесте, и њему су исто, фудбалер је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви то видели тај моменат када им убадају ножеве? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да се то догодило? 
СВЕДОК "В": Зато што је остао са нама ту и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И имао је повреде? 
СВЕДОК "В": Имао повреде, све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Данас сте рекли да не знате ко је Ефендићу одсекао полни 
орган, да нисте видели, а да је Енесу ухо, а у истрази сте рекли да је? 
СВЕДОК "В": Знам да сам рекао, али ја сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да је Торо урадио. Да ли то значи да нисте сигурни или? 
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СВЕДОК "В": Па, ту је негде, не знам, ја знам да сам рекао, али. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И рекли сте да је Торо и ухо одсекао? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да јесте, ја мислим да јесте он унаказивао то и крстове 
урезивао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А данас сте рекли Пуфта је ухо? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам, ето, нисам сигуран. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте сигурни? 
СВЕДОК "В": Нисам сигуран. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, Ви шта можете, ја морам да Вам, по Закону ја морам 
да Вам предочим, знате, разлике. 
СВЕДОК "В": Знам, знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јер, врло је битно да утврдимо колико може. 
СВЕДОК "В": Знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било ситуација да је некоме прст исечен, да ли то 
знате? То нам пише у оптужници, а и Ви сте нешто о томе, да сте видели? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је Изет, ја не знам човек како се презивао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изет? 
СВЕДОК "В": Изет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то урадио? Да ли сте видели? 
СВЕДОК "В": Не знам да ли је Торо, он је њему пуцао, ја мислим и у колено из 
пиштоља. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК "В": Да ли је Торо, одсекао му је прст један на руци, мали овај прст. Питао 
га је, који ти смета. Он рекао, он је одсекао ножем, боли ли, није. Ја мислим да му је 
пуцао у колено и питао га, боли ли, он каже, не. Хајде, каже, да те превијем, некоме 
тамо предао га, води га, знаш где. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изета? 
СВЕДОК "В": Изета. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта је било после са њим? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се вратио? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јел знате нешто, шта се десило са Ефендић Нуредином и 
Аднаном, да ли се њима тако нешто слично десило? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је прст у њега одсечен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коме, Аднану или Нуредину? 
СВЕДОК "В": Да ли Аднан, не могу Вам сада то рећи, ја мислим да има и Нуредин 
или Аднан, Аднан мислим, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите да је одсечен прст? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели Ви то, ко је то урадио? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Не, већ касније смо, шта, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели после да је завијен или да нема прст или шта? 
СВЕДОК "В": Прста нема, нема ти ко завити, нема, што год се одстрани, немаш ти 
помоћ никакву ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је те крстове, помињали сте неке крстове. Ко је то радио, 
усецао по телу? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је овај. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте видели некада да је то неко радио, ножем или 
неким другим предметом? 
СВЕДОК "В": Ја сам видео ножем да сече Чикарић Едину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Едина? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А по ком делу тела? 
СВЕДОК "В": По леђима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: По леђима? 
СВЕДОК "В": По леђима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чиме? 
СВЕДОК "В": Ножем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то урадио? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је Торо, ја не знам, не могу Вам рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А на чело, да ли је некоме крст урезан, на челу? 
СВЕДОК "В": Знам да јесте, овај, али не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не можете да се сетите коме? 
СВЕДОК "В": Да. Не могу сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. А рекли сте у истрази, на питање овог Тужиоца Ибре 
Булића, да ли је било крварења, Ви сте рекли, како да није, то је све било крваво, 
израњавано? 
СВЕДОК "В": Добро, када је из ватреног оружја и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, само, па кажете, ножем је, ставиш на бину руку и ножем 
је пробадао? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ако не забоде се у даску, понавља се. 
СВЕДОК "В": Да, понавља се, јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то радио, пита Вас Тужилац? Шта Ви кажете, ко је то 
урадио? Јесте Ви то видели да забада нож? 
СВЕДОК "В":  Видео сам Мевлудина Муратовића, али, ја сам то рекао, али не могу 
да се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте тада, како сте се то сећали пре годину дана, а сада 
Вам је то? 
СВЕДОК "В": Па. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте се заморили, хоћете да направимо паузу? 
СВЕДОК "В": Немојте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, не морате Ви да кажете. Ево Ви сте тада рекли Торо? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, кажете, понавља, крстове се усецали на челу, по леђима, 
рукама? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па Вам Тужилац каже, коме, настојте када нешто кажете, да 
кажете ко је урадио и коме. Кажете, Чикарић Едину, скинуо му мајицу, исекао му по 
леђима крстове? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада кажете, мислите да је урадио Торо? 
СВЕДОК "В": Па, ја мислим, не знам, не могу Вам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се то са тим одсецањем прста и тим забадањем исто 
дешавало те ноћи за Бајрам или касније? 
СВЕДОК "В": Не, не, то је све од 09. до 28. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Се дешава? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам ја то сложити. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете датум? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је било са Мустафић Алијом? Да ли се сећате тога? 
СВЕДОК "В": Мустафић Алија? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, у истрази сте нешто помињали да је оног дана убијен 
када су ови одведени да лешеве, значи, то би требало да буде 10. или 15.? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је 15., Окановић Омер. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Причали сте о овој браћи Капичић, Енесу, да сте тражили по 
5.000 марака, рекли сте 15.06. и да су онда њих одвели и да их нема више? 
СВЕДОК "В": Нема их више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И кажете, то је било 15.06.? Када су одведени Капичићи, ко 
је долазио од војника? 
СВЕДОК "В": Они су долазили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који? 
СВЕДОК "В": Иста група. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Иста? 
СВЕДОК "В": Репић, све они су долазили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је некада су долазили посебно тај Зокс или Пуфта или 
Торо? 
СВЕДОК "В": Не, долазили су, али Репић је дошао само једино сам када је био овај 
Видовдан, појединац, то је када је долазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је сам дошао? 
СВЕДОК "В": Сам је онда дошао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А увек је било у групи? 
СВЕДОК "В": Да, ово је све била група. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате Окановић Омера? 
СВЕДОК "В": Окановић Омер је изведен, изведен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко ли је њега извео, да ли се сећате? 
СВЕДОК "В": Па, та група, ја знам да је изведен тамо и речено му је да бежи. Ја не 
знам ко му је рекао, бежи и чули смо рафал и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви чули то, бежи? 
СВЕДОК "В": Да. Да ли је то од страже ту неко, да ли је, чули смо рафал. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, само сте чули, бежи? 
СВЕДОК "В": Да, бежи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И неко га је извео претходно, Омера? 
СВЕДОК "В": Да, извели су га и рекли су бежи, да ли је то сада била стража ја не 
знам ко је, само смо чули рафал. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је још неко са њим изашао или после њега? 
СВЕДОК "В": Не знам, ја мислим Алија тај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, рекли сте код истражитеља нешто, да је Пуфта наредио 
Алији Мустафићу да утовари тело Омера? 
СВЕДОК "В": Да, ја сам видео да је товарио. Био је један Застава, «Стојадин». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: «Стојадин»? 
СВЕДОК "В": Да, СМБ боје неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Напољу? 
СВЕДОК "В": Напољу, ја сам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У том тренутку када је Омер? 
СВЕДОК "В": Да, у гепек. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је Алија њега у гепек ставио? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта је било са Алијом? 
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СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он преживео? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није ни он? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко га је убио, да ли сте видели? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Код истражитеља сте рекли? 
СВЕДОК "В": Знам да сам рекао, али не могу Вам сада ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада не можете да се сетите? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Казали сте Пуфта је убио Алију тамо из пиштоља. Кажете, 
ставио је тело Омера у ту Заставу, СМБ боје. 
СВЕДОК "В": Да, СМБ боје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каже, знам, зато што су врата дворане била отворена. 
СВЕДОК "В": Отворена, јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па смо могли видети убиство. 
СВЕДОК "В": Ја сам видео када је он Омера товарио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сада можете да се сетите, да је то урадио Пуфта или и 
даље не? Хоћете да се одморите? 
СВЕДОК "В": Требало би. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ја сам питала сведока. 
 
 
 
 Суд доноси 
 
 
     Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 Да се главни претрес прекине ради одмора, а исти ће се наставити у 12,15 
часова. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, Ви можете мало да пођете да се одморите. 
 
 
 
 Суд доноси 
 
 
     Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 Да се главни претрес настави након паузе за одмор. 
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Констатује се да је приступио адв. Мирослав Ђорђевић, бранилац адв. 
Славковић Драгана. 
 
 
  

НАСТАВАК САСЛУШАЊА СВЕДОКА «В» 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли има још неки догађај кога се сећате, а који нисмо 
поменули да се десио у Дому културе, још неко лице да је страдало или да је 
повређено? 
СВЕДОК "В": Па, има 27. тај Видовдан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, још нисмо дошли, пошто смо рекли да је било више 
упада. Значи, 15., шта сте рекли, шта је било 15.? Рекли сте за оног Окановић Омера, 
да ли се сећате, ког је то датума и Алија Мустафић када је тело његово, кажете, у тог 
«Стојадина», СМБ боје, да ли је то било тог дана, да ли можете да се сетите, или 
раније или касније? 
СВЕДОК "В": Не могу да се сетим никако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете да се сетите, на пример, између Бајрама и 15. 
да је још неко убијен у том периоду, тих пет, шест дана? Помињали сте неког 
Алмира, малолетног дечака Алмира код хашких истражитеља. Да ли се тога сећате, 
тог дела исказа или тог догађаја, да су 15. јуна дошли неки, па да сте певали песме, 
па да је неко издвојио тог Алмира Тухчића, дечака, да ли се тог сећате? Да ли се 
сећате да је неко, када су они долазили, да су тражили оружје и ако сте ви ту, или да 
ли Ви знате да неко има оружје, ко има оружје, да се нешто о томе изјашњавате, да 
ли је тражено од Вас, па да је неко због тога извођен, да је био неки који је, 
евентуално, потказивао ту од вас, присутних, неки да је био такав, који је нешто 
говорио тим групама које долазе? 
СВЕДОК "В":  Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате то? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате ни зашто је Омер Окановић изведен? 
СВЕДОК "В": Не знам, ја мислим да је прича била да је био митраљезац, шта ја знам, 
да је имао митраљез. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Омер да је имао митраљез? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко да је то причао? Да, нешто сте тако рекли, да су питали 
тог Алмира ко је пуцао из митраљеза у Дивичу, па да је он показао ваљда на Омера? 
СВЕДОК "В": На Омера, да, Алмир овај Тухчић, мали један, да је имао митраљез 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се вратимо на овог Пезеровић Заима. Ви сте рекли, 
помињали сте неко име неког војника који се звао Драго код истражитеља? 
СВЕДОК "В": Драган, Драго. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Данас сте нам нешто друго рекли за убиство? 
СВЕДОК "В": Не могу, стварно сам некако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Вам је то нешто познато везано за Заима или остајете 
при ономе што сте данас рекли за Заима? Ви сте рекли, данас кажете да нисте видели 
ко га је заклао? 
СВЕДОК "В":  Ја нисам видео, али ја сам чуо да је то речено да је Српкињом 
ожењен, да он спава са Српкињом. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви то чули да га тај неко пита, како ти можеш бити 
ожењен Српкињом или шта? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да нисам чуо, то је био разговор између нас, ту који смо 
били наши. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: О чему сте разговарали? 
СВЕДОК "В": Сада има, причало се да је тај био код Заима на неком занату или Заим 
код њега био на занату, ја не знам, знате, прича је та била нека, међу нама када смо 
остали ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Код кога на занату? 
СВЕДОК "В": Да ли је Заим био код њега или код Заима овај неки, не знам ја то, 
нека прича била. Ја не могу да Вам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте, војник га је почео тући, након што је Заим пао на 
под, војник му је забио нож између рамена и врата у прса и рекао му: више нећеш 
спавати са Српкињом? 
СВЕДОК "В": Са Српкињом, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте рекли код истражитеља. Па, кажете, у том моменту 
нисам знао ко је био војник, а касније сам чуо да се звао Драго? 
СВЕДОК "В": Овај, да је био ту на занату, да ли је био овај на занату код њега или 
Заим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Код тог војника? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, то је неки онда из Зворника или шта? 
СВЕДОК "В": Не знам га ја, не знам одакле је, вероватно ћете чути ту, да ли је он ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Ви то убиство нисте видели, али сте чули приче? 
СВЕДОК "В": Приче између наших овде када смо, када се то завршило све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А у истрази сте рекли да га је Репић убио, Заима? Да ли сада 
кажете да се не сећате или нисте видели или шта? 
СВЕДОК "В": Па, не сећам се, кажем Вам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел има неко да се десило да је умро ту напрасно, док се све 
то дешавало можда? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да има Алихоџић, да ли је Ахмет или Бенјамин, ја не знам, 
не могу Вам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Док су била дешавања или? 
СВЕДОК "В": Била певања ту, када су певали, па је он пао у несвест. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да је умро? 
СВЕДОК "В": Да, умро је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био неки Мустафа Куљанин? 
СВЕДОК "В": Куљанин, он није имао ране на себи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А нађен је мртав? 
СВЕДОК "В": Да, нађен је мртав, а није имао на себи последица неких. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви не знате како је он умро? 
СВЕДОК "В": То не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам, мислим, није имао на себи последица неких, али. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли и после тог 15. је било тих долазака, до Видовдана? Да 
ли се нешто мењало у тој учесталости долазака или их је било више или мање или 
није или како? 
СВЕДОК "В": Мислим, овај, долазило је се, некада дође тамо код стражара, рекне 
певајте. Ми смо певали по цели дан, по целу ноћ. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А улазака и тога? 
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СВЕДОК "В": Мислим, није био, ушао, само седне тамо код ових, рекне, певај или 
неко наиђе путем па рекне, певај, ми певамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, али мислим ово упадање, малтретирање, тучење и то? 
СВЕДОК "В": Па, слабије је било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта се то десило онда, на крају, за Видовдан? 
СВЕДОК "В": Ми смо добили вечеру, не знам око пет, шест сати. Била су отворена 
врата на улазу у Дом културе тај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
СВЕДОК "В": И добили смо казан. Ја сам почео да делим храну. Видео сам, иде са 
пушком. Ја сам рекао овим својим само, ето га. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кога сте видели? 
СВЕДОК "В": Репића, ето га. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је изгледао тај дан? 
СВЕДОК "В": Тај дан је изгледао, био је у српској ношњи, панталоне, шубара, гуњ 
онај, имао је српску ношњу на себи. Он је ушао и рекао, биће вам крвав Видовдан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је имао нешто од оружја? 
СВЕДОК "В": Јесте, аутоматску пушку, узео је са стола тамо на. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где? 
СВЕДОК "В": Где су били стражари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате, ко је ту седео од тих стражара, тај дан? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Нисам га видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А пушка је била на столу? 
СВЕДОК "В": Била је пушка на столу, ушао је са два оквира. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И једном том пушком? 
СВЕДОК "В": И једном том пушком. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Ви сте, кажете, били напољу да унесете ручак. И како је он 
дошао? 
СВЕДОК "В": Не, не, ми смо били тамо, већ ја почео да делим унутра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А унутра сте били? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели како је дошао, чиме је дошао? 
СВЕДОК "В": Само је пришао столу, узео је пушку и кренуо овамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели, да ли је дошао колима или? 
СВЕДОК "В": Ни возило, нисам видео ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сам долази? 
СВЕДОК "В": Сам, сам и ја сам почео делити ту храну. Ја сам рекао, ето га. Ови су 
поскакали, ушао је, каже, крвав ће вам бити Видовдан. Он је све постројио уза један 
зид и стојећи нишанио, чучне, рафално, тако је све радио, пуцао је. Приђе близу, на 
два-три метра, нанишани мене, другога погоди, тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И колико је ту убијено људи? 
СВЕДОК "В": Тада је ранио 22, када је потрошио мислим оба оквира, један је 
потрошио појединачно и некада опали и рафално, а други је више рафално, када нас 
је натерао у један ћошак, он је рафално испалио. Ко је кога погодио, тај је и рекао је, 
ја се враћам назад, док попијем шприцер. Не волим рањене, ја ћу се вратити ту у 
Дом. Отишао је, није се вратио. Ранио је 22, а 18 убио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате имена људи које је убио том приликом? 
СВЕДОК "В": Сетио би се нешто, имамо Муратовић Ахмет, па имамо Пашић Мујо, 
он је изумро, рањен је био, али је изумро, па имамо Мехмедалија Бикић и он је 
изумро, рањен, па. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се десило са њиховим телима? 
СВЕДОК "В": Негде су одвукли, без његовог присуства. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није он више био? 
СВЕДОК "В": Није више био, није се појавио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ви морали да износите или? 
СВЕДОК "В": Да, ми. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви учествовали у томе? 
СВЕДОК "В": Све утоварили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У шта сте утоварили? 
СВЕДОК "В": У камион и отишао је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какав је то био камион? 
СВЕДОК "В": Па, било јеТГ «Бирач», ја мислим да је писало на њему. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је писало? 
СВЕДОК "В": ТГ «Бирач». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: «Бирач»? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Аха, Творница Глиница, «Бирач». 
СВЕДОК "В": ТГ «Бирач», да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је возио, да ли знате Ви те шофере? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где су их одвезли, да ли знате то? 
СВЕДОК "В": Не знам, ни то не знам. Где су одведени, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када се појавио тај камион «Бирач»? 
СВЕДОК "В": После једно 15-20 минута, очистили оно, њих избацили. Морали смо 
да очистимо оно крв и све оно. Рањени су ту остали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта су стражари радили када се то десило и када је он 
отишао да пије? Да ли је отишао тамо, да ли сте Ви видели? 
СВЕДОК "В": Отишао је, изашао је вани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте га видели да одлази у ту кафану или где? 
СВЕДОК "В": Не, нисмо га видели, он је, стражара је било ту, а кафана је била овамо 
и нисмо га видели. Он је рекао да ће се вратити и да не воли рањене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И није се вратио? 
СВЕДОК "В": И није се вратио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте ни видели где је отишао, како, са ким? 
СВЕДОК "В": Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа? 
СВЕДОК "В": Ништа, ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се после догађа када односе тела и ви остајете и даље 
ту? 
СВЕДОК "В": Да, остајемо ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ти рањени, да ли неко сада њима пружа помоћ? 
СВЕДОК "В": Нема нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико? 
СВЕДОК "В": Нико, ране у кога су биле теже, он је, можда је за два-три сата 
изумирао. Последњи је изумро Ибрахим Чормехић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Док сте још били ту? 
СВЕДОК "В":  Док смо ту били. Последњи је он изумро ту и врата су била затворена, 
чули смо неки камиони да су или аутобуси. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када се то сада дешава? 
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СВЕДОК "В": То је негде око 6 или 7 навече. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Истог дана или? 
СВЕДОК "В": Не, не, сутрадан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сутрадан? 
СВЕДОК "В": Да, сутрадан, не знамо шта је. Отворили су врата, каже, идете каже 
одавде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко, ко каже? 
СВЕДОК "В": Полиција, дошао је аутобус. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли полиција која је дошла или ови ту полицајци што? 
СВЕДОК "В": Не, не, дошла је са аутобусима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте познали ту некога? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико их је дошло по вас? 
СВЕДОК "В": Тројица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Три полицајца? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исто у плавом или? 
СВЕДОК "В": Да, ова униформа нормална, полиције. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли онако причају зворничким нагласком или? 
СВЕДОК "В": Да Вам кажем, они су само рекли прво ове рањене натоварите и онда 
ви да улазите и идете одатле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И где идете, шта кажу 
СВЕДОК "В": Нису ништа нам рекли где идемо. Ми смо мртве натоварили, рањене 
натоварили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У те аутобусе? 
СВЕДОК "В": И ту ће нам доћи који је тај једини преживео, што су остали у 
Зворнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је возио те аутобусе, јесу то исти они онакви као прошлог 
пута или нека друга? 
СВЕДОК "В": «Дринатранс». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: «Дринатранс»? 
СВЕДОК "В": Да, «Дринатранс». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ви улазите у аутобусе? 
СВЕДОК "В": У аутобусе, тог сведока што ће бити, задњег смо унели у аутобус. 
Није могао, он је рањен био у ноге и изашли смо горе, овај, ушли смо у аутобусе и 
кренули смо према Зворнику. И дошли смо горе опет где смо били у «Новом 
извору», али смо отишли где је био Суд за прекршаје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то сада нека друга зграда? 
СВЕДОК "В": Друга зграда, само преко пута то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ту сада долазите? 
СВЕДОК "В": Ту долазимо, раздвајају нас, рањени и способни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У различите просторије? 
СВЕДОК "В": У различите, биле су две просторије. Нас је 82 одоздо дошло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 82? 
СВЕДОК "В": 82 или 83 из Челопека. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са све рањенима? 
СВЕДОК "В": Са рањенима, када смо се вратили одоздо. С тим што су 82 била 
способна та. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И плус рањени? 
СВЕДОК "В": И плус рањени, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро? 
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СВЕДОК "В": Ту су раздвојени. Они су били у соби једној, а ми смо били у другој. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви који нисте повређени? 
СВЕДОК "В": Који нисмо повређени. Ту смо дошли 30.07. Долазио је неки лекар. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту? 
СВЕДОК "В": Ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како се зове? 
СВЕДОК "В": Јој, она је, ја мислим да је у ње порекло Рускиња, не могу Вам рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рускиња? 
СВЕДОК "В": Да, Рускиња била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел та радила и раније у здравству у Зворнику? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да јесте, радила је ту. Један дан је ту нешто превила рана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је то дошло до тога да она дође, да ли знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел она сама или још неке је имала здравствене раднике? 
СВЕДОК "В": Сама је она ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И превила ране? 
СВЕДОК "В": Да, кога је превила. Ту смо били једно петнаест дана, до 15.07., 
добијали смо храну, није нас нико дирао, а када смо ту дошли, овај један стражар, 
рекао је, каже, ви сте осуђени да живите. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Стражар? 
СВЕДОК "В": Да, осуђени сте да живите. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи,  то је исто неки ту полицајац или војник? 
СВЕДОК "В": Да, полицајац. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Полицајац? 
СВЕДОК "В": Да, каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је било војске ту сада када долазите? 
СВЕДОК "В": Ја нисам видео. Јесам видео када смо били смештени, па су долазили 
неки, не знам, војници, доле на прозор, да ли има, ко зна где има пара, да нас возе 
горе, да би тражили, али нико није. Нису им ни дали улазити, ја мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је упадао неко? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јесте излазили за тих петнаест дана ван нешто? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте' 
СВЕДОК "В": Не. Ту смо били сви и можда 14. речено да се рањеници попишу и 
способни. Сада је овај пописивао, нисмо знали зашто, шта је. Када каже, идете у 
размену, сада да ли иду рањени у размену или ми да идемо, који смо способни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Нисте схватили? 
СВЕДОК "В": Нисмо знали. Дошао је 15., каже, рањени остају, а способни иду. Сада 
нисмо знали где идемо и тако смо кренули доле према Бијељини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И значи, ви сте 15.07. отишли тамо у Батковић? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А до када сте Ви били у Батковићу? 
СВЕДОК "В": Ја сам био у Батковићу, 24.11.1992. године. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Све време сте остали у Батковићу? 
СВЕДОК "В": Да, тада сам размењен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И тада сте размењени? 
СВЕДОК "В": У Тузлу, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Тузлу? 



 46

СВЕДОК "В": Шаторовићи, у Тузлу, породица није била ту, она је била вани, а ја сам 
у Тузли био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оне надимке што сте помињали, да ли сте чули да се помиње 
и неки надимак Лопов? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли сте чули неки надимак Војвода? 
СВЕДОК "В": У? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Челопеку, причамо? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте чули неки надимак Кобра, да кажу да је улазио или 
сте Ви видели? 
СВЕДОК "В": Ја нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, Босанац, надимак? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте Ви некада видели фотографије од ових оптужених на 
телевизији или негде, пре него што сте у Сарајеву били када сте давали исказ? 
СВЕДОК "В": Јесам, тамо једном у Тузли када су ме испитивали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је отприлике то било? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је било 1995. или 1996. године, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А чије фотографије? 
СВЕДОК "В": Па, оно када је се Репић појавио, када се нешто на линку оно само. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је ту био, Репић? 
СВЕДОК "В": Да, у жутој јакни је био некој, шта ја знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је још неко са Репићем био? 
СВЕДОК "В": Није, само њега показаше. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То када је њему суђено, да ли на то мислите? 
СВЕДОК "В": Не знам када му је суђено, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам ја када је суђено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где сте видели? 
СВЕДОК "В": То је у МУП-у, код ових што смо код њих давали неке изјаве када смо 
дошли из тих логора. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како знате да је на слици био Репић у тој јакни? 
СВЕДОК "В": Они кажу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Тузли? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то када су долазили ови из Хага? 
СВЕДОК "В": Не, не, не, ови. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Други? 
СВЕДОК "В": Да, други. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из Тужилаштва из Тузле? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А у новинама, да ли сте некада видели? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тог Тору, Зокса, Пуфту? 
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СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте у истрази описивали Зокса. Данас сте рекли само да је 
онако био као ситнији, како сте рекли? 
СВЕДОК "В": Онако плав. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Плав? 
СВЕДОК "В": Да, онако мало блед у лицу оно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Блед у лицу? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А овако килажа и пропорције и то? 
СВЕДОК "В": Па, средњи онако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте другачије у истрази када сте испитивани, да је био 
крупан, да је имао преко сто кила? 
СВЕДОК "В": Ау. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли тако или не за Зокса? Јел имао неко од њих браду, те 
надимке што помињете? 
СВЕДОК "В": Имао је Репић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Браду је баш имао? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Велику или? 
СВЕДОК "В": Па, овако средњу, некада је имао само да је прошарано, имао је Репић 
позади. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је још неко од њих можда имао неку браду? 
СВЕДОК "В": Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећате се? 
СВЕДОК "В": Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте у истрази прошле године описивали, онда сте рекли 
и за Зокда нешто, да је имао браде нешто, не могу се баш сетити? 
СВЕДОК "В": Па, добро, нису биле то браде, то је оно када се не обријеш три, 
четири дана, онда имаш нешто мало. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На то сте мислили? 
СВЕДОК "В": Па, да, мислим, ми смо имали веће браде него они. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви чули како они причају? 
СВЕДОК "В": Па, чуо сам нагласке те. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел причају као да су ту из Вашег краја или не? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су причали? 
СВЕДОК "В": Чуо сам да вичу, бре, ајде овамо, шта ја знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте чули, одакле су они, из којих су крајева? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": За Репића кажу да је, чуо сам касније да је из Умке био, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А то сте касније чули? 
СВЕДОК "В": Касније. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од кога? 
СВЕДОК "В": Па, доле у Тузли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се десило некада сте морали да се тучете међусобно? У 
нашој оптужници стоји да је било тог неког терања? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте, било је и тога, било је и тога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је то било? 
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СВЕДОК "В": Па, да се шамарате, да се ударате, боксерима, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то наређивао вама да се тучете? 
СВЕДОК "В": Они су наређивали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који, они? 
СВЕДОК "В": Па, Пуфта, Зокс. Он каже није тако, покаже, Зокс, каже, овако ударај, 
није то тако како се ви ударате, овако се ударајте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта они раде када се ви тако тучете? 
СВЕДОК "В": Гледају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Гледају? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел нешто навијају, да ли се нешто смеју или не? 
СВЕДОК "В": Па, онако само, јаче. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли нешто реагују? 
СВЕДОК "В": Јаче, јаче, јаче, јаче. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помињали сте и неког Зорана пред хашким истражитељима, 
да је и он долазио у тој групи? 
СВЕДОК "В": Зоран? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате тога, као неки, да се звао Зоран? Група од 
шест, седам је почела долазити, звали су једни друге следећим именима, па кажете, 
Пуфта, Зоран, Душан Репић, Ђовани и Зокс, не сећам се више? Ко је тај Зоран? И 
описивали сте га, неки Зоран? Да ли се не сећате? 
СВЕДОК "В": Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећате се? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажете тамо исто код истражитеља, везано за те униформе, 
да су неки имали и неке ознаке на тим блузама. Да ли се тога сећате? 
СВЕДОК "В": Ознаке, амблеме? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, нешто у виду амблема или у виду неких? 
СВЕДОК "В": Добро, у некога је била лавља глава, да ли су то њихови амблеми 
били, да ли су то они онако ставили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу то биле оне класичне униформе, војне, СМБ или 
маскирне или нешто другачије? 
СВЕДОК "В": Маскирне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте тамо код истражитеља да, први пут када су дошли 
да су нам тражили новац, накит, сатове да ставите на сто, а данас кажете да је то 
било касније, а да је прво било оно Нурија и Хусеин када су убијени? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је и пре тога било тога, узимања новца, сатова? 
СВЕДОК "В": Па, да Вам кажем, ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислим, да ли се сећате, у ком периоду и колико пута су 
тако, кажете, све док нису све узели? 
СВЕДОК "В": Они су долазили од 09. до 28. све редовно, мислим, долазили су, док 
нису нас све очистили, очистили. Када су очистили, онда су слабије. Долазили су 
ови овде који су били мало ту локални, али они кажу овде је чисто, овде нема ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се узме? 
СВЕДОК "В": Да, да се узме, када су нам скинули и одећу и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте скупљали те паре? 
СВЕДОК "В": Па, скупљали су неки, ко је имао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А оно кажете за браћу Капичић, тражили по 5.000 за сваког. 
Јесте ту успели нешто да скупите и да дате или? 
СВЕДОК "В": Па, да Вам кажем. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или су их они одвели, а да није било пара скупљених? 
СВЕДОК "В": Не верујем да је скупљено било, они су одведени, али имали су неке 
паре, али они су сакривали и касније су нашли у патики, под оним доле што има 
унутра. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сакривено? Ко је то нашао? 
СВЕДОК "В": Да Вам кажем, то су патике биле скинуте и они су ту претресали, 
прегледали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А оно што ви одложите? 
СВЕДОК "В": Оно што смо скинули са себе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И налазили су паре? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је био том приликом када је то рађено, када су то скидали, 
узимали? 
СВЕДОК "В": Па, били су они, та група, сада не могу Вам рећи ко је то нашао, 
нећеш ни знати да је то нађено. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А сви су ту били или не? 
СВЕДОК "В": Да, нећеш ни знати, неће ти казати, ево га, видиш, само каже, када 
нађе патике, каже, види од 100 марака носи патике. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте код истражитеља, када су наредили Хусеину 
Хаџиавдићу да изађе из дворане, да сте чули рафалну паљбу? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па онда сте рекли, затим су Нурији наредили, па је он 
изашао исто и Хусеин и поново, као и Хусеин, и поново смо чули рафалну паљбу. 
Неки затвореници који су ишли у тоалет после тога, приметили су да је био крвав. 
Сећам се да се то дешавало 09. јуна 1992. године, а данас кажете да ништа нисте 
чули? 
СВЕДОК "В": Мислим, овај, ја нисам то, овај, видео да су они пуцали, ко када се то 
пуцало са свију страна. Шта ја знам где је рафал. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли сте након извођења Нурије и Хусеина чули да је било 
рафала? 
СВЕДОК "В": Па, било је и са стране, сваки дан се пуцало ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А не сећате се конкретном приликом? 
СВЕДОК "В": Не знам да ли је ту било или иза тамо где имају куће и они што су 
пуцали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само углавном знате да њих нема? 
СВЕДОК "В": Да, да их нема, да смо излазили ту, да је било крваво. Њих нема ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А било је крваво? 
СВЕДОК "В": А било је крв, WC је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У WC? 
СВЕДОК "В": У WC, позади доле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И њих нема? 
СВЕДОК "В": Нема их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико није ни видео да ли су однети или шта? 
СВЕДОК "В": Ништа, само видесмо крв. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате, да ли су Нурија и Хусеин пронађени можда? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је Хусеин пронађен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Како сте се ви тамо хранили, кажете, 72 сата није било. Шта 
је после? 
СВЕДОК "В": Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 72 сата кажете није било хране. Шта се после догађа? Јел 
почиње да долази храна, одакле, шта је то било? 
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СВЕДОК "В": Ја не знам одакле је долазила, вероватно, да ли од војске, да ли из неке 
кухиње. Знам да је био казан овако оволики, црн, исто као овај казан, ето. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко то довози, како то дође? 
СВЕДОК "В": Па, војни камион. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Војни? 
СВЕДОК "В": Да, дође, истоваре овде пред Домом и ми убацимо тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате, ко је возио тај камион? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам, оставе ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико пута дневно је долазила храна? 
СВЕДОК "В": Навече. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Навече? 
СВЕДОК "В": Навече. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А за доручак? 
СВЕДОК "В": Нема ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ништа? 
СВЕДОК "В": Ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само једном? 
СВЕДОК "В": Само једном. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неки сведоци кажу да је било ујутру и увече? 
СВЕДОК "В": Јесу испочетка, али касније нисмо ни добијали, нисмо ни имали сви да 
из казана једемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чак није било довољно ни за порције те? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је то било од хране, шта су давали? 
СВЕДОК "В": Па, да Вам кажем, неки кромпир, овај, купус, тако, ето. А горе смо 
добијали када смо били у Суду за прекршаје, добијали смо два пута. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То оно после када сте? 
СВЕДОК "В": Да, када смо отишли горе, ујутру и навече смо добијали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То за оних петнаест дана? 
СВЕДОК "В": Да, паштете ове мале овако нешто, ето то смо добијали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви тог на дан тог 15. јула имали неке повреде, неке 
последице? 
СВЕДОК "В": Ја? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, лично Ви? 
СВЕДОК "В": Јесам, зубе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изгубили? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испали Вам или се покварили? 
СВЕДОК "В": Од једног ударца шест сам изгубио и онда су се ови покварили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вас је ударио, па сте? 
СВЕДОК "В": Не знам, од ових није, не знам ко ме је ударио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који су то други онда, ако нису? 
СВЕДОК "В": Ови који су долазили, ови околни овде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови локални што кажете? 
СВЕДОК "В": Да, да. Сагни се доле, то је било и у Батковићу, сагни се доле, он тебе 
ногом, чизмом одоздо удари, ето то је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нешто сте причали код истражитеља да сте ишли у неке 
пљачке приватних кућа за време боравка? 
СВЕДОК "В": У? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У затвору, касније? 
СВЕДОК "В": У Зворнику? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК "В": Па, то су ови ишли, ја мислим, овај, доћи ће Вам још данас, не знам, 
можда и сутра, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, нећемо имена да помињемо. А нисте Ви лично? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
СВЕДОК "В": Они ће Вам рећи да су то ишли у пекаре, скидали машине. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, ја сам мислила да сте Ви лично? 
СВЕДОК "В": Ја нисам. Ја знам да су доносили кифле па смо јели те из тих пекара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми овде имамо нека два извештаја из затвора у Челопеку 
које су стражари правили. У једном каже да је изведен Бикић Нурија. Да ли се сећате 
да ли је Бикић Нурија изведен, да ли је уопште одвођен из затвора и да ли је он жив 
или шта? 
СВЕДОК "В": Није жив, ја знам да је одведен, а не знам ја ко га је одвео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. Ја знам да је био један Стојковић који је са њим био највећи 
пријатељ. Ја сам мислио да није он, али, није, не знам ко га је одвео. Углавном, 
одведен је који је радни колега са њим ту био, знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је тај Нурија после пронађен негде, да ли се појавио? 
СВЕДОК "В": Није, мени се чини да није, већ његов син је пронађен, Дамир. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дамир, овај што је убијен? 
СВЕДОК "В": Да, што је у Сремској Митровици пронађен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је нађен Дамир? 
СВЕДОК "В": У Сремској Митровици. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одакле то знате? 
СВЕДОК "В": Па, када је била ексхумација доле и сахрана његова. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то било? 
СВЕДОК "В": Не знам датуме. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то скорије било или? 
СВЕДОК "В": Скорије, ту можда пре месец дана, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, да, то ми немамо тај податак. 
СВЕДОК "В": Дванаест их је било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дванаест их је нађено? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Осим Дамира, још једанаест? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је син од Нурије, син од Нурије? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се Ви сећате или да је било ситуације да дођу па више 
њих изведу? Рекли смо за ову браћу Капичић Ениса, овога, Сеју и да су одведени. Да 
ли је још било ситуација, на пример, дођу па одведу неке, па сада их врате или их не 
врате? 
СВЕДОК "В": Ја мислим, овај, сада не могу Вам имена, ја сам то заборавио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али, на пример, ако је било, колико је било људи да одведу 
тако? 
СВЕДОК "В": Ја знам овај Џихић, али не могу имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није овај Сеад што је отишао лешеве да товари? 
СВЕДОК "В": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неки други? 
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СВЕДОК "В": Да, онда Атлић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Том истом приликом или појединачно? 
СВЕДОК "В": Па, ту су били, овај, једно два, три дана, знам да каже, види Српкиња 
мајка родила, какав си леп. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко му то каже? 
СВЕДОК "В": Па, ова група, не могу Вам рећи ко му каже, каже исто као да те је 
Српкиња,  како си леп. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каже том Атлићу? 
СВЕДОК "В": Да и овоме Џихићу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И онда? 
СВЕДОК "В": И не знам куда их одведе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте код истражитеља да је Репић, испада да је то за 
Видовдан, после је Душан Репић рекао да мрзи све рањене, да иде да попије пиће? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Такође је рекао да ће се вратити и да ће убити све рањене? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па онда каже, одвео је десет мушкараца са собом и никада се 
нису вратили, па набрајате. Када је то било? Да ли је то било тада или су ти одведени 
раније или? 
СВЕДОК "В": Мислим, ја сада могу своје забелешке употребити, ја бих Вама рекао 
који су и шта су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли имате забелешке? 
СВЕДОК "В": Овде имам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дајте да видимо. Када сте то писали, те забелешке? 
СВЕДОК "В": То сам добио од сведока овде који је био јуче, али пре добио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте, па то имамо и ми, не морате то. Ми Вас питамо чега 
се Ви сећате и да ли сте по Вашем сећању Ви некада нешто записали?  
СВЕДОК "В": Мислите у, не, нисам никада писао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви нисте писали? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, ја Вас питам, Ваша сазнања, а други ће своја 
сазнања. Значи, било је тих ситуација? Јел било ситуација да сте чули да је неко 
имао неку везу, па да је дошао неко по њега, да га је извео, па да се тај после појавио 
жив или тако? 
СВЕДОК "В": Ја мислим Окановић, Окановић, он је сада у Аустрији, Хасиб. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хасиб? 
СВЕДОК "В": Хасиб, да, ја не знам неки је дошао војник и каже да је он био код 
Марка Павловића курир у Београду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Београду? 
СВЕДОК "В": Хасиб тај, да су га одвели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко то каже да је он био курир? 
СВЕДОК "В": Тај војник који је дошао неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да га узме? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И? 
СВЕДОК "В": И извео га је, ено га у Аустрији. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И он је у Аустрији? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Ви знате тог Хасиба? 
СВЕДОК "В": Знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је радио у Београду некада? 
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СВЕДОК "В": Не, у војсци када је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, док је био ту? 
СВЕДОК "В": Када је бивша ЈНА, када је служио армију, да је био у Београду, да је 
Павловићу био курир. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Курир' 
СВЕДОК "В": Тај војник што је дошао рекао тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тај војник је тако рекао? 
СВЕДОК "В": Јесте, и он је одведен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви могли то да проверите, јел то тачно? 
СВЕДОК "В": Шта ћу проверити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? Добро. Јел се још нешто специфично десило док сте 
боравили у згради суда, значи за ових 15 дана, после Видовдана? Да ли је долазио 
неко, на пример, Брано Грујић, кажете, био је оно на почетку, јел долазио после још 
некада неко из власти уопште, било цивилне, било војне? 
СВЕДОК "В": Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико? 
СВЕДОК "В": Нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да вас обилази, да вас нешто пита? 
СВЕДОК "В": Нико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има ту један сведок Н са псеудонимом, окрените ту страну, е 
то, тај Н, немојте му читати име. Он каже да је ту ваљда пролазио па тако неком 
убаци неке цигаре, па неку преобуку. Да ли Ви знате да је неко од Ваших ту 
затворених вирио на прозор па да је нешто добио неке цигаре, нешто као неку помоћ 
док сте ту боравили, да вам је неко нешто убацио, било храну, било шта? 
СВЕДОК "В": Ја не могу, не знам, мислим, ово име. Ја знам да је један био који Вам 
је јуче био сведок. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро? 
СВЕДОК "В": Он је преко њега добијао, били су у резервном саставу полиције, па је 
он добијао цигара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, он је помињао, није то име, добро, да сте добијали на тај 
начин цигаре? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел долазио неко још нешто да донесе, да ли неки веш, храну, 
нешто додатно? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није? 
СВЕДОК "В": Није, ја знам да смо ту били, да су Муслимани сви из Зворника 
отишли, а ово ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Помињали сте код истражитеља Караџића да је долазио ту? 
СВЕДОК "В": А, јој, Карацић јесте једном прошао, да ли су какву седницу, испод 
Суда за прекршаје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Док сте боравили тих петнаест дана? 
СВЕДОК "В": Док смо ту боравили, да било је обезбеђење све около, видели смо 
полицију да је обезбеђење било. Нисмо знали ко ће долазити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту у центру? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта сте онда видели Ви? 
СВЕДОК "В": Видели смо њега када је прошао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте га Ви баш видели? 
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СВЕДОК "В": Па, јесмо, сви смо га видели. Он је прошао, отишао је у неком ауту, не 
знам, јесте, јесте. Видели смо прво обезбеђење, али нисмо знали, а видели смо, чули 
смо хеликоптер када се спустио, доле на стадион, сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта се десило са овим рањеницима, ових двадесетак што 
су остали када сте Ви отишли у Батковић, да ли то знате? 
СВЕДОК "В": Па, знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу се они појавили после међу живима? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико? 
СВЕДОК "В": Само један, доћи ће Вам сведок, он ће Вам све испричати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ови остали? 
СВЕДОК "В": До 1993. годије је био, са њима су били, а отишли су негде и нема их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема их? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су негде нађени и закопани или не? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте Ви на крају сазнали ко је Вас ту заточио, ко је то 
одлучио? Значи, не питам ко вас је чувао, кажете не знате имена тих стражара, али, 
ко је ту вас заточио и држао месец дана у том логору? Јесте се некада информисали, 
јесте добили некада неку информацију? 
СВЕДОК "В": Никада нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта Ви мислите, ко је то урадио? Ко је вас ту држао? 
СВЕДОК "В": Ја да Вам кажем поштено, то би најбоље требао знати Брана Грујић, 
јер он је био начелник, он је био ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, Брана Грујић каже да уопште не зна да сте ви ту били? 
СВЕДОК "В": Како да не зна када је долазио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја Вама предочавам, он има право да се брани како год хоће. 
СВЕДОК "В": Па, нормално, нормално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А сведок је дужан да говори истину, ја Вам само кажем, 
значи, он се брани да он не зна да сте ви ту били, да он није ни дошао чак. 
СВЕДОК "В": Добро, свако има своје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Ви не знате ко је вас ту држао? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је могао да вас пусти? Јесте размишљали ако треба 
нешто да се, да вас неко пусти, ко би то могао да буде, да вас ослободи? 
СВЕДОК "В": Исто не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате ни то? Ко је преговарао да ви идете у Батковић? 
СВЕДОК "В": Нико не зна ко је преговарао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел било неких ту посета да дође неко са стране, да уђе, у 
Челопеку, па да види какви су вам услови? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? Један сведок нам каже да је знао доста Дивичана и да је 
једном приликом ту дошао и да је ушао и да се згрануо када је видео ту ситуацију, у 
току поступка, у току сведочења. Да ли вам је долазио неко од Срба, осим ових 
стражара, да ли се Ви сећате да је неко улазио међу вас и да је видео у каквим сте ви 
условима? 
СВЕДОК "В": Не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како бисте Ви те услове описали? Како је било унутра? 
СВЕДОК "В": Како је. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У тој просторији за тих месец дана? 
СВЕДОК "В": То је страшно, то ни животиња не би ту, верујте, када сам чешљем, из 
главе сам уши преко тридесет. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте изашли? 
СВЕДОК "В": Да, брадати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте се бријали? 
СВЕДОК "В": Не, нема, где ћеш се бријати, ни шишали, ни бријали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И колико је укупно ту убијено људи, јел Ви знате, отприлике 
неки број или? Кажете, спискове сте правили. Је ли био један задужен да прави  те 
спискове или сте сваки дан други или како? 
СВЕДОК "В": Мислите доле у? 
СВЕДОК "В": Не, ове спискове када кажете, стражари траже свако јутро да добију 
списак рањених? 
СВЕДОК "В": Када се улазило, тражили су спискове живих и мртвих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то писао? 
СВЕДОК "В": Па, писао је овај Пезеровић Менсур, Пезеровић. Њему је Репић рекао, 
каже, ти ћеш овде једини, каже, преживати, ово ће све страдати. Са њим је он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он писао само који су мртви или који су остали? 
СВЕДОК "В": Не, не и живи и мртви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Посебно? 
СВЕДОК "В": Посебно, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви чули некада да се ти стражари опиру уласку тих 
људи? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да им бране, да пуцају? 
СВЕДОК "В": Мислили смо једно вече, не знам које, то је било, нека галама пред 
вратима ту у Дом. Чујем да неко некога шамара, а мислио сам да нису стражаре, па 
да уђу вамо, да неће да их пусте. Али није, они су довозили неке друге из неких 
затвора, па нама показивали, скидали им кошуље како изгледају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када је то било? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам рећи који датум. И нашег је комшију једног довео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је у периоду тих месец дана? 
СВЕДОК "В": Да, скинуо му кошуљу, Сафет Тухчић, који није био са нама ту у, већ 
на другом месту био негде, не знам где је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па је ту доведен? 
СВЕДОК "В": Па је ту доведен, ови неки, не знам који су, али и показивали, скидали 
им кошуљу и показивали. Он је био и ено га, укопан је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сафет? 
СВЕДОК "В": Сафет, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А не знате где је он био? 
СВЕДОК "В": Не знам, он није био са нама ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте рекли данас за Бикић Шабана да га је Пуфта и овај 
ударио ножем, па онда овај покушао да извади нож? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, он је рекао како је јак, па је онда Репић? 
СВЕДОК "В": Стао на нож, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А у истрази сте рекли да је то урадио Торо? Јел могуће да је 
то било и тако или није или? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Обзиром да су различите изјаве. Да ли сте Ви то гледали за 
Шабана? 
СВЕДОК "В": Овај, да Вам кажем, овај, Шабан је толико, он је био пред бином горе, 
ја сам био негде око средине доле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је ту био око њега од тих људи? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам рећи, углавном је тако било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како? 
СВЕДОК "В": Да је нож имао ту, да је хтео да извади, каже, види Балије какав је 
снажан, хоће да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко то каже? 
СВЕДОК "В": Овај Торо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Данас сте рекли Пуфта и Репић? 
СВЕДОК "В": Ето, Пуфта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Торо или Пуфта или не знате? 
СВЕДОК "В": Пуфта, Пуфта, каже, види Балије какав је снажан, хоће да извади овај 
нож и Репић је стао ногом на њега, на нож тај и мислим више нисам ни. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте видели да су некога у бедра убадали ножевима, ту 
негде у кукове, у пределу кукова, нека таква ситуација да се десила? Да ли сте то 
видели? 
СВЕДОК "В": Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећате се? Јесте чули за неки надимак Пиварски? 
СВЕДОК "В": Како? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пиварски? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, Нишки? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јел било неких ситуација да се неки кревети ту монтирају, 
да ли је било? Ви кажете, ништа није било унутра? 
СВЕДОК "В": Било је три кревета, јесте, јесу била три, није било ни спужви на 
њима, ништа, па су избачени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Без оних мадраца? 
СВЕДОК "В": Да, без. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где су ти кревети били? Да ли су били када сте ви дошли 
или? 
СВЕДОК "В": Били су, али нису били употребљиви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А од ког материјала су били? 
СВЕДОК "В": Од жељеза, избачени су били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су били једно време ту или? 
СВЕДОК "В": Били су једно два, три дана и онда су избачени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је неко лежао на њима или је могао да? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? Јел вам неко убацио можда неку ћебад? Каже нам један 
сведок, то што кажете кроз те рупе? 
СВЕДОК "В": Одозго су били бацани шињели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, шињели? 
СВЕДОК "В": Шињели војни. Сада ја не знам ко је. Углавном и по која кутија цигара 
је падала доле. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неко убаци? 
СВЕДОК "В": Да, неко убаци, е сада ја не могу рећи ко је, не знам. И углавном само 
чујем одозго, виче, сада ћете ви бити размењени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Размењени? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неко виче? 
СВЕДОК "В": Неко одозго, а сада ја не могу да Вам кажем ко је и шта је, када га не 
видим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел вас неко терао некада да ређате те кревете можда на 
спрат, па нешто да се ту? 
СВЕДОК "В": Да? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ређате те кревете да би се са њих нешто могло дохватити 
или тако нешто? Да ли је тога било? 
СВЕДОК "В": Не знам, не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу звали некога мајор да сте Ви чули? 
СВЕДОК "В": Мајор? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да ли је био неко да је улазио, а да знате или да сте чули 
за тај надимак, евентуално? 
СВЕДОК "В": Ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да није долазила нека жена можда у Дом, нешто да ту 
види, да интервенише нешто? 
СВЕДОК "В": Ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А док сте били тамо у «Новом извору», после оних петнаест 
дана, јел долазио неко из СУП-а Бијељине да нешто саслушава можда? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте одвојени били од рањеника, је ли тако? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Посебне собе сте имали? 
СВЕДОК "В": Посебне собе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
СВЕДОК "В": Мислим није нико долазио да нас саслушава, не знам, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви на препознавању прекјуче никога нисте могли да 
препознате? 
СВЕДОК "В": Како да препознам, у мене дете од три године и када сам се вратио, 
нисам га могао познати, а камоли у оној ситуацији да некога видим и да смеш 
гледати у њега. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тада да сте их видели ускоро, шта мислите, да ли би их 
познали? 
СВЕДОК "В": Да Вам кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте их били упамтили или? 
СВЕДОК "В": У садашњој тој ситуацији, Павловића мислим не бих могао, једном га 
видео и шта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ове што стално њихове надимке помињете? 
СВЕДОК "В": То је далеко време прошло, велике године, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево неко питање да Вам чланови већа поставе, ако има. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Јесте ли Ви тада знали да, ко је 
тим лицима командант, у то време када се то дешавало у Челопеку, па сада та лица 
по надимцима? Јесте ли Ви знали тада ко њима командује, чији су они? 
СВЕДОК "В": Не. 
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ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Јесте ли касније некада сазнали 
чија су то лица, под чијом су командом они? 
СВЕДОК "В": Ништа, да Вак кажем, под чијом су они командом, не знам. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро. Реците ми, да ли, када 
помињете Брано Грујић када је дошао у «Нови извор» са оним војником Раде 
Чворак? 
СВЕДОК "В": Чворак. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да ли се он обратио целом том 
скупу Вашем или неком лично? 
СВЕДОК "В": Он је само ушао и отворио врата и каже, вама неће ни длака са главе 
фалити и вратио се назад. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: А тај војник остао да тражи 
потпис лојалности? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Значи, Брано Грујић је само 
ушао и изашао? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: И свима рекао, вама неће? 
СВЕДОК "В": Вероватно свима, није нас било, једно, сви смо ту били и рекао је 
тако. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Реците ми, да ли сте Ви икада 
виђали овог мајора Марка Павловића? 
СВЕДОК "В": То једном само. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: У којој ситуацији сте га видели? 
СВЕДОК "В": Ја мислим када је долазио горе на преговоре у «Видиковац». Нисам 
био унутра, али био сам, каже, Павловић, у аутомобилу са својим возачем који је 
имао, ето. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Јел то оне преговоре што сте 
помињали? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: На почетку приче? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Реците ми, да ли су неки 
Дивичани остали у својим кућама? 
СВЕДОК "В": Јесу. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: И шта се са њима десило? 
СВЕДОК "В": Па, нема их, то сам рекао. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро, у вези оних неких 
једанаест добровољаца који су изведени из «Новог извора», да неки посао обаве, Ви 
сте спомињали, неколико лица сте споменули, ја бих да Вас питам, да ли је међу тих 
једанаест лица био Пезеровић Енвер? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Јел био Пезеровић Смаил? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да ли је био Куљанин Ибрахим? 
СВЕДОК "В": Јесте, е, то, чекајте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Ако за некога нисте сигурни Ви 
реците? 
СВЕДОК "В": Добро, ја не могу, ја знам да је једанаест их је било, могао бих. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Хаџиавдић Фикрет да ли је био? 
СВЕДОК "В": Јесте, Тухчић Мехмед. 
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ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Куршумовић Ахмет? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Пошто сте неке споменули, а ја 
Вас питам, да ли су и ова лица била? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Реците ми, када је тих једанаест 
лица изведено, односно питали су ко ће добровољно, па су се они јавили, да ли су ту 
били ови Торо, Зокс? 
СВЕДОК "В": Не, не, не, то је био један само полицајац у сунчаним наочарима и 
беретка. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Само он један је био? 
СВЕДОК "В": Само један је био, само он. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Ови други, Репић, Пуфта, нису 
тада били ту? 
СВЕДОК "В": Не, не. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: У вези овога уласка њиховог у 
тај, Челопек, ја баш нисам разумела најјасније, помињали сте да су некада улазили 
кроз неке прозоре, чаршафом, Торо? 
СВЕДОК "В": Па, то горе. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да ли то њима стражари нису 
дозвољавали тада да уђу? 
СВЕДОК "В": Е то не могу Вам рећи, не знам. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Значи, некада на врата а некада 
на тај начин? 
СВЕДОК "В": А једном одозго су, једном су одозго, нису, овај, али ја не знам да ли 
су им забрањивали или. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Реците ми, да ли ови 
Зворничани, мештани за које Ви знате да су мештани, да ли су они неког убили, да 
Ви то знате? 
СВЕДОК "В": Не. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Када су изведени ова двојица, 
то сте помињали, чини ми се да се десило 09. јуна, Хусеин Хаџиавдић и Нурија 
Хаџиавдић, да ли су тада били Торо и Зокс присутни када су они изведени? 
СВЕДОК "В": Ту ситуацију испочетка, не могу Вам, овај, ништа, овај, објаснити ту 
прву ситуацију, знате. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Ја се сада не сећам, шта сте 
рекли, ко је њих, да ли знате, ко је њих извео или не? 
СВЕДОК "В": Знам да је рекао Нурији, устани ти овамо, спортиста, сада ја не могу 
Вам то. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро, добро, оно што не 
можете Ви реците. Рекли сте да сте ове надимке ових лица запамтили тако што су се 
они ту дозивали? 
СВЕДОК "В": Између себе. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Између себе, а шта су се они то 
дозивали, шта су викали један другом? Јесу нешто викали, неке наредбе, уби га, 
закољи га или, мислим, на који начин се они ту дозивају, шта један другом причају, 
па ословљавају се с надимцима? Да ли разумете шта Вас питам? На који начин Ви 
чујете те њихове надимке? Они се дозивају, а шта један другом кажу, када се 
дозивају? 
СВЕДОК "В":  Па, не знам шта кажу, каже, овај, Репић, онда то је све, не могу, не 
знам, они су се тако називали. 
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ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Између себе? 
СВЕДОК "В": Између себе. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Шта то један другом кажу, што 
га овај позове, тако по надимку? 
СВЕДОК "В": Ја не знам, тако се назову и не знам да ли се тако зову, ја не знам како 
су, али тако су се називали. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро. Колико сам ја разумела, 
Ви сте видели када је убијен Шабан Бикић и Сакиб Капиџић, то сте видели? 
СВЕДОК "В": Да. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Та два, да кажем, убиства 
ножем? 
СВЕДОК "В": Да. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Да ли сте још нешто Ви видели 
својим очима, значи, да занемаримо оно што те Ви чули после, да ли сте још нешто 
видели, Ви својим очима, да можете да тврдите да сте видели? 
СВЕДОК "В": Мислим, не бих могао у оној ситуацији, када они теби не дају ни да 
гледаш. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Мислим, добро, оно што не 
можете, не можете, али видим издвојили сте, ова два убиства сте видели очима, 
гледали? Да ли сте још нешто од тих убистава видели очима својим? Јесте ли видели 
неког ту унутра, да ли је пуцао неко из оружја ту у Вашем присуству? 
СВЕДОК "В": Па, добро, то, овај, знате како, они тебе када натерају на једну гомилу 
и онда ти не мореш да видиш све, чујеш од некога како је и шта је било. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро, ја Вас и питам то шта 
сте Ви уочили, шта сте видели ту. Реците ми, то Вас је председник већа питала, само 
мало да појаснимо. Када је Бикић Шабан убијен, да ли су били Торо и Зокс тада 
унутра? 
СВЕДОК "В": Јесу, јесу, били су. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Били су? 
СВЕДОК "В": Јесу. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: А када је Сакиб Капиџић 
убијен, јесу и тада они били ту? 
СВЕДОК "В": Јесу, јесу. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Значи, то можете сигурно да 
тврдите да у те две ситуације? 
СВЕДОК "В": Сигурно, сигурно. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Су њих двојица били ту? 
СВЕДОК "В": Сигурно. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: И пошто ја баш нисам најбоље 
разумела, колико то су, отприлике, пута долазили? Ви тврдите и неки Зворничани су 
улазили, колико пута су, рецимо, не морате прецизно, али оквирно да кажете, та 
екипа где су били Торо, Зокс, Репић, Пуфта? 
СВЕДОК "В": Па, да Вам кажем. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Колико, јел то било? 
СВЕДОК "В": Једно пет, шест пута. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Пет, шест пута? 
СВЕДОК "В": Да, некада нису долазили по десет дана, по пет дана, нема их, да ли су 
где отишли, не знам ја, углавном не дођу, када дођу. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Значи, једно пет, шест пута су 
они били у том истом таквом саставу? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте, Репић је 27. сам дошао, ето, али њега нема. 
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ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: А у тих пет, шест пута, то 
можете да тврдите да су сви овако били на окупу? 
СВЕДОК "В": Сви. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Репић, Пуфта, Торо, Зокс? 
СВЕДОК "В": Сви. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: И помињали сте да је био и 
неки мајор са њима? Како је тај мајор изгледао, то Вас је председник већа нешто 
питала, али нешто нам је то остало нејасно, ко је тај мајор? 
СВЕДОК "В": Ја немам појма, да ли је између њих неки мајор или је не знам, ја не 
могу Вам рећи, знате ли, не знам. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ОЛИВЕРА АНЂЕЛКОВИЋ: Добро, хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питала сам Вас за Хасана Атлића. Ви сте сада рекли, нема га. 
Јесте видели шта се са њим десило? У оптужници пише да је и он убијен? 
СВЕДОК "В": Он је убијен, он је био таксиста, таксиста је он био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте код истражитеља да сте, да знате ко је њега убио, а 
данас кажете само, нема га? 
СВЕДОК "В": Нормално да га нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пише овде у оптужници да је он заклан? Ви сте се 
изјашњавали ко је то урадио код истражитеља, додуше пре десет година, да ли сада 
можете да кажете? 
СВЕДОК "В":  Не бих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ево, други члан већа. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Ви сте Брану Грујића познавали од 
раније, ако сам Вас добро схватио? 
СВЕДОК "В": Па, онако у пролазу, некада прође. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Чиме се бавио човек, шта је радио у 
Зворнику у то предратно доба? 
СВЕДОК "В": У последње време је пекарство, ако је то, мислим, пекар. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Пекар? 
СВЕДОК "В": Пекара. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли је имао неку пекару, нешто? 
СВЕДОК "В": «Црна Гора», има ту у Зворнику, има пијаца «Црна Гора», пише доле, 
да је Бране Грујића ово сад у последње време, ја не знам. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро. Сада нам објасните, ко је од вас 
тражио да потпишете лојалност, да ли Брано Грујић или овај Чворак? 
СВЕДОК "В": Па, Чворак је дошао, али сада ко је наредио Чворку, ја не знам. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро, добро. Е, остало ми је ту мало 
нејасно, Ви рекосте да сте одбили да прихватите да идете у српску војску? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Па, шта сте потписивали онда? 
СВЕДОК "В": Потписали смо колико нас није ту. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Само то, у том смислу? 
СВЕДОК "В": Да. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли је то био празан папир где сте ви 
правили списак, практично вас који сте ту? 
СВЕДОК "В": Један обични папир. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Јер остало је тако, бар сам ја тако 
разумео, да сте потписивали лојалност? 
СВЕДОК "В": Јесте, али ми смо одбили. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Па, сада, да ли је на том папиру нешто 
писало? 
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СВЕДОК "В": Ништа није писало. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Или само то, списак вас? 
СВЕДОК "В": Чист папир, ми смо сваки ишли, написали своје име и презиме и тако. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро, добро, сада је јасније. А сада 
када смо већ код тих спискова, рекосте да сте свакодневно морали у Челопеку да 
изјутра сачињавате списак живих и мртвих? 
СВЕДОК "В": Да. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли поименично, дакле, да ли 
поименично, именом и презименом или сте само бројем, бројно стање, у смислу? 
СВЕДОК "В": Поименично, име и презиме, све тако. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Поименично и живе и мртве? 
СВЕДОК "В": И живе и мртве, е сада где су ти спискови. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: И сваки дан тако? 
СВЕДОК "В": Сваки дан. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: И то сте предавали, ако сам добро 
схватио, стражарима? 
СВЕДОК "В": Стражарима, да. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Који су ту били? 
СВЕДОК "В": Да, е сада где су ти спискови ишли, ја не знам. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли је међу вама било људи који су 
били високе школске спреме, образованији, што би рекли, инжењери неки у 
«Глиници» да су радили и тако што слично? 
СВЕДОК "В": Па, нису били инжиењери, били су радници, можда металац. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не, не, по Вашим сазнањима, да ли је 
било и инжењера? Јер, имамо ту неке тврдње да су била три грађевинска и један 
електроинжењер, тако некако? 
СВЕДОК "В": Ја не знам, да Вам право кажем, не знам. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли је неко те људе из «Глинице» 
тражио можда, ево те сада мајсторе или стручњаке, нису инжињери, али неки други 
стручњаци, да ли их је ко тражио, у том смислу, међу вама? 
СВЕДОК "В": Не. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да су долазили да их траже, да се 
изведе? 
СВЕДОК "В": Не. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не? 
СВЕДОК "В": Не. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли Ви знате разлику између 
револвера и пиштоља? 
СВЕДОК "В": Па, некако бих по неким филмовима знао. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не, него сада овако да нам представите, 
у чему се разликују пиштољ и револвер? 
СВЕДОК "В": Револвер има добош. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: А пиштољ нема? 
СВЕДОК "В": А пиштољ нема. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Е, то што је имао овај, Ви рекосте да је 
Зокс имао неки, сада нисам Вас добро схватио, шта, пиштољ или револвер? 
СВЕДОК "В": Револвер. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Као у Дока Холидеја? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Можете ли нам то мало описати, како је 
то изгледало? 
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СВЕДОК "В": Па, како, оволико је, ево. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Велики добошар? 
СВЕДОК "В": Да, добошар. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Баш велико? 
СВЕДОК "В": Велико, да. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Дугачке цеви или? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Сјајан, никлован, светао, таман? 
СВЕДОК "В": Црн, црн. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Црн? Рекосте да је по Окановић Хасиба 
дошао неки војник, то није био неко из ове групе која је стално долазила, па је рекао 
како је он био курир код? 
СВЕДОК "В": Паловића. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Мајора Павловића својевремено, док је 
служио војску у Београду и онда га је извео и онда је он и дан, данас жив? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Када се то дешава? 
СВЕДОК "В": Сада не могу. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Тај догађај када је он изведен, када је 
он одведен? 
СВЕДОК "В": То је на почетку одмах било негде. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли би то било пре Бајрама или 
после? 
СВЕДОК "В": Можда и после, не знам. То да ли је то, ја га нисам имао, мислим, 
прилике да га питам. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не, не, него сада по Вашем сећању, да 
ли је то, Ви сте тамо дошли крајем маја, 26., 27. маја, до 09. се не дешава ништа 
посебно? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: 09. се дешава ово о чему причате и то 
траје до 29.? 
СВЕДОК "В": Од 09. овамо па можда до 20., до 15., ту је то некако бива. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Па Вас то питам, сада то одвођење 
Окановића, како бисте временски лоцирали? Да ли би то било пре 09., пре ових 
догађаја, пре ових догађаја о којима сте нам причали, уствари, или је то било после 
почетка њиховог? 
СВЕДОК "В": Можда је то пре 09. било. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Можда је било пре 09.? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Рекосте да Вам је Брано Грујић том 
приликом, значи на самом почетку рекао, ни длака са главе вам неће фалити? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли је ико од вас, када су почели ови 
догађаји, да ли је ико од вас тражио од тих стражара да се каже, да се пренесе, да они 
пренесу Брани Грујићу шта се дешава са вама, он вам је обећао, он је неко и нешто 
ту у тој општини и он вам је обећао? Да ли је неко од вас то тражио од стражара или 
што слично? 
СВЕДОК "В": Није. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Тај када се ово десило на Видовдан? 
СВЕДОК "В": Није, није. 
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ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Да ли сте тада тражили? Јуче смо чули 
сведока, Ви знате кога? 
СВЕДОК "В": Да. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Он нам каже да сте тражили од 
стражара да вас макне одатле, да је ту више неиздрживо, да ће вас све побити? 
СВЕДОК "В": Па, добро, не знам ја, можда је неко тражио. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: То нам је он рекао, знате, па сада Вас 
питам, да ли се Ви тако чега сећате? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Седите ако сте се уморили, па мало спустите микрофон. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Не сећате се ничега? 
СВЕДОК "В": Ништа, не знам, овај. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Добро, само још једно питање. Лед, 
када кажем Лед, да ли Вас то на нешто асоцира? 
СВЕДОК "В": Лед? 
СВЕДОК "В": Лед, да Лед, Цеца, Жућа, као надимци, да ли Вам то ишта говори? 
СВЕДОК "В": Ништа, ништа, не знам, ништа. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само ја да Вас питам. Кажете, за тај стари револвер, тај као у 
Дока Холидеја, како је то изгледало? Да ли је то било неко употребљиво оружје или? 
СВЕДОК "В": Па, употребљиво, нормално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је деловало онако старински или да се користи? 
СВЕДОК "В": Па, револвер. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где га је он држао? 
СВЕДОК "В": Па, у руци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У руци? 
СВЕДОК "В": Да, и некада га је ту држао, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где ту? 
СВЕДОК "В": Овде за каиш овај где је. 
 
 
 Констатује се да сведок показује десни бок када објашњава место. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко рекосте да је држао? За кога смо рекли? 
СВЕДОК "В": Зокс, Зокс. 
 

Где је Зокс држао заденут тај револвер као у Дока Холидеја. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је некада пуцао из њега? 
СВЕДОК "В": Па, ја, мислим, не могу Вам рећи, али вероватно да је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, Ви да сте видели? 
СВЕДОК "В": Ја нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте Ви војску служили? 
СВЕДОК "В": Јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте имали некада пушкомитраљез онај М-84, митраљез? 
СВЕДОК "В": 84? Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? Јесте чули, да ли сте знали како тај? 
СВЕДОК "В": 1969. ја сам армију служио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, па добро, можда сте после били у резерви, не знам. 
Јесте ли видели некада тај митраљез? 
СВЕДОК "В": 84? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК "В": Па, јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су га звали, да ли је имао неки надимак? Ово што Вас 
пита колега, судија, члан већа? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је 84. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ваљда смо сви били у истој војсџи, колега, у нашој војсци, 
ето да кажемо тако. Да ли је имао неки надимак тај митраљез? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? Јесте чули то нешто што Вас пита судија, Цеца или 
тако нешто? 
СВЕДОК "В": Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел имао неко, да ли Ви знате како изгледа тај М-84 
митраљез? Кажете, нисте Ви имали док сте били? 
СВЕДОК "В": Па, то је 84, та. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, јел имао неко од војника који су упадали у Дом? 
СВЕДОК "В": То нисам видео, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јел имао неко од тих војника који су долазили, било да су 
мучили, било да су изводили, оне беле опасаче као војна полиција на тим, кажете, 
нека униформа, неко не? Да ли је дошао некада неко да сте Ви видели, а да има оне 
беле опртаче? 
СВЕДОК "В": Не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не сећате се? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Објашњавали сте тамо још и код истражитеља опет, како су 
били обучени, па да ли се сећате, да ли је неко од њих имао те опасаче, од оних које 
сте тада помињали? 
СВЕДОК "В": Не знам, не знам, не могу Вам рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се сећате, да ли сте Ви помињали Тора када сте били 
код истражитеља, тог са надимком? 
СВЕДОК "В": Тора? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК "В": Не могу се сетити, не могу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можете? Добро, колега? Ево Тужилац да Вам постави 
неко питање. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ова лица која сте данас помињали по надимцима, да ли сте 
их познавали пре тог догађаја у Дому културе у Челопеку? 
СВЕДОК "В": Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли су се они вама тада представљали по имену или 
презимену? 
СВЕДОК "В": Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли сте могли сигурно да знате, ко који надимак носи? 
СВЕДОК "В": Е сада да Вам кажем, тешка је ова ситуација, то су године прошле, ја 
не могу Вам то да. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли је у Дому културе била гужва? 
СВЕДОК "В": Гужва? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да, од броја лица која су ту била, с обзиром на простор? 
СВЕДОК "В": Добро, јесте било потесно, али, није условно било, то је све. 
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ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Према ситуацији, дакле, колико је вас било и који простор 
сте користили, да ли сте били у прилици да гледате то шта се дешава свакоме од вас? 
СВЕДОК "В": Па, нисте могли. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Ако сте хтели да гледате, да ли вам је неко бранио 
да гледате? 
СВЕДОК "В": Па, нормално да су бранили. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ако сте хтели да гледате, да ли је било лако гледати то што 
сте дешава? 
СВЕДОК "В": Није лако било гледати. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Шта то даље значи? 
СВЕДОК "В": Није лако гледати када ти комшију. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли сте могли или сте окретали главу? 
СВЕДОК "В": Окретали сте главу, ја Вам кажем, они су сами тебе натеривали да се 
окренете према зиду, на бину те набије горе и не знаш ништа шта се дешава. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: За време док сте се налазили у Дому културе у Челопеку, 
јесте ли имали календар? 
СВЕДОК "В": Не. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли сте могли да знате који је када дан долазио? 
СВЕДОК "В": Тешко. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли сте могли да знате тачне датуме? 
СВЕДОК "В": Тешко, ја мислим, ниси могао никако да се оријентишеш који је дан, 
шта је, тешко, тешко скроз. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро, толико о томе. Још једно питање. После Видовдана, 
колико је људи изумрло од тих рањених у Дому културе у Челопеку, дакле, ту док су 
били у Дому културе у Челопеку? 
СВЕДОК "В": Ја мислим три до четири. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Хвала, немам више питања. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ко их је, на сам почетак се враћамо, ко их је 
позвао да дођу пред џамију у Дивичу, на који начин су позвани да дођу пред џамију, 
на самом почетку? 
СВЕДОК "В": На који начин? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да, ко вас је позвао? 
СВЕДОК "В": Па, мислим, ја не знам ко је, а та војска која је била ту. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Како, на који начин, како? 
СВЕДОК "В": Па, ишли од куће до куће, сви пред џамију. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро. Где је, јел био Павловић пред џамијом, 
Марко? 
СВЕДОК "В": То Вам кажем, не могу Вам рећи. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Где је ишао Мирсад Халиловић да преговара са 
Павловићем? 
СВЕДОК "В": Па ја мислим да је ишао и у Зворник и у «Видиковац», ја не знам, ја 
мислим. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро. А када вам је пренео, Мирсад вам је рекао 
да сви морате да напустите Дивич и да не закључавате куће, јел вам рекао, ко је то 
наредио? Је ли рекао Мирсад ко је наредио? 
СВЕДОК "В": Мирсад нам је рекао, ми морамо изаћи. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: И да не закључавате куће, малопре сте рекли? 
СВЕДОК "В": И да се не закључава. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А шта је рекао, чија је то наредба? 
СВЕДОК "В": Није нам ништа то рекао. 
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АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ово када сте, ово где су вас возили, прво у 
Власеницу, Милиће, Хан Пијесак, па после на Црни врх. јесу ли све време у 
аутобусима, то произлази, мислим, али Ви нисте директно рекли, били жене и деца? 
СВЕДОК "В": Све. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Рекли сте неће тамо, не знам на којој тачки, негде 
пошто сте прошли Хан Пијесак, да су вам рекли да ови ваши неће да вас приме? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Е сада, да ли сте ви видели да они са неким 
контактирају, да разговарају? 
СВЕДОК "В": Нисмо. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Нисте видели? 
СВЕДОК "В": Нисмо видели. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли сте уопште приметили ту неке, неке друге 
људе који нису ови који су вас спроводили? 
СВЕДОК "В": Видели смо, улазили су нам у аутобусе. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ко? 
СВЕДОК "В": Војска нека. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Чија? 
СВЕДОК "В": Па, српска. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Српска, а јесте видели неку БиХ, да ли је то нека 
линија раздвајања ту била? 
СВЕДОК "В": Не. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Знате ли да није била или? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да није. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Исто се односи и на Црни врх, моје питање? 
СВЕДОК "В": Мислим да није, ја мислим, Кладањ је ипак далеко, ако су нас 
планирали горе на слободну територију. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Значи, Ви ни на Црном врху ни на Хан Пијеску 
нисте видели никога другог сем српске војске? 
СВЕДОК "В": Не. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А та српска војска која је улазила, јесу то били 
неки други, нови неки? 
СВЕДОК "В": Вероватно. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Они нису путовали са вама? 
СВЕДОК "В": Нису. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Рекли сте, и дошли смо пешке са стадиона до 
Суда за прекршаје, али због овог после, је ли тај Суд за прекршаје се зове «Нови 
извор»? 
СВЕДОК "В": Не, не. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, а други пут је био «Нови извор», када су 
дошли из Челопека? 
СВЕДОК "В": Не. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Ни то није? 
СВЕДОК "В": Када смо први пут затворени били, «Нови извор». 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро. Сада овако, сада ћу једно питање, питала 
је судија, члан већа је питала за ова убиства овога Бикића и овога Капиџића, да ли су 
били присутни Торо и овај Зокс, а ја питам, рекли сте да је једном човеку одсечен 
полни орган, једном одсечено уво, другом урезивали крст, трећем набијали нож на 
бини у длан. Јесу ли све време били присутни ту Торо и Зокс? 
СВЕДОК "В": Да. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Е сада овако. 
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СВЕДОК "В": То ће све сведоци доказати када буду долазили. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Председник већа Вам је овде предочавао 
прилично јасна питања и Ваше јасне одговоре овога Тужиоца Ибре Булића. Да ли сте 
Ви ово њему стварно рекли, ово, каже, ко је то радио, Ви кажете, Торо, одсекао уво. 
Ко је одсекао, Торо, ко је ово, Торо, ко је ово. Јесте ли Ви то одговарали тако 
Булићу? Извините, мислим, врло јасно сте рекли, врло јасно, ево транскрипти. Како 
то објашњавате, сада кажете, не знам? 
СВЕДОК "В": Ево, да кажем да сам се. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Судија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сачекајте, ја сам питала. И ја сам Вас то питала. Тамо сте 
рекли Торо, значи, тамо исти је систем био као овде, значи то се све снима и те речи 
и судија и странака и све? Ја сам Вас данас питала, Ви сте рекли да се сада не сећате? 
То је било пре годину дана. 
СВЕДОК "В": Мислим, овај, све ми се помешало у глави и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али како сте тада баш знали да кажете, Торо? 
СВЕДОК "В": Па, имао сам списак ја неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који списак? 
СВЕДОК "В": Па, који је носио је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте Ви да коментаришете сада, имаћете прилике Ви да 
питате. Ја се надам да Ви, ако имате уши и очи видите да ми овде све радимо како 
ваља, ако имате примедбе, то ћете рећи. Изволите, почели сте, извините што сам Вас 
прекинула. Какав списак, кажете? 
СВЕДОК "В": Па, добро, овоме је узето од јучерашњег сведока. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам Вас молила на почетку, прво сам Вам рекла да сте 
дужни да говорите истину, а друго, да нам причате шта сте чули од некога, шта сте 
видели. Да ли сада то значи да сте причали у Сарајеву, да сте причали шта сте чули? 
Ја тако схватам сада. 
СВЕДОК "В": Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
СВЕДОК "В": Мислим, добро овде сам, нисам могао да то повежем, шта сам причао, 
да сам ја имао нешто то да мало, онда би ми лакше било, али. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте то причали зато што је то тако било на списку или 
што Ви знате да је био Торо, пита Вас сада пуномоћник? 
СВЕДОК "В": Добро, има, овај, тај списак, овај, ко је овога заклао, Торо, ко је овога. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је правио тај списак? 
СВЕДОК "В": Па, један овај сведок, доћи ће он Вама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, али то што ће они доћи, они ће причати своја сазнања. 
Ми Вас питамо Ваша сазнања. Значи, ја сам Вас молила да кажете ако нешто нисте 
видели, да кажете, ако сте чули, а ако нисте, не морате. 
СВЕДОК "В": Ја што нисам видео, нећу Вам рећи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Сарајеву јесте причали нешто што нисте видели, по том 
списку или не? Врло је важно то да нам кажете? 
СВЕДОК "В": Па, не знам да Вам кажем. Врло ми је то тешко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Схватам да Вам је тешко, али ми овде, знате, морамо да 
утврдимо истину. Значи, не можемо да сада нешто, зато Вас пуномоћник пита да нам 
кажете, како је дошло до тога? Тамо баш каже Торо. Ви кажете по списку. Јесте Ви 
видели да је то урадио Торо, ово како пише тамо у Сарајеву? То сте Ви изговорили, 
кажем, то је снимано овако као данас, нема ништа да је туђа реч па да је неко 
говорио нешто уместо Вас. Ово када сте рекли на питање Тужиоца овога Ибре, Ви 
кажете, ко је урадио, Ви кажете Торо. Ко је прст, Ви кажете Торо. Јесте Ви то 
видели, да је Торо или не? 
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СВЕДОК "В": Па, видео сам онај бини горе, који је био, овај, седео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Покушајте да одвојите шта сте видели, а шта сте чули и ако 
сте чули, када сте чули? Ево каже овде, тамо априла 2005. године у Сарајеву, кажете, 
и Бикић Шабан, њему је Торо ножем овде, он је пошао, тај Шабан да извади, њему је 
Репић стао ногом горе на тај нож када је изумро? Значи, ту сте рекли да, а данас 
кажете, није Торо. Како је дошло до тога да тада кажете да је Торо ножем? 
СВЕДОК "В":  Рекао сам данас да је Репић стао на нож. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, не, у Сарајеву што сте рекли, разликује се? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, како је дошло до тога да тада кажете Торо? Шта је тачно, 
ово што данас кажете или оно у Сарајеву? 
СВЕДОК "В": Хоћете ми поновити питање, извините. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, кажете Ви, и Бикић Шабан, њему је Торо ножем овде, 
он је пошао, тај Шабан да извади. Њему је Репић стао ногом ногом горе на тај нож. 
Испада да га је Торо ударио ножем, па је Репић га докрајчио, а данас кажете, не, 
Пуфта и Репић? Шта је тачно ово што кажете данас или пре годину дана? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је пре годину дана било тачно, ја се извињавам, не могу 
да, не знам да Вам кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Поменусте онај списак. Јесте Ви пре овог исказа у Сарајеву 
читали шта су други видели, па сте тако причали или сте по својим сазнањима 
причали? 
СВЕДОК "В": Па, ја сам са својим знањима, видео сам ко је одговоран, ко је овога, 
пише Торо, ко је оног, Зокс.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате ли још питања? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Имам. Судија, пре него што, дозволите, мислим да 
би требало и пуномоћник оштећених да се држи овог што је, што су ступиле на снагу 
ове нове одредбе Закона, да сва питања иду преко председника већа. Ми се 
придржавамо тога, ја до сада нисам хтео да реагујем, али, мислим да. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Овај колега, колега Ђорђевић, мени само даје 
формалне примедбе, како сам почео, не знам о чему се ради. Је ли Тужилац питао 
директно. Прво ме оптужујете да немам пуномоћје. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Нису формалне примедбе. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Јесу формалне, зато што сви постављају питања 
директно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим вас. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Нису формалне примедбе. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Нису формалне, негу су малициозне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте молим вас. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Неколегијалне, о томе се ради, да не кажем какве. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте да сада искључујем овај микрофон. Седите колега, 
молим Вас. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Какав је то начин? Јесте Ви дозвољавали? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имате ли Ви још? Ја нисам имала никакву примедбу. Имате 
ли још питања? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Е па онда му реците, имам још питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите питања. Немојте прекидати и Вама дозвољавам, 
исто. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Питаћу преко Вас увек и увек питам преко Вас, 
него видим да сви питају и шта се десило тиме што сам питао, шта сам урадио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Разјаснили смо нешто у корист Вашег брањеника. Изволите. 
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АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Рекао је данас сведок, сведок је рекао на суђењу, 
мислим да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питања само, изволите. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Па, питање, рекао је да је присуствовао, за два 
убиства. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, чули смо шта је рекао. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Судија Анђелковић је питала је ли убиство овога, 
он каже да јесте. А ја сада овде, значи, неспорно данас, на та питања, каже се да, 
врло сам се изнервирао сада зато што не волим да ме колеге тако, јер ја нисам 
заслужио да се тако, о чему се ради ту, о чему се ради, шта сам урадио, шта сам ја 
урадио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте молим вас да се сада препиремо, дајте да довршимо. 
Сведок заиста није дужан, шта је све претрпео, још да слуша овде препирке у 
судници, заиста није лепо, молим вас, молим вас и једног и другог да смирите 
страсти. Ако имате нешто, касније расправите те односе од раније. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Чиме сам изнервирао колегу, само сам упозорио на 
примену Закона, ништа друго. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте Ви упозоравати на одредбе Закона, док сам ја овде. 
Изволите. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Дакле, рекао је да је гледао, а у записнику Ибри 
Булићу је рекао следеће, Ибро Булић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само ми страну кажите, да бих ја брже нашла. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Страна је 10. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Јесу ли сви они убијени из ватреног оружја, то 
пита, на крају доле, заменик тужиоца БиХ Ибро Булић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, видим. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Јесу ли сви они убијени из ватреног оружја, 
сведок: не, кажем, Бикић Шабан, он је ножем, Пезеровић Заим, ножем, Капичић 
Сакиб, који је заклан, заменик тужиоца БиХ Ибро Булић: ко је ножем вршио 
убиства, сведок: Торо. Како то објашњава? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте разумели? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Испада да је он лично гледао, значи, није списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, он је питао, заклан је, а онда га овај пита ко је вршио 
убиства ножем, а Ви кажете, Торо? Јесте Ви лично видели да је Торо некога ножем 
заклао? То је питање, да ја мало поједноставим. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: То произлази из овога да је видео убиство то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каже, ко је вршио убиства ножем, а он каже Торо? Кога је то 
Торо, да сте Ви видели, убио ножем? Претходно кажете, на питање Тужиоца, јесу ли 
сви убијени из ватреног, кажете, не, па кажете, кажем, Бикић Шабан, он је ножем, 
Заим ножем и Капичић Сакиб који је заклан, па Вас Тужилац пита, ко је ножем 
вршио убиства, сада не знам да ли се односи на ова или уопште, а Ви кажете, Торо? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је дошло до тога да прошле године кажете да је то 
урадио Торо, данас имамо другачије изјаве? Да ли имате неко објашњење или је то 
можда оно малопре објашњење, везано за списак или неко друго објашњење? 
СВЕДОК "В": Да Вам кажем, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То Вас пита пуномоћник да ако може то да се разјасни. 
СВЕДОК "В": Па, био је један списак где је писало ко је шта радио, ко је убијао 
ножем и оно, сада, али, овај, мислим, скренуо сам скроз те изјаве, ја не знам, у 
тешкој сам депресији. 
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АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Рекао је у једном тренутку да је Репић рекао да се 
очисти крв, да се изнесу убијени и да се очисти крв. После тог таквог чишћења, је ли 
остало рањених ту? Јел остало неких рањених, пошто су изнети? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите за Бајрам или за Видовдан? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Не, не за Видовдан, 15. јуни? Репић је једном 
рекао да се очисти, да се све очисти, да се крв очисти, да се ови изнесу, то је раније 
било, пре 28. а да ли је остало неких рањених ту и шта је било са њима? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел остало рањених? 
СВЕДОК "В": Рањених? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, мислите на оно када је десет убијено за Бајрам? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел том приликом за Бајрам када су убијени Пезеровић Заим, 
Капичић Сакиб, Атлић Хасан, што сте причали неки из ватреног, јел тада остало и 
рањених? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Том приликом? 
СВЕДОК "В": Није, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел није тада било оно што кажете, одсечен прст, полни 
орган или тако нешто? Ви сте рекли да нисте сигурни баш тачно у дан? 
СВЕДОК "В": Па, нисам  сигуран, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али сте рекли да су те ноћи се многе ствари догодиле? 
СВЕДОК "В": Па, јесу, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате баш том приликом када сте морали да 
чистите ту крв и то, да ли је тада било рањеника или не, то Вас пита пуномоћник, ако 
се сећате? 
СВЕДОК "В": Па, добро, било је убистава, било је крви. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Да ли је постојао командир тим стражарима, шеф 
страже, командир страже?  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тим стражарима што су били, да ли су имали неког 
командира, стражари да Ви знате? 
СВЕДОК "В": Вероватно да су имали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Ви знате? 
СВЕДОК "В": Не знам, овај, ја мислим да је, не знам. Ја сам познавао ту двојицу ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што сте рекли тај Срећо, али није нико са тог списка који 
имају псеудониме? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И тај Лазија? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте чули за неког Цвијетка? 
СВЕДОК "В": Цвијетко? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тада да је био, Јовић неки? Да ли сте чули? 
СВЕДОК "В": То је, ја мислим да је он, да ли Козлук или доле овај Тршић, не знам, 
не знам одакле је, ја мислим Тршић или Козлук, не знам. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Како су уносили ту храну коју су добијали, у чему 
је била храна у Челопеку? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, казан. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: А како је, ко је уносио? 
СВЕДОК "В": Па, ја и још један. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Добро, немам више питања. 
НАТАША КАНДИЋ: Сведок је поменуо да је пре 10. јуна, 09. јуна да су убијена 
двојица, Нурија Хаџиавдић, да ли може да се сети, пошто нам је јуче сведок 
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помињао да је четворо убијено тог дана, да ли може да се сети, да ли је двојица или 
он само зна за двојицу, да ли се сећа шта се догађало пре тог 10. јуна? 
СВЕДОК "В": Ја знам само за ову двојицу, Нурију и овога Хусеина. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли бисте питали сведока, да ли зна за Делић Хајрудина? 
СВЕДОК "В": Дедић Хајрудин? Тај није био из Дивича. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је био у Челопеку? 
СВЕДОК "В": Био је у Челопеку. 
НАТАША КАНДИЋ: Шта је било са њим? 
СВЕДОК "В": Па, дошао је један полицајац, војни и рекао је Дедић, ходи овамо. 
Пошто је било више Дедића, каже, не, не ти, него, каже ти Дедић Хајрудин и одвео 
га и не знам где. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је његово тело нађено, ексхумирано, идентификовано? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
НАТАША КАНДИЋ: Сведок нам је говорио о том првом догађају када је долазило 
до тог масовног убиства и када је још петоро одређено који ће да иду, да истоварају 
те лешеве. Да ли може да нам опише, шта се догађа након тих убиства, када, значи, 
неколико њих одлази са овом групом која је извршила то, шта се догађа са њима? 
Како они реагују на оно све што се догодило? Ко је то сада, да ли разговарају, да ли 
се плаше, да ли нешто смишљају шта да раде, како, да ли су они, да ли може да нам 
опише ту, то је једно његово лично осећање и уопште како се сви осећају после тога 
и разговр неки? 
СВЕДОК "В": Јел то мени питање? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вама, Вама, да, само Ви се окрените према већу, саслушајте 
питање, па одговорите. 
СВЕДОК "В": Па, како смо размишљали? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК "В": Ми смо размишљали да нећемо ни један изаћи одатле, тако нам је 
било и пошто је овај Репић рекао једноме  Менсуру да ће он једини преживети, а да 
ће сви други бити побијени ту, знате. 
НАТАША КАНДИЋ: А јел било код вас неког покушаја да се борите за свој живот, 
да нешто урадите, да останете живи? Ви сте се помирили с тим што је Менсуру 
Репић рекао да ће само он бити жив, да ће сви бити побијени, јесте били помирени са 
смрћу или је било међу вама неког ко је покушао да види има ли начина да се спасе? 
СВЕДОК "В": Мислим, то је било 28. на Видовдан, када је Репић отишао и рекао да 
ће се вратити. Тада смо се били организовали да њега удавимо или да нас нема свију, 
али пре ништа нисмо то размишљали. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли, да ли можете да нам наведете, на пример, шта се догађа 
тада на тај Видовдан када се поново исте страшне ствари одвијају, сви сте ту, да ли 
неко покушава да изађе напоље, да обавести стражаре, да ли неко нешто? 
СВЕДОК "В": Нема могућност да изађе, чим би кренуо овамо, он тебе би убио. Ми 
смо били у контра, уза зид, он је овамо код врата и када би пошли према њему, 
вероватно да би те. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли може сведок да нам наведе, после када, ево узмимо тај 
10. јуни, побијени су људи, тела су изнета, да ли врата су отворена док се износе 
тела, да ли они виде стражаре испред, да ли они виде некога ко се налази испред ту 
Дома културе? Ту стоји онај сто. Да ли некога има, да ли видите Ви некога? 
СВЕДОК "В": Стражаре да видим? 
НАТАША КАНДИЋ: Да? 
СВЕДОК "В": Па, нормално, стражари горе буду. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли можете да нам кажете, које стражаре видите? 
СВЕДОК "В": Не могу, мислим, ја сам рекао што сам сада видео, али ови не могу да. 
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НАТАША КАНДИЋ: Добро, опишите нам како, стражар видите га Ви, да ли он седи 
мирно за? 
СВЕДОК "В": Па, нормално, мирно, и цивила који су били ту, седели, буде и 
мештана ту. 
НАТАША КАНДИЋ: Мештани сви седе? 
СВЕДОК "В": Сви седе, да. 
НАТАША КАНДИЋ: А вас убијају? 
СВЕДОК "В": А нас убијају, то је нормално, није нико, овај. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли може сведок да нам каже, ко их је обавестио да ће бити 
пресељени, да ће бити одведени на неко друго место, после 28.? Ко вама саопштава, 
ко вама заточеницима тамо саопштава после тог догађаја, да ћете бити одведени на 
неко сигурније место? 
СВЕДОК "В": Па, није нико, овај, нико није ни знао то. Врата су била затворена, 
чујемо звук мотора, долази пред та врата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то сте објаснили, само нешто још ново ако знате 
можда. 
СВЕДОК "В": Мислим, не знам, овај. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли када одлазе тада из Челопека, да ли ови који су, да ли је 
неко од рањеника остао? 
СВЕДОК "В": Па, ту је у том последњем минуту Чормахић Ибрахим изумро и 
отишли смо одатле, остао је доле и не знам. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли се сведок сећа, ко од стражара иде са њима у «Нови 
извор»; ко их прати, ко је у аутобусу? 
СВЕДОК "В": Па, полицајци. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је неко од те страже из Челопека? 
СВЕДОК "В": Не. 
НАТАША КАНДИЋ: Нико? 
СВЕДОК "В": Не. 
НАТАША КАНДИЋ: Ко вас сачекује у «Новом извору»' 
СВЕДОК "В": У «Новом извору»? 
НАТАША КАНДИЋ: Да? 
СВЕДОК "В": Исто овај полицајац. 
НАТАША КАНДИЋ: Ови који вас воде? 
СВЕДОК "В": Не, то је ту, рањени у собу једну, а ови способни у другу. 
НАТАША КАНДИЋ: Кажите ми, колико је, да ли се сећате, колико је било 
Халиловића? Ви сте нам рекли да је Халиловић Хасан међу одведенима био, да 
истовара? 
СВЕДОК "В": Да истовара. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли је његов син био у Челопеку? 
СВЕДОК "В": Ибрахим. 
НАТАША КАНДИЋ: Шта је било са Ибрахимом? 
СВЕДОК "В": И он је одведен. 
НАТАША КАНДИЋ: Којом приликом, 10., не, када је он одведен? Да ли у групи или 
је само њему наређено да изађе и он одведен мимо других? Јел сам? 
СВЕДОК "В":  То не могу, не знам, стварно не знам. Знам да је одведен. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли може сведок да се сети, када је, пошто је помињао да је 
у Хаџиавдић Изета пуцано и да је он одведен наводно у неку болницу. Да ли је он 
одведен тада сам или је још неко изведен са њим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите, оно у колено када је пуцао? 
НАТАША КАНДИЋ: Да, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хаџић Изет, је ли то? 
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НАТАША КАНДИЋ: Хаџиавдић. 
СВЕДОК "В": Хаџић, јел, Хаџић. 
НАТАША КАНДИЋ: Хаџић Изет, да ли је са Изетом одведен још неко? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате? 
СВЕДОК "В": Не могу да се сетим. 
НАТАША КАНДИЋ: Добро. Када је Бикић Нурија одведен, да ли се сећате? Да ли је 
он можда био тада са Изетом или? 
СВЕДОК "В": Можда. 
НАТАША КАНДИЋ: Ја бих волела да питам сведока да мало покушамо да 
разјаснимо на један људски начин ту ситуацију, шта то значи са списковима, пошто 
ја претпостављам да су они сви правили спискове да би знали кога више нема, ко је 
ексхумиран. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте да сугеришете, питање. 
НАТАША КАНДИЋ: Зато што ни мени није јасно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите питање. 
НАТАША КАНДИЋ: Он је рекао да је неко правио списак. А ја га питам, да ли он 
пред судом говори, износи податке, онога чега се он лично сећа и оно што је он чуо, 
а не на основу неког списка који постоји? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите на данас или на Сарајево? 
НАТАША КАНДИЋ: Уопште? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имамо данашњу изјаву, имамо Сарајево, имамо Хаг. 
НАТАША КАНДИЋ: Добро, психолошки постоји, постоји у науци то објашњено, да 
у оваквим ужасним ситуацијама када се понављају догађаји у којима има ужасно 
незапамћеног мучења, долази до мешања ликова и о томе ко су ти починиоци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, питање је било везано за тај списак, кажете, пре него 
што сте сведочили у Сарајеву, па Вас пита пуномоћник, везано за тај списак, да ли 
Ви сведочите на основу својих сазнања или на основу сазнања која сте? Да ли се 
разликује то када сте данас, када сведочите и у Сарајеву, пошто има разлика у 
Вашим исказима? 
СВЕДОК "В": Вероватно да има разлика. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има разлика, па ми смо Вам то предочавали. Има разлика и 
код истражитеља. 
СВЕДОК "В": Вероватно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи поставља Вам питање пуномоћник, да ли Ви то 
говорите свих тих пута на основу оног што Ви знате, или на основу тог списка и како 
објашњавате Ви разлике? 
СВЕДОК "В": Ја што знам, то, вероватно да разлика има. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, како их објашњавате, да ли сте говорили оно што Ви 
знате или сте 
СВЕДОК "В": Што ја знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А поменули сте списак? 
СВЕДОК "В": Па, добро, ево овде имам списак, доле што смо били у Батковићу, ко 
је одговоран за нека дела и напише сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то правио тај списак? 
СВЕДОК "В": Па, ми писали. 
НАТАША КАНДИЋ: То свуда у свим затворима, сви затвореници праве да би 
једноставно, да би остало памћење на оне којих нема више, то је нешто. 
СВЕДОК "В": Ја не могу да. 
НАТАША КАНДИЋ: Ако могу још једноставније, што ја питам, да ли сведок данас 
говори на основу онога што данас има утисак да се то тако догодило, на основу 
данашњег сећања његовог на оно што се догодило? 
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СВЕДОК "В": Мога сећања, нормално. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли на исти начин сте говорили у Сарајеву, на тај начин да 
сте говорили онако како сте се тог тренутка и тог дана сећали, имали ту представу, 
слику о томе шта се догађало? 
СВЕДОК "В": Слику ја не могу никада заборавити, никада, докле год сам жив, ни 
оне мајке које су у црно завијене и све, ту голготу, где су им деца убијена и све, 
никада не могу. Ја Вам кажем, ја не могу, ја не спавам ни два сата навече, филмови 
ми се само одвијају. 
НАТАША КАНДИЋ: Да ли Ви када се сећате, када кажете, не можете да спавате, те 
догађаје у Челопеку и ту групу, да ли Ви њих када мислите о томе, да ли они за Вас 
представљају неку групу која је стално долазила или су они неки, међусобно 
неповезани појединци? 
СВЕДОК "В": Мислим, ја никада, ја само ове побијене, то мени иде, а највише ми је 
у сећању Репић остао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само мало према микрофону, да би чули. 
СВЕДОК "В": Репић ми је највише у сећању остао. 
НАТАША КАНДИЋ: Добро, немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала. Имате Ви питање, колега? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Заиста је тешко што сте Ви преживели, али, напросто, 
морамо да радимо свако из свог угла, па ћу морати да Вам поставим пар питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете, ја да бих могла да се сконцентришем, да чујем 
питање, кажите. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ја бих кренуо од почетка, пар краћих питања. Ви сте 
поменули да сте били на неким тамо, на почетку, стражама и барикадама, па ме 
интересује, шта то значи, где сте Ви то били, у Дивичу, пре него што су ови ушли са 
том војском у Дивич? 
СВЕДОК "В": Чим су барикаде доле у Зворнику и ми смо одмах. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте оне сеоске страже? 
СВЕДОК "В": Да. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Јесте Ви били исто у тим стражама? 
СВЕДОК "В": Јесам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Реците ми, да ли је Вама страдао неко од ближе 
фамилије тамо? 
СВЕДОК "В": Од ближе фамилије? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Од рођака, пријатеља, ко Вам је страдао? 
СВЕДОК "В": Мислим, шурак ми. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Шурак, како се зове? 
СВЕДОК "В": Чикарић Енес. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Чикарић Енес? 
СВЕДОК "В": И све комшије остале. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекосте, он није нађен, Енес Чикарић? 
СВЕДОК "В": Не. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Има заиста значајних разлика између ових исказа, па ћу 
ја покушати мало да расчистимо неке ствари. Ја сам мислио да ће динамика овог 
испитивања бити таква да ћемо то све расчистити, али чини ми се да смо олако 
прелазили на то, па с тим у вези ће бити и моја примедба на крају, али. Ви сте 
поменули Брану Грујића и у Хагу и у Сарајеву, тамо када сте саслушавани и данас на 
околности да сте га видели тамо у том «Новом извору» да је дошао. У та три исказа 
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дали сте потпуно три различите верзије тог догађаја, па ћу ја пробати да Вас питам, 
зашто овог Чворак Радета нисте у ранијим исказима помињали, већ тек данас? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете да кажете? 
СВЕДОК "В":  Па, добро, нисам, али видео сам га у аутобусу који је са нама отишао, 
отпратио нас у Челопек и горе када смо примљени били у собу, собу, горе, у «Новом 
извору». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је тај Раде? 
СВЕДОК "В": Раде, јесте. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Не, ја питам, зато што га нисте помињали у овим 
претходним изјавама? 
СВЕДОК "В": Па, добро, нисам, али сада га спомињем. Мислим има ту мајке које су 
са њим радиле годинама. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:' У Сарајеву сте рекли да је Брано Грујић само помолио 
главу? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: И рекао да вам неће ништа фалити, комшијама и да је 
отишао. У односу на изјаву коју сте дали у Хагу и ову данас, што сте рекли, то се 
знатно разликује. Да ли Ви можете нама рећи, да ли је Вама неко сугерисао да 
кажете за тог Брану да је он долазио тамо или је то? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега, шта се разликује, ја не видим разлику. 
СВЕДОК "В": Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Између Хага за Брану Грујића? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па, око потписивања тог, то је и члан већа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Око? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па, око потписивања лојалности до пописивања имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, између Сарајева и Хага, кажете, постоји разлика? 
Нема. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Има, погледајте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Брано дошао и рекао, комшије нећете изгубити ни длаку с 
главе и затворио врата, а данас је нешто додао више, на то мислите, на ту реченицу? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Различито је драстично што је рекао данас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, исто је рекао, неће длака фалити с главе, само што је 
рекао више него што има овде. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Данас је уведен нови човек, да је заједно са њим био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то смо питали. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: А у Сарајеву је рекао да је прво овај дошао, па да је за 
два сата дошао други, знате, то мислим, олако прелазимо преко тих важних ствари, 
имајући у виду да човек негира то, знате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Данас је рекао више него онда, па, значи, пита Вас бранилац. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Данас је рекао да је Брано дошао заједно са овим 
Чворак Радетом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, тада нисте поменули. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: А у Сарајеву је рекао да је Чворак Раде долазио, па да је 
након два, три сата долазио Брано, па да је пописивао један, па да је пописивао 
други, па, да ли се сећате шта је јуче сведок рекао. Предочите му то. Па, имамо шест 
верзија на исти догађај, па ја Вас молим да тако олако не прелазимо преко ствари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја не прелазим уопште олако, него гледам хашку изјаву и 
изјаву у Сарајеву. Данас сте, значи, рекли за овог Чворак Радета, па сада опет пита 
бранилац, како то да се нисте сетили у Сарајеву да поменете да је Брано још са 
неким био, то је питање? 
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СВЕДОК "В": Па, није, Раде је ту био. Није се нико ни сетио, ни ови који су на 
почетку почели, који су остали мртви, убијени, да каже, па сам рекао на Дивичу, за 
ове људе, па, нормално. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ја Вас молим да му предочите исказ јучерашњег 
сведока, где каже јучерањи сведок да је Брано Грујић дошао сам, да никога није било 
и да је донео спискове и да је учитељ неки по тим списковима, а не појединачно? 
СВЕДОК "В": Брано је дошао сам, а Раде Чворак је донео папир. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је учитељ Мустафа. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Није рекао да су писали појединачно данас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, ја сам га питала, ко је био задужен, он је рекао учитељ 
Мустафа. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ето, да расчистимо бар ту чињеницу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, сведок јуче који је био под псеудонимом «З», каже, прву 
ноћ нам је дошао Брано Грујић, донео нам папир, оловку, да напишемо презимена и 
имена, да би нам послао вечеру и послао је по војсци вечеру и описује Брану како је 
изгледао, председник општине, председник СДС; бркови, црна коса, познајемо се 
ми, јел био у цивилу, униформи. Нема ништа више, колега за Брану. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па, тај сведок је рекао да је сам дошао Брано, да није 
нико, ово је различито данас, овај сведок различито говори. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, каже да није он лично, војска, по парче хлеба и 
паштету, ево, било је неке војне полиције, донео нам је, није рекао да није био, само 
је рекао Брано Грујић, није ни рекао, није рекао сам је, није рекао, ево имам 
транскрипт, колега. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Како није рекао, питао сам га ја директно то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови су рекли за лојалност који су ближе били. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ако се сећате да је рекао после, ево да питамо сведока, 
да ли је Брано само једном, само сте га једном на кратко видели? 
СВЕДОК "В": Само једном. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: А сведок је јуче рекао, овај да је још једном дошао 
након тога да узме? 
СВЕДОК "В": Не знам где га је видео, ја сам само једном. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Мислим да предочим, каже колегиница да није 
помињао, а јесте помињао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, не, имам транскрипт где га ја питам, питам сведока 
јуче, рекли сте у истрази на питање Тужиоца, је ли још нешто казао, кажете, и 
лојалност да потпишемо, он је у истрази, сведок јуче исто рекао да је Брано тражио 
лојалност, а онда сведок јуче одговара, ови су рекли за лојалност који су били ближе. 
Значи, људи који су ту, да су чули, он је јуче рекао да он није лично чуо, јер је био 
далеко, ако се сећате. Ево, има и страна 25. транскрипта од јуче, шта је казао Брано, 
Ви кажете да попишемо имена, па ја питам, јел још нешто казао, Ви кажете, и 
лојалност да потпишемо. Ја му сада предочавам оно од претходно шта је рекао, 
ништа више, сва имена су пописана, вечерали смо. Ви кажете да је само једном био 
Брано? 
СВЕДОК "В": Ја сам га само једном видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте га видели једном? 
СВЕДОК "В": Једном, на врата је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај сведок јуче каже да га је видео једном, ево имам ја овде 
негде записано, ево сада да нађем, да га је једном видео, а да је за други пут чуо од 
других да је дошао. Значи, ни он не каже да га је лично видео два пута. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Не, данас је сведок рекао, значи, да је Брано дошао у 
друштву са овим Чворак Радетом. Да ли је неспорно то? Јесмо то сви чули? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не можемо са сведоком нешто да чинимо неспорним. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Мислим, хоћу да са Вама расчистим неке ствари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, наравно, немамо шта да расчишћавамо. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Зато што није се десило. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које сам рекла што се није десило? Колега, шта сам рекла 
што се није десило, ево га транскрипт од јуче? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ево ја хоћу да предочите сведоку у Сарајеву шта је 
рекао за тај догађај, да га је другачије описао у односу на данас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Сарајеву? Реците која страна да му предочим поново, ево 
предочићемо. Шта нисмо предочили? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ево, погледајте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажите, која страна. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ко је дошао прво, страна 5. погледајте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само да нађем, колега, ево. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Из овог сведочења, значи, произилази у Сарајеву да је 
списак био много раније, да је Брано Грујић тек увече дошао, да су пописали? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Долази полицајац са белим опртачима, црна беретка, 
сунчанице. Јел то тај Раде? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Страна 5. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то Раде Чворак? 
СВЕДОК "В": Да, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел то Раде Чворак? 
СВЕДОК "В": Не, не, није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Него други неки? 
СВЕДОК "В": Није, то не други неки прошао ту, био је ту, а Брано Грујић је само 
једном дошао. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ради се о лојалности, то су важне ствари. 
СВЕДОК "В": Ја сам. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: И попису имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како није, па јесте Сарајево, 5. страна. Рекли сте у Сарајеву, 
долази полицајац са белим опртачима, црна беретка, сунчанице, да се потпишемо за 
лојалност армије. 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се потпишемо сви да ли хоћемо армију српску, да будемо 
њихов војник. 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тако смо и потписали нас 180. 
ЧЛАН ВЕЋА-СУДИЈА ВЕСКО КРСТАЈИЋ: Они су, тај војник је отишао, а Раде је 
дошао ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Свако се посебно потписивао. 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добио сам један папир, ту се сваки потписивао. Нас је, 
мислим, 184, да нас је ту било. 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па онда кажете даље. Брано Грујић, можда једно седам, пола 
осам навече, улази само отвара врата, глава му пролази, каже, вама не сме ни длака 
фалити. 
СВЕДОК "В": Јесте. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: А шта је данас било? Данас испаде Чворак Раде да 
долази са Браном, да су потписивали лојалност и то. 
СВЕДОК "В": Нисам ја рекао са Браном. 
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АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: То је колега покушао да расчисти, знате, није остало, 
остало је потпуно нејасно, врло важна ствар. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колега, ја то све схватам, и шта сада предлажете да радимо? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да питате сведока да расчистимо, ако можемо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, питали, ја сам питала, Ви питате. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ево, ја сада питам, не питам ово што је члан већа питао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево ја сада читам њему. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Шта је тачно? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је тачно? 
СВЕДОК "В": Раде је са нама остао ту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро? 
СВЕДОК "В": Учитељ Мустафа је писао имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је тражио да се пишу имена, Раде или овај полицајац или 
Брано? 
СВЕДОК "В": Полицајац је донео папире Радету, ево вам папири, да се потпише 
лојалност за српску војску. Радету је дао и изашао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А не Брани? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
СВЕДОК "В": Изашао је, Брано је након тог времена, можда се и са Радетом сусрео 
ту негде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Брано никакав папир није давао? 
СВЕДОК "В": Мени није, нама није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није вама давао? 
СВЕДОК "В": Није, само је отворио врата и каже, вама неће ни длака са главе 
фалити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Неки сведоци, који су били у истој просторији, 
причају? 
СВЕДОК "В": Другачије? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Другачије, да је Брано тражио лојалност да потпишете, да је 
Брано давао папир. Шта Ви на то кажете? 
СВЕДОК "В": Можда је он тражио, али не знам ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви све време  пратили, кажете, он улази и излази, 
Брано? 
СВЕДОК "В": Где? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту, јесте га Ви видели како он помаља главу, каже то и 
излази? 
СВЕДОК "В": И излази, никада га више нисам видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел могуће да је још нешто причао, а да Ви нисте чули 
или да није могуће? 
СВЕДОК "В": Не, ништа није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није ништа више причао' 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Јесте Ви сигурни да је Брано долазио? 
СВЕДОК "В": Сигурно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Изволите, колега. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Сведок је у току сведочења у два наврата паушално 
изнео оцену да Брано зна где су отишли, наводно, ови што су изведени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да би он требало да зна? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ја бих поставио следеће питање. Када су вас возили 
тамо у два наврата да вас пребаце на ту слободну територију, да ли сте ви схватили 
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да они вас возе да вас спасу, заштите од тог хаоса ратног или, како сте Ви то 
схватили, када сте ишли горе преко тог Хан Пијеска и вамо на Црни врх са 
породицама, са аутобусима? 
СВЕДОК "В": Па, надали смо се да идемо на слободну територију, нормално, али. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: А шта мислите, пошто председница већа по мени, 
можда и непотребно инсистира на Вашем одговору, ко је могао бити одговоран за то 
што се вама дешавало, упорно док није добила одговор да је то Брано Грујић, ко је 
одговоран за то што ви нисте отишли тамо на слободну територију? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Непотребно да питам, ко га је заточио, је ли то непотребно? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Не, Ви сте питали ко је могао бити одговоран за то и 
десет пута сте му постављали питање док није рекао, па, ко је, шеф СДС. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам ко би могао, него, да ли је икада сазнао ко га је 
заточио, колега, немојте. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Не, не, ја сам тачно записао шта сте Ви рекли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је могао бити одговоран? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Тако је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И он рекао да је Брано Грујић? Не, он је рекао да је Брано 
Грујић морао би да зна, да каже, а није рекао да је он одговоран, немојте, колега, баш 
толико. 
СВЕДОК "В": Рекао је то, али хајде да се вратимо на ово. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, нећемо сада да полемишемо, имаћемо транскрипт. И, 
шта је питање? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Питање је, ко је одговоран зато што они нису отишли на 
ту слободну територију тамо? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да ли зна, да ли може? 
СВЕДОК "В": Не знам, доћи ће сведоци па ће знати неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Што вас нису тамо примили, што сте враћени? 
СВЕДОК "В": Што смо враћени, доћи ће сведоци, па ће казати они нешто. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Е сада, када смо код тих сведока, ко је вама те спискове 
тамо презентирао, кажете, били су спискови ко је убијао, када сте били тамо у 
Сарајеву, ко је правио те спискове и ко вам је давао те спискове. 
СВЕДОК "В": Које спискове? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па, што сте поменули малопре. 
СВЕДОК "В": Ја правим списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је кога убијао? 
СВЕДОК "В": Ја правим свој списак. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Лично, на основу тога што су Вам ови други рекли? 
СВЕДОК "В": Па, нешто мојега, нешто његовога. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па, добро, зато Вас и питам. А да ли је тај списак што 
сте сада покушавали да нам предочите овде, исто резултат тога сабирања утисака и? 
СВЕДОК "В": Нормално. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ви сте поменули да је мајор Павловић на тенку ушао 
тамо? 
СВЕДОК "В": Нисам рекао да је ушао на тенку. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Него? 
СВЕДОК "В": Ја сам рекао да је стајао на тенку и рекао да је ово. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Добро, стајао, ево, добро, стајао је, ја сам, углавном, 
био је на тенку? 
СВЕДОК "В": Јесте, да је мајор Павловић, Југословенске народне армије. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Када је то било, да ли можете да нам прецизирате? 
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СВЕДОК "В": 27.05., не 04., је ли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После пада Дивича? 
СВЕДОК "В": Не, после Куле оно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, то, Кула, па. 
СВЕДОК "В": Да,  26. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, 27. Дивич? 
СВЕДОК "В": 27. Дивич. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Ту чињеницу нисте истицали ни у Сарајеву, ни у Хагу. 
Сада први пут видимо тог мајора Павловића тај дан на тенку, па мене интересује, да 
ли сте Ви те догађаје мало помешали временски или је тачно само ово што сте рекли 
на питање пуномоћника да сте Павловића само видели испред «Видиковца», када је 
долазио на преговоре? Само једном сте рекли да сте га видели? 
СВЕДОК "В": Да. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Мало то да нам разјасните. 
СВЕДОК "В": Видео сам га само једном када је долазио на «Видиковац». 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: А шта је сада са овим што сте рекли да је био на тенку? 
СВЕДОК "В": Па, добро, али. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате, да ли је био и на тенку и пред џамијом или 
на «Видиковацу»? 
СВЕДОК "В": Ја не могу Вам рећи да је био пред џамијом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, Ви да сте видели, морамо то мало да разјаснимо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја нисам га видео пред џамијом, сигурно, не знам. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да ли сте Ви то на основу нечега што Вам је то други 
причао или сте Ви то видели, да расчистимо, врло су важне ствари? Не тражимо ми 
да Ви кажете нешто. 
СВЕДОК "В": Сви смо ми били пред џамијом истерани, сви. Он се представио као 
мајор Павловић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, то сте рекли у Сарајеву да се представио као мајор. Где је 
то било када сте Ви видели да се он представља као мајор Павловић? 
СВЕДОК "В": Стајао је на тенку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испред? 
СВЕДОК "В": Горе, «Видиковац». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На «Видиковцу»? Колико има од џамије, колико је то 
удаљено? 
СВЕДОК "В": Па, има једно триста, четиристо метара. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Када је то било? 
СВЕДОК "В": 27. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Потпуно су различити догађаји у једном, другом и 
трећем исказу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, 27. април, има овде, у Сарајеву, 27. април, упали су са 
тенковима, са војском у место, страна број 2, транскрипт баш од 27. априла 2005. 
године, ето, после тринаест година. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Значи, само једном сте га видели? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Немојте закључивати, стављати у уста сведоку. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Рекао је сведок, нема проблема, немојте да скачете. Ја 
постављам питања, ево, имамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је то већ, само да видимо, шта да му предочимо. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па, ево данас је рекао на питање пуномоћника, да је 
видео Марка Павловића на разговору када је ишао, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На «Видиковац»? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Мирсад. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Халиловић, када је ишао на «Видиковац»? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Тако, мислим, тако је рекао, ја не знам сада, само хоћу 
да расчистим, да  ли је то тај догађај, други догађај, временски нешто се ту не 
уклапа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сада сам питала, сада сам га питала, тај један пут када га је 
видео, где је било. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Значи, то је било на тенку, да расчистимо то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Код «Видиковца». 
СВЕДОК "В": Код «Видиковца», јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да га он није видео на џамији, код џамије, али да су му 
други причали, каже овде, кажу, да је Павловић, кажу да је Павловић. 
СВЕДОК "В": Да. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ:  Да ли можете да нам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, и у Хагу је рекао, Павловић, мајор Павловић дошао је у 
Дивич са нашим представницима и његовим телохранитељима и вратио се. Након 
тога више није долазио. Значи, потврђује да је био тамо. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Али када, имамо сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е па сада, колега, ја не могу да. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Јасно је мени, али ја хоћу да пробамо да расчистимо те 
ствари, ако можемо да расчистимо, помешали смо и време и простор, знате. Имајући 
у виду да сте нам данас рекли нешто у вези овог претходног сведока, јесте ли Ви 
разговарали са овим претходним сведоком у вези неких ових детаља? 
СВЕДОК "В": Каквих детаља? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па, рекосте, нешто сте чули од тог претходног сведока. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, каже да му је он дао списак оних убијених. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да, то ми је јасно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онај списак који ми имамо у предмету. 
СВЕДОК "В": Да. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Не, да ли сте нешто разговарали у вези овога Бране 
Грујића? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када, колега, када? 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Па, када Вам је дао тај списак? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када Вам је дао списак, овај јуче сведок, под «З», када Вам је 
дао овај сведок онај списак где су сви, што сте хтели, па да сам ја рекла да имам у 
предмету, када је то било? 
СВЕДОК "В": Није ми јуче дао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није јуче? 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, тада када Вам је дао, јесте ли нешто причали са њим, 
везано за појављивање Бране и то? 
СВЕДОК "В": Па, ја сам га питао, јеси га могао познати, видиш ли га, пошто сам чуо 
од њега да је радио са њим негде пет година, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Заједно? 
СВЕДОК "В": Са Браном, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само то сте га питали? 
СВЕДОК "В": Да, то сам га питао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Да ли Ви знате да је овај Репић умро? 
СВЕДОК "В": Чуо сам. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Када сте чули то? 
СВЕДОК "В": На вестима, на телевизији. 
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АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Добро, хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Ја сам и у Сарајеву рекао да ми је страшно жао што 
је овај човек преживео и сви Дивичани и то сада исто кажем, заиста је страшно шта 
су они преживели, али управо због жртава бих морали да утврдимо праву истину и 
зато су моја питања и примедбе биле у том циљу, а праву истину ћемо само утврдити 
у једном законитом поступку, да би се разумело шта ми, уствари, овде желимо да 
утврдимо. Рекао је, да почнем са тим списком, ту смо неколико прича сада чули у 
току данашњег дана, да се појављује неки списак, који је добио од сведока. Малопре 
смо чули да је то сам правио, а чули смо и госпођу Кандић, да каже, да то 
затвореници праве, да је то уобичајено, када је питала сведока, па је рекла, то је 
уобичајено да затвореници праве. Мене интересује сада, да ли сведок, тај списак који 
несумњиво постоји о радњама које су они доживели тамо, када је то направљено, у 
затвору, после изласка из затвора, мислим, временски, када је то сачињено, без 
обзира ко га је сачинио и на који начин? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, колико у односу на догађај, то питате? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Када је то урађено? Када су састављали? 
СВЕДОК "В": Ко је правио у затвору спискове, он је и добро прошао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел знате када је то отприлике? Јел то прављено у неком 
дужем периоду или? 
СВЕДОК "В": Спискови ови? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је шта урадио од тих војника? 
СВЕДОК "В": Добро, то смо после изласка из логора мало састављали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После колико времена? 
СВЕДОК "В": Па, можда једно месец дана, када сам изашао из логора, почели смо 
помало састављати, писати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је шта видео? 
СВЕДОК "В": Ко је шта видео, ето то. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Када је саслушаван од стране истражитеља Хашког 
трибунала у јануару 1996. године, ја мислим, значи три и по године након тог 
догађаја, отприлике, према сада исказу сведока, постоји тај списак. Како се може 
објаснити, како сведок, да ли може да објасни, да у том исказу, ни једном речју није 
поменуо Тору? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сам ја питала. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Добро, ја сада питам због ових околности. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Због списка, али исто питање? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Па, није исто питање, мало је другачије. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: О чему се ради? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Дозволите, мало је другачије питање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Мало је другачије питање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, како то да ни једном речју Торо није поменут? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: А имали су списак? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 1996. године пред истражитељима? 
СВЕДОК "В": Не знам ни ја шта је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Да ли то значи да није био на том списку? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли то значи да Торо није био на списку учинилаца? 
СВЕДОК "В": Ја немам никога на списку од овијех, ја имам само мртвих и убијених 
и живи који су. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, јел тај списак који Ви помињете, на основу кога сте 
причали, говорите о списку погинулих и рањених или списку ко је шта урадио? 
СВЕДОК "В": Ко је шта урадио, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То, кажете, правили сте списак ко је шта урадио? 
СВЕДОК "В": Јесте, јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сада 1996. године нема Торе код хашких истражитеља? То 
пита бранилац, Ви кажете, схватате? 
СВЕДОК "В": То не знам како смо, овај испустили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Вас пита бранилац? 
СВЕДОК "В": Како сам испустио, мислим, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел Вас тај истражитељ питао те надимке, или сте Ви сами 
говорили ко је све улазио? 
СВЕДОК "В": Па, сами говорили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сами сте, а исте Тора ни једном поменули? 
СВЕДОК "В": Нисам, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па Вас пита бранилац, од тог окривљеног под надимком 
Торо, како је до тога дошло да га тада уопште не поменете, а сада се пуно пута 
помињао у Сарајеву, па данас опет се не помиње или се врло мало помиње? 
СВЕДОК "В": Не знам како је то дошло до тог испуста, знате. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Како објашњава да исти догађај, убиство Шабана 
Бикића, па Енеса Чикарића, па овог са полним органом, које је дефинисао, који је 
описао догађај код хашког истражитеља, али је навео друго лица? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питала сам га. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Значи, није испуштено само име, него, поводом 
истог догађаја, као извршиоца наводи друго лице, означава га као Пуфту и описује 
га, или Репића, али Торо у сваком случају не наводи. Да ли то може да објасни? 
СВЕДОК "В": Не могу ништа. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Фотографије које су му показиване у Сарајеву, 
тада је међу свим тим фотографијама, тада му је и предочено да се међу 
фотографијама налазе лица која су у то време осумњичена за ово кривично дело, па, 
значи и Славковић Драган, звани Торо. Да ли је на тим фотографијама препознао 
Славковић Драгана? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тора, јесте познали? 
СВЕДОК "В": Не. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: 12. овог месеца у ЦЗ-у, када је вршено 
препознавање, да ли је у једном од тих препознавања указао на некога који му се 
учинио као Славковић Драган? Имамо тај записник, али пошто нам још нису дати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када сте били у понедељак у затвору, рекли сте за једног, 
мислим да је Торо? 
СВЕДОК "В": Био је под бројем 3, тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, Ви сте рекли да мислите да је Торо. Добро, имамо то све 
и ознаке и бројеве и све. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Ја само хоћу да дам коментар, да је под бројем 3 
тада био Грујић Бранко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Грујића ја не познајем, верујте ми више. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Добро, добро. И још једно, да ли је икада видео лик 
Драгана Славковића, званог Торо? Да ли га је видео? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када, мислите у Челопеку или? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Од Челопека па надаље? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Након изласка из затвора? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: И у Челопеку и након Челопека? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, у Челопеку је причао сада. Јесте ли икада видели тог 
Тора, уживо или на фотографији до данас, јел тако питање? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Да, да, тако. 
СВЕДОК "В": Па, вероватно да сам га видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где? 
СВЕДОК "В": Сигурно у Челопеку доле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када су била ова дешавања? 
СВЕДОК "В": Па, нормално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А; после тога? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не? 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Ја ово питам зато што сведок данас, објашњавајући 
на Ваше питање, шта је непосредно видео, описује само два догађаја, да се не 
враћамо на то, а за све остале догађаје, где помиње Тора, каже да то није видео, зато 
што су гледали испред себе, према зиду, светиљка црвена високо горе и да то нису 
могли да виде, па бих желео да каже сведок, ако може да се сети, када је конкретно 
видео Тора, приликом ког догађаја? 
СВЕДОК "В": Не могу Вам рећи то, не знам. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала, колега? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Хтео сам да питам сведока, у којој мери се он разуме у 
оружје, уопште и наоружање? Да ли је добар познавалац, да ли знате површно, имате 
сазнања из војске или? 
СВЕДОК "В": Имам нешто. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Добро. Па, да ли је то слабије или да ли се добро разумете? 
СВЕДОК "В": Па, добро, не разумем се много у то, у та наоружања, али ипак. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Реците ми, за ову групу која је долазила, шта су све они 
имали од наоружања, да ли се сећате? 
СВЕДОК "В": Имали су пиштоље, имали су ножеве, имали су и аутоматске пушке, 
малокалибарку. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Помињали сте и овај револвер и питано је, да ли 
разликујете пиштоље и револвере? 
СВЕДОК "В": Нормално. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Па, сада, ако можете у вези тога да се изјасните, ко је имао 
пиштољ, ко је имао револвер, пошто је у вези тога даван различит исказ раније? 
СВЕДОК "В": Пиштољ има оквир, је ли? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте да је Зокс имао револвер? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јел још неко имао револвер? 
СВЕДОК "В": Нисам  видео, ја сам у њега видео револвер, а пиштољи су ови имали, 
овај обични. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Репић, шта је имао, да ли се сећате? 
СВЕДОК "В": Пиштољ, имао је и малокалибарску пушку. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Не знам да ли је предочено, у истрази је помињао да је 
Репић имао тај револвер? 
СВЕДОК "В": Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није, вероватно, реците ми страну, па ћемо предочити. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Страна је 7. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сарајево? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Сарајево, четврти, пети ред од доле. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Аха, Репић је имао малокалибарку, револвер, 
малокалибарску пушку. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Да. Сведок је данас рекао за, револвер Док Холидеј. Шта 
му то значи, јел то модел Док Холидеј или по начину ношења? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекао је, као у Док Холидеја. 
СВЕДОК "В": Као у Док Холидеја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Његов. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Да ли је и шта је још од наоружања имао Зокс? 
СВЕДОК "В": Не знам више. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Не знате' 
СВЕДОК "В": Не знам. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Топуз, да ли је имао, палицу? 
СВЕДОК "В": Имали су и шипке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, али Зокс, Зокс, шта је имао? 
СВЕДОК "В": Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: У истрази је помињао да је Зокс имао топуз, затим палицу. 
Да ли је имао нож можда? 
СВЕДОК "В": Имао је, сигурно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јесте видели? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: У истрази је помињао да је Зокс ударао топузом, више 
лица, а на другом месту, металном шипком? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате, тај топуз ко је имао? Данас сте нам рекли, па 
сте га описали са тим бодљама дрвеним и то? 
СВЕДОК "В": Топуз се једном појавио у томе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са тим као кожним, па се држи? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко га је имао у руци? Данас сте нешто друго рекли? У 
истрази сте рекли, Зокс је имао? Данас сте рекли Торо, а у истрази Зокс? Па, ко је 
имао, да ли се сећате? Шта је тачно од та два, да ли можете да кажете? 
СВЕДОК "В":  Торо, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Колико година има тај Зокс? 
СВЕДОК "В": Можда 22 и године, не знам, тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је био најмлађи од свих њих, јесу били сви исти или, јесу 
били сви истих година или неко млађи, а неко старији? 
СВЕДОК "В": Ја мислим да је он био најмлађи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тај Зокс? 
СВЕДОК "В": Да. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Па, у вези тога, опет су даване различите изјаве. У Хагу је 
речено да је имао, колико сам видео, 35 година, а у Сарајеву 28? Одакле сада податак 
да је толико разлика у годинама? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте у Хагу, Зокс је био висок око 175 цм, тежак око 80 
кила, кратке, црне косе са залисцима, имао је велике очи, око 35 година, носио је 
маскирну униформу са ознакама, са орлом, на левој руци. Да ли се сећате тог описа 
или таквог човека, по том опису? 
СВЕДОК "В": Е, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете са сигурношћу уопште да нам кажете, имајући 
у виду ову временску дистанцу или не можете, да је нешто од тога тачно или није? 
Сада сте рекли да је био најмлађи? 
СВЕДОК "В": Па, то је тако изгледало, ја не знам, не могу. 



 87

АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: У Сарајеву је речено да има 28 година, на 15. страни, 
последњи ред? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, рекла сам преко 100 кила, питала сам. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Сада, кажем, та разлика, није то мала ствар. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можда 28 година, тако нешто? Јел можете нешто ближе о 
том Зоксу? Кажите, колега, да ли имајош питања? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Помињао је неког Зорана. Да ли су тај Зоран и Зокс, да ли 
је то исто лице? 
СВЕДОК "В": Зоран? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам Вас данас питала, предочила да сте у Хагу рекли да је 
био и неки Зоран кога сте исто описивали, а бранилац Вас пита, да ли су то исти 
људи, Зоран и Зокс или су то два, а он је данас рекао да уопште не зна за Зорана, да 
се не сећа таквог човека? 
СВЕДОК "В": Не сећам се. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Да ли Вам значи нешто то, да ли сте чули то име тамо? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зоран или неки Зока? 
СВЕДОК "В": То једино знам у Батковићу доле, Зока био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То, касније? 
СВЕДОК "В": Да, касније. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Киза неки, да ли сте чули за неког Кизу? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Везано за догађај са Ејубом Тухчићем, да определи 
временски, када је то било, пошто ја нисам разумео из исказа, да ли је то било 
приликом овог првог дешавања или у другом случају? 
СВЕДОК "В": Мислим у првом. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: У првом? Везано за извођење Хусеина Хаџиавдића и 
Нурије Хаџиавдића, различити су искази, па у том смислу бих поставио питање, да 
ли се сећа, да ли су њих двојица изведени истовремено или наизменично? 
СВЕДОК "В": Наизменично, прво Хусеин. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Да ли су са њим изашли, како је било, да ли су сви изашли 
са њим, из ове групе, или је неко остао унутра? 
СВЕДОК "В": Нисам разумео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ова група што стално помињете, Торо, Пуфта, Зокс, да ли су 
сви ту или излазе, пита Вас бранилац? 
СВЕДОК "В": Нису сви, нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Док је Ејуб, на то мислите, док је он тучен, јел су били сви 
ту? 
СВЕДОК "В": Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А сада рекосте нешто, нису сви, молим Вас, колега, само 
немојте да. 
СВЕДОК "В": Ја сам мислио, питао је за излазак Хусеина. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Нурије? 
СВЕДОК "В": Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то смо завршили, рекли сте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е сада пита, када је Ејуб Тухчић тучен, пита Вас бранилац, да 
ли су ту, то сам Вас и ја и члан већа питао, јесу и тада све време присутни и Репић, и 
Торо, и Зокс, и Пуфта? 
СВЕДОК "В": Па, јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу? 
СВЕДОК "В": Да. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: И још везано за извођење Нурије и Хусеина Хаџиавдића, 
пред Хагом је помињао да је чуо рафале, а у истрази је рекао да ништа? 



 88

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, ја сам га питала данас за ту разлику и одговорио је, 
баш сам му то предочила. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Хтео сам још да питам, везано за препознавање. На 
записнику, кажем, иако нам није достављен, да ли је препознао било које лице? 
СВЕДОК "В": Не бих желео. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Добро, не мора. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Имамо то, мислите на овај од понедељка? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добићете. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Добићемо? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Већ је то сачињено. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: И ако може, поново ћу се вратити на овај опис, још ми је 
нешто упало сада у очи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Поменуо је на записнику пред Хагом да је Зокс имао 
кратку црну косу са залисцима, а овде је после рекао да се ради о плавом. Па, и данас 
је рекао да се ради о плавом човеку, плавушану? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате, какав је био Зокс, плав или црн? 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: То су исто битне ствари. 
СВЕДОК "В": Плав је био, плав. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мислите да је био плав? 
СВЕДОК "В": Јесте, плав. 
АДВ. ДРАГАН ЂОКИЋ: Добро, хвала. 
АДВ. СЛОБОДАН СТАШЕВИЋ: Ове белешке или спискове које он помиње или 
подсетник, нека каже, из ког времена потичу? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, рекао је, месец дана након изласка. Мислите, месец дана 
након изласка из Батковића у новембру, или из Челопека, или, одакле? 
СВЕДОК "В": Из Батковића, нису сви, па, који су људи страдали што су писали по 
логорима те спискове, па који су страдали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Људи који су страдали или ко им је то учинио? Да направимо 
разлику. 
СВЕДОК "В": Ја сам ове спискове правио када сам изашао из логора. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ти спискове садрже имена лица која су погинула и рањена 
или имена ко им је то урадио? 
СВЕДОК "В": Имена погинулих и рањених и преживелих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, јесу били спискови, ко је шта радио од ових по 
надимцима, што данас причамо, оптужени? 
СВЕДОК "В": Па, јесу доле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који су нама оптужени да су радили та дела. 
СВЕДОК "В": У Батковићу, има у Батковићу ови поједини који су били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви дошли у посед таквих спискова где пише, то и то 
урадио, овај то урадио, онај или не? 
СВЕДОК "В": Имам овде који су у Батковићу били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта имате? 
СВЕДОК "В": Ови стражари шта су радили и како су имена. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који стражари? 
СВЕДОК "В": У Батковићу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, за Челопек питам, јесу прављени, пита и бранилац, 
јесу прављени, јесу некада прављени неки спискови, ко је шта радио, ко је кога 
убијао у Челопеку? 
СВЕДОК "В": Није. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А није? 
СВЕДОК "В": Није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То су само спискови погинулих? 
АДВ. СЛОБОДАН СТАШЕВИЋ: Зато што је у једном тренутку рекао да постоје и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, ја сам покушала. 
АДВ. СЛОБОДАН СТАШЕВИЋ: Хвала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то су само спискови, ко је рањен, ко је? 
СВЕДОК "В": Ко је преживео. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Само ово нисмо расчистили до краја. Дакле, и у 
Сарајеву је имао само те спискове, ко је рањен, ко је убијен, да ли то то значи? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли то значи, да када сте испитивани у Сарајеву, имали сте 
само спискове ко је страдао? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли имали некада уопште те спискове ко је шта урадио 
од неких тих? 
СВЕДОК "В": Не, нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте? 
СВЕДОК "В": Нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато су била питања, одакле ове разлике. 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Госпођо председнице, извините, питајте га 
специјално, да ли је имао у Сарајеву, приликом исказа у Сарајеву? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питала сам сада Сарајево, да ли сте у Сарајеву имали? 
АДВ. ДРАГОЉУБ ТОДОРОВИЋ: Списак онај, који је имао списак у Сарајеву? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који списак сте имали? 
СВЕДОК "В": Убијених и преживелих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Али, како је онда дошло до тога да сада у Сарајеву, 
одједном сада сте стално помиње Торо, а код истражитеља, то сте рекли не можете 
да објасните? 
СВЕДОК "В": Па, добро, кроз разговоре са својим сапутницима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Разговори који се тичу, чега? 
СВЕДОК "В": Па, тих који су били у Челопеку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови што муче или? 
СВЕДОК "В": Ови што муче, у разговорима да је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је ко урадио? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, то сте усмено препричавали ко је шта урадио? 
СВЕДОК "В": Нормално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Значи, нису постојали писмени, него усмено, па сте 
ви причали између себе ко је шта урадио? 
СВЕДОК "В": Јесте. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Судија, сада дефинитивно ми није јасно. Једино 
ако ћемо ићи да је исказ сведока оно што задње каже, а он је у односу на ове 
спискове рекао једно седамнаест верзија, знате. И јасно и гласно је рекао да је то 
списак догађаја и ко је кога убио, односно злостављао, е сада, не знам шта ћете Ви 
узети као задњу истину, али ако се, слушајте, ако се на питање пуномоћника 
одговори на један начин, на питање суда на други начин, на питање браниоца на 
трећи начин, онда ја не знам шта ће бити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да чујемо и на четврти начин, изволите. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Мислим да је сведок рекао оно што зна, посебно 
апострофирајући оно што је лично видео, а то зна, значи чуо или му неко други 
причао. Пред судом је овде понудио списак и уместо да коментаришемо о томе шта 
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ту пише у том списку, он је понудио суду тај списак, па можемо узети од сведока тај 
списак и видети шта заиста у њему пише, да не би нагађали шта у њему пише и 
закључивали шта то сведок хоће да каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Тај списак што сада вадите из џепа, јел то једини 
списак који имате? 
СВЕДОК "В": Једини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Једини? Дајте да видимо да ли је то ово што нам је јуче дао 
сведок. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Судија, он рече да није са претходним сведоком, 
јучерашњим сведоком разговарао и да није добио списак, па ако је исти. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја вас молим да не говорите имена заштићених сведока, 
немојте заиста, све се чује ово. Он је рекао када му је сведок, рекао је, када му је 
сведок који је јуче сведочио дао, није рекао да му је јуче дао, није нам рекао да му је 
јуче дао. Сада ћемо да видимо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И само још једну примедбу. Мислим да се сведок 
непотребно малтретира појединим питањима, тражећи тако ситне детаље, о нечему 
што се догодило 1992. године. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није, колега, детаље него разлике у исказима. Морамо да 
знамо на крају, шта је сведок рекао, ако имамо. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сачекајте да завршим реченицу, па онда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Извините. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Па онда закључак, дакле, детаље да ли се то десило 08., 09., 
10., 11., 12. или 27. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Слажем се, добро, добро. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Дакле, по мишљењу оптужбе, то су детаљи који непотребно 
оптерећују сведока. Он је дао, опет наше мишљење логично, објашњење, а у исто 
време, на данашњем главном претресу са питањима на која је сведок већ одговорио, 
дакле, не сећа се шта је све било пре два, три сата, на данашњи дан или почиње се 
овако питање, не сећам се тачно шта сте рекли у вези, па неке чињенице, па Вас зато 
питам, да ли се сећате. Мислим, да то заиста оптерећује сведока и сасвим је логично 
што је сведок збуњен, овде, данас, и наравно највише због тога што сму се то 
догодило 1992. године, па молим, да ето, на неки начин, помогнемо сведоку да се 
изјасни о ономе што зна. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја се надам да Вам ништа нисам одмогла и да Вас нисам 
уплашила, не верујем да би било ко овде други, али морате нас схватити, имамо 
задатак да утврдимо, да ли су ове чињенице које пишу у оптужници, тачне или нису. 
Изволите. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Судија, ја заиста морам да реагујем на ово што је колега 
Тужилац, уз сво поштовање према колеги, ја не мислим да су чињенице и детаљи о 
датумима, о времену и месту догађаја који сваког појединачно од овог окривљеног, 
могао коштати двадесет година затвора, неважне чињенице. Ми инсистирамо управо 
зато што је овај сведок толико драстичне разлике изнео у три исказа, да је то 
непојмљиво и ја са овога места хоћу да кажем да је моје опште запажање, не само 
моје, већ и свих бранилаца, да се чудне ствари дешавају са сведоцима, знате, да би 
можда чак и веће требало да предузме мере, да скрене пажњу неким саветницима из 
публике да то не раде, да не злоупотребљавају несрећу ових сведока. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам на кога мислите, колега, ја први пут чујем да неко из 
публике злоупотребљава нешто. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Имамо ми нека сазнања да се раде неке ствари које не 
би смеле уопште. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Реците колега, ја не могу ништа да реагујем, ако не знам. 
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АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Када будемо доказе чврсте скупили, онда ћемо да Вас 
обавестимо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онда ће бити касно. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Зато долази до овако драстичних разлика. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, онда ће бити касно. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Неће бити касно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сведок је завршио сведочење. 
АДВ. МИЛОМИР ШАЛИЋ: Можда за нас, са становишта одбране, неће бити касно, 
да ће можда бити право време. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево, ја сам сада извршила увид у овај списак који је предао 
сведок и то је списак само са именима лица која су одведена из затвора, одведена у 
непознатом правцу, пуштена на слободну територију. Ми ћемо то да ископирамо, па 
ћемо да придружимо спису. Значи, нема нигде имена неких евентуалних 
починилаца, па ћемо то придружити. Изволите. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Судија, када смо код овог списка, коначно да то 
расчистимо. Ко је писао тај списак? Нека сведок одговори, чији је рукопис? 
НАТАША КАНДИЋ: Ћазимов. 
СВЕДОК "В": Ћазимов. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Немојте колегинице, молим Вас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Немојте уместо њега. 
НАТАША КАНДИЋ: Може да се упореди, имате у судском списку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не може да се упореди, док нема. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Нисам ја Вас питао, питао сам сведока. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Док не дође у посед, нема шта да се упоређује. 
НАТАША КАНДИЋ: Па, код Вас је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, сада је дао. Добро, овај транскрипт неће више личити ни 
на шта, пошто ја се чујем, други се не чују и тако.  
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Ово питам зато што је сведок у давању свог исказа 
рекао, да је он лично правио списак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, он је рекао и лично сам правио у току године, али за овај 
је рекао што му је дат, да му је дао сведок. 
АДВ. МИРОСЛАВ ЂОРЂЕВИЋ: Рекао је, такође, да има само један списак. 
СВЕДОК "В": Имам један списак и бацио сам га ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај списак сте добили од сведока? 
СВЕДОК "В": Добио сам од Ћазима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли тако? Добро. Изволите. 
НАТАША КАНДИЋ: Ја морам збиља да кажем нешто и због господина Шалића и 
Вас. Сви праве, који преживе логор, они или у време заточеништва или касније, 
праве спискове. То је једини начин да се сачувају подаци о томе, ко је када убијен и 
ко је од починилаца нешто починио и то је  нешто легитимно, потпуно и молим вас 
да не правимо сада мистерију спискова, сви праве. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Питање је, да ли постоји списак? 
НАТАША КАНДИЋ: То је једини начин да се сачува памћење о злочину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нико то није оспоравао, зато што је постојала могућност да 
постоји списак учинилаца, па смо сада то расчистили. 
НАТАША КАНДИЋ: Али легитимно је правити све то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисмо ништа. 
НАТАША КАНДИЋ: То је једини начин. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нећемо о томе коментарисати, јер такав списак немамо. 
Значи, имамо списак лица која су по сећањима сведока, страдала, а имамо у 
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оптужници имена и ја сам данас покушала сва та имена да питам сведока, да ли зна о 
њиховој судбини и шта зна. Значи, ми ћемо овај списак копирати и здружићемо 
списима и видети, да ли је то исто и оно што је, је ли тако. Изволите. Ево, оптужени 
Бранко Грујић има питање 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Добар дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добар дан. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Пре свега ја бих се, што кажу, у своје име и свог народа, 
извинио господину на мукама које су они доживели и невољама које су они 
доживели. Заиста ми је непријатно и врло је то један тежак ударац уопште нашој 
нацији, а камоли појединцу. Жао ми је заиста што се то десило. Друга ствар, ако им 
је за утеху, ја кажем да сам и ја такође доживео веома тешке трауме, три пута сам 
био на стрељању и ја, такође, као и Ви што сте били на мукама, то ето да Вас мало 
утешим, што кажу. Друга ствар, овај сведок што се мене тиче, у делу у коме мене 
помиње, није рекао истину. Заиста, то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, стављате примедбу? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Стављам примедбу, то није истина, а уједно је једног 
момента и рекао да у Сарајеву је имао, не знам, касније ћете наћи у транскрипту, 
рекао је да је имао списак шта је ко радио и ко је одговоран, наћи ћете тамо у 
транскрипту, сигурно, што значи да није донео оба списка овде, него је донео само 
тај списак. Друга ствар, ја закључујем да је тај човек заиста инструисан и можете 
видети сигурно из његових изјава и разлика да неко врши инструкцију ових људи 
који овде долазе и малтене терају их да говоре неистину на суду. Толико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, јел имате неко питање? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Немам питања. Ево, рекао сам, није истина ово што је 
рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, Ви тамо нисте били, јел то хоћете да кажете? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Не, апсолутно тамо нисам био. 
СВЕДОК "В": Где нисте били, господине? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: У «Новом извору» тамо, где Ви кажете да сте ме видели? 
СВЕДОК "В": Није истина. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Истина је, немојте да Вам ја сада кажем. 
СВЕДОК "В": Молим лепо. 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: Јер пазите, нигде није помињао Радета Чворка, каже, 
дошао је полицајац са белим опртачима, након што су они дошли, одмах, а после 
каже да сам ја дошао у седам, пола осам, а општина ради до три сата. Откуд ја у 
седам, пола осам тамо, заиста ноторна неистина. Да је бар рекао да сам до три 
дошао, па у реду, него, схватите, после подне, ја код куће, заиста нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, и у рату сте радили до три? 
ОПТ. БРАНКО ГРУЈИЋ: До три сата је радила општина. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, хвала. Да ли има још ко да пита? Изволите. 
Ево питање оптужени Бранко Поповић. 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ: Председнице, ја се извињавам, немам питања. Имам 
једну примедбу, то је начео адвокат. Поштујем ја све трауме које је овај човек 
преживео и на које је, вероватно и језиво се сећати, али мене нико никада није видео 
ни на једном тенку, нити ме је могао видети, нити било ко у Дивичу, не кажем, 
господин је и рекао овде да ме видео у ауту, нико ме није могао видети на тенку, а 
ако ништа друго, тенкови у време о коме се говори, су били не приватно 
власништво, него су били власништво ЈНА која је била легитимна у Босни и 
Херцеговини. Ево, само толико. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, јесте били на Дивичу? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ: Молим? Тог дана не. 



 93

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А, ког сте били? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ: Тада, о датуму, ја сам био касније, који је датум био, ја 
то не знам, немојте ми сада тражити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли су ту били још Дивичани? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ: Молим? Јесу, јесу, само ово говорим о тенку и о. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да нисте били на тенку? 
ОПТ. БРАНКО ПОПОВИЋ: Да, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Добар дан, ја се зовем Славковић Драган, звани 
Торо. Имам пар питања за Вас. Изјаву коју сте дали у Хагу 01. и 15. фебруара 1997. 
године и коју сте дали у Босни сада 2005. године, потпуно су различите. Дали сте 
изјаву, изјаву коју сте дали тамо и ова је сасвим различита, значи, тамо оптужујете 
Пуфту, сада оптужујете мене. По чијем то налогу радите? 
СВЕДОК "В": Не, ни по чијем. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Ево изјава, све Ваша изјава у Хагу где пише да је све 
ово Пуфта радио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Све смо то предочили, да. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Али, по чијем то налогу, зашто то радите? 
СВЕДОК "В": Не, ничијем не радим. По чијем сте Ви налогу радили 1992. године? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Јер то зато што Пуфта није ухапшен, па да све 
свалите на мене или? 
СВЕДОК "В": Ја не знам ко сте Ви, по Вашем новом имену. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, ово је оптужени који је имао надимак Торо и који је био 
у Зворнику и који је потврдио, ево има и сада тај надимак, Мајор или Торо и који је 
потврдио да је улазио у Дом културе, да изводи лица на испитивања, у војној 
униформи? 
СВЕДОК "В": Испитивања? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, да је изводио лица нека на испитивање у име свог 
команданта тог Пиварског за кога сам Вас питала. Да ли га знате, да ли можете да га 
погледате? 
СВЕДОК "В": Ја Вам кажем, ја га не могу сада познати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, у реду. 
СВЕДОК "В": Толике су те године. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Имате ли још неко питање? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Да ли се сећате по нечем карактеристичном Мајора, 
у нечему, било чега, Торо, тако како Ви то? 
СВЕДОК "В": Сећате ли се Ви кревета? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Ја не. Да ли се сећате, објашњавате мене, ја са 
Репићем, ја Репић у животу нисам видео, док нисам дошао у затвор овде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он каже да никада са тим Репићем није улазио, да је улазио 
три пута? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Никада у животу га нисам видео, док нисам ухапшен 
овде био, имам троје деце и кунем се поново овде пред Богом и пред судом, да 
никада са Репићем, нити ово што сте ми Ви данас испричали, нисам урадио, 
закуните се Ви. Ја имам троје деце. 
СВЕДОК "В": Имам и ја троје деце. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  И набрајате да сам ја некога убијао, клао, ја никада 
нож нисам носио. Ја сам носио, војни полицајац носи пиштољ, то сте видели, ако сте 
ме описивали, а видим да нисте, да сте погрешили, кажете, црн човек, ја сам плав 
човек, ево, не мењам се, носио сам пиштољ, лисице. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли могу само на тренутак да Вас питам. Ово све 
данас што он помиње ове разне догађаје ове из оптужнице, да ли сте Ви у та три 
уласка у Дом видели да се тако нешто дешавало? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Нити сам видео, нити сам био, а напомињем и кунем 
се, да бих ја то покушао да спречим било како, пуцао бих у тог Репића и тог 
болесног Пуфту, због којег смо сви ми овде оптужени људи, због та два болесна 
човека. 
СВЕДОК "В": Добро, добро. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Ја сам улазио у Дома, знате када, објаснио сам, по 
наређењу, испитивао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дакле, све ово што је он данас причао? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:   Овај човек све што је рекао, потпуна је лаж, 
неистина је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, не, за Вас, него такве догађаје, ни један такав догађај 
нисте видели? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Нисам, нити био присутан, нити сам уопште то 
видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:   Ја сам навео први пут када сам, после замало сам 
погинуо од тих људи, када су уперили пушку у мене и навео сам како је то било. 
Одакле им само такви наводи, стално Репић, Торо, Репић, Торо, а Репића први пут 
видим овде када сам ухапшен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, имате ли за сведока још неко питање, да сведок може 
да заврши. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Само моменат. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Овде се прича о више људи, па о буздовану, добро, 
то смо све већ видели да он, час виче Зокс, час ја, па онда о неком човеку, ударио га 
песницом, да је после пет дана он умро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ејуб Тухчић? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Не знам како се зове, други људи помињу да га је 
ударио Зокс ногом, да сам га ја ударио ногом, да је после три дана, о истом се човеку 
ради. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то се Вама и не ставља на терет, добро? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Па, он је то данас рекао. И ово што је врло битно, 
што је рекао сведок и јуче, и данас, ја нисам излазио исто, да су двојица покушали да 
бегају, то је оно што сам ја давао одбрану и изјаву, то се тачно сасвим слаже. Ја сам 
ту двојицу, они су један другом рекли бежи, а није им нико рекао, један од те 
двојице је рекао, бежи и они су почели да бегају и онда чули су се рафали, као што је 
човек и рекао, значи, то је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ти што су убијени напољу? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Да, што су убијени, што су почели да беже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оно што сте Ви рекли да су их убили стражари? 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Да, нормално и чак имам име тог другог 
милиционера који је пуцао, ја имам, то ћу Вам накнадно, да не би чули овде ови који 
су ту, који је пуцао и његов отац који се хвалио, то је мој син који је убио оног што је 
побегао 150 метара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То Тужиоцу морате да дате, не мени. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Имам име и презиме, и оца и сина. Још једно 
питање. Да ли има неко жив од ових што су убадани ножем или урезивани крстови, 
то што Ви кажете, да ли има неко од њих свих жив, да посведочи ово, ја бих волео, 
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пошто Ви мене помињете да сам ја. Ја нож у животу нисам носио, нити бих икада 
волео да га видим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, имамо још сведока, који ће доћи. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Пошто је врло битно то што Ви тврдите, да то 
докажемо. Човек ће рећи ко га је убадао, ко га је секао ножем. 
СВЕДОК "В": Нормално. 
ОПТ. ДРАГАН СЛАВКОВИЋ:  Ја толико, хвала, пријатно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Има ли још неко питања? Нема нико? Имате ли Ви 
још нешто да кажете? Да ли Ви истичете захтев за накнаду штете? 
СВЕДОК "В": За? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За то што сте боравили, што сте били заточени? 
СВЕДОК "В": Па, нема ту, нема ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема ништа? Добро. Хвала Вам што сте дошли. Можете 
сада, ево са колегом да изађете.  
 
  
 То је све што имам да изјавим. 
 
  
 

Суд доноси 
 
 
     Р Е Ш Е Њ Е 
 
 
 
 Главни претрес се прекида, а исти ће се наставити: 
 

15.06.2006. године, 
са почетком у 9,30 часова. 

 
  
 
 Довршено у 15,00 часова. 
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